
İBB'ye bağlı metro, tramvay, füniküler ve teleferik gibi
toplu ulaşımın bel kemiği olan raylı sistem hatlarında

son dönemlerde giderilemeyen yürüyen merdiven ve asan-
sör arızaları, ulaşımın önemli bir parçası olan toplu taşıma
sistemlerinde ciddi sorunlara yol açıyor. Metro İstanbul'un
internet sitesinde her gün güncellenerek duraklardaki 
yürüyen merdiven, asansör ve yürüyen bant arızaları 
yayınlanıyor. Sitede dün, 64 yürüyen merdiven, 33 asansör
ve 24 yürüyen bandın arızalı olduğu belirtildi. I SAYFA 8

VATANDAŞI SOYACAKLAR

CHP Sözcüsü Deniz Yücel,
100 bin TL ve üstü limiti olan

kredi kartı sahiplerinden yıllık 750
TL'lik Savunma Sanayii Fonu 
alınması ihtimaline tepki göstererek,
“Sahte bir güvenlik krizi yaratacak
kadar gözü dönmüş olan AKP 
iktidarı, bu kriz üzerinden “Savunma

sanayi fonu” 
adı altında vatan-
daşı soyacak.
AKP'nin hazırla-
dığı yasa teklifine
göre birçok 
işlemden 
Savunma Sanayi
Katılma Payı 
alınacak” eleştiri-
sinde bulundu. 

ç

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Sahte güvenlik
krizi yarattılar!

www.gazetedamga.com.tr

Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip erdoğan, 109. dönem

Kaymakamlık Kursu Kura Töre-
ni'nde konuştu. erdoğan, irticacı,
takunyalı, cemaatçi, laik-anti laik
diyerek insanların ayrıştırıldığını
söyleyerek, “Sırf anasının dilini

konuştuğu için milyonlarca 
vatandaşımız ötekileştirildi. Bede-
lini demokrasimiz ödüyor" dedi.
Yeni kaymakamlara seslenen 
erdoğan, “İhtiyaç sahiplerini bulup
derdi ile hemdert olacak, hemhal
olacaksınız” diye konuştu. I SAYFA 7
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Deniz Yücel

NOBEL ALAN 3'ÜNCÜ İSİM

Nobel Ekonomi Ödülü; Daron
Acemoğlu, Simon Johnson ve

James Robinson'a verildi. Acemoğlu,
Orhan Pamuk ve Aziz Sancar'dan
sonra Türkiye'den Nobel alan
üçüncü isim oldu. MIT’de en yüksek
fahri unvan olan Enstitü Profesör-
lüğü sahibi Daron Acemoğlu ve
IMF’de baş ekonomistlik yapmış

Simon Johnson,
iktidar ile tekno-
loji ilişkisi üzerine
Power and 
Progress: Our
Thousand-Year
Struggle Over
Technology and
Prosperity 
başlıklı bir kitaba
imza atmışlardı.

ç

Ekonomi ödülü
Acemoğlu’nun

Daron Acemoğlu

ç

Tarım ve Orman Bakanlığı, 'Cinsel güç artırıcı ilaçlarda' kullanılan ve
yasaklı maddeler olan 'sildenafil' ve 'tadalafil'in çeşitli gıda ürünlerinde
tespit edildiğini açıkladı. Bu iki yasaklı madde özellikle çocukların
tükettiği çikolata, bal ve enerji içecekleri gibi ürünlerde bulundu

osman KÖSe

Sayfa 5

Sizi gidi 
köftehorlar 

Müge Sezer

Sayfa 7

Dört ana 
renk...

ekrem GÖKHaNer

Sayfa 9

Ekonominin 
yeşil motoru
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İstanbul'da bir türlü
çözülemeyen raylı 

sistemlerdeki çalışmayan
asansör, yürüyen

merdiven ve sık sık
yaşanan teknik 

arıza sorunları, bir 
türlü giderilemiyor

Canan Murtezaoğlu

Sayfa 4

Şiddetli 
zenginlik aşkı

DEMOKRaSi 
BEDEL ÖDÜYOR

SAYGI NÖBETi!
Hürriyet ve İstikbal Derneği Milliyetçi Kadın Hare-
keti üyeleri, Semih Çelik tarafından öldürülen Ayşe-

gül Halil ve İkbal Uzuner için Edirnekapı Surlarında 'Saygı
nöbeti'nde bir araya geldi. Grup adına
konuşan Milliyetçi Kadın Hare-
keti Başkanı Özlem Açıkgöz,
“Bir cinsin diğerini katletmesi
insanlığın katilliğe soyunması-
dır. Türk aile yapısına vurulan
bir darbedir” dedi. 

I SAYFA 5
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2025-2029 Yılı
Stratejik Planı

ile 2025 Mali Yılı
Bütçe ve Performans
Programı'nın görü-
şüldüğü toplantıda
konuşan Belediye
Başkanı Kemal Çebi,
İstanbul’u bekleyen deprem gerçeğinin
ve küresel anlamda büyük önem 
taşıyan iklim değişikliğiyle mücadele
konularının da unutulmadığını ifade
etti. Toplantı sonunda 8 milyar 900
milyon TL’lik, 2025 yılı mali bütçesi oy
çokluğu ile kabul edildi. I SAYFA 4
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KıdeMlİ oyuncu Nur Sürer, Altın Portakal
Film Festivali'nde aldığı 'en İyi Kadın Oyuncu
Ödülü'nü Yılmaz Güney'e adadı. Yılmaz
Güney’e yönelik eleştirileriyle bilinen oyuncu
Farah Zeynep Abdullah, Sürer'e tepki gösterdi.
Sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda
Abdullah, “Ne Yılmaz Güney'i be” ifadelerini

kullandı. Ünlü oyuncu geçmişte de Güney
hakkında “Sinemamızın en iyi kadın

döven ve şiddet türleri açısından 
zengin ve etkili silah kullanan

erkeği” demişti. 

FARAH YiNE
ELEŞTİRDİ!

HEDEF 100 BİN 
İSTİHDAM!

Esenyurt, İstanbul’un ilk
ve tek istihdam fuarına

ev sahipliği yapıyor. Esenyurt
Belediyesinin düzenlediği 2024
İstihdam Fuarı’nda farklı 
sektörlerden 240 firma, iş 
arayanlarla bir araya geldi.
Fuara ev sahipliği yapan Bele-
diye Başkanı Prof. Dr. Ahmet
Özer, “Bugüne kadar 4 bin kar-
deşimizi iş sahibi yaptık. Beş
yılda hedefimiz 100 bin istih-
dam sağlamak” dedi. I SAYFA 16
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Deprem riski
unutulmadı!

Büyükçekmece Cumhuriyet
Başsavcısı Y.E'nin, makamında

ölümle tehdit edilmesine ilişkin 
soruşturmada yeni detaylar ortaya
çıktı. Davada itirafçı olan şüpheli, ken-
disine adliyeden birini silahla vurması
karşılığında 100 bin dolar teklif edildi-
ğini iddia etti. Şüphelinin, ifadesinde
"Saldırı sırasında kullanılmak üzere 
sürücü ve motosiklet de ayarlayacağını
söylediği" belirtildi. I SAYFA 3
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100 bin dolar
teklif ettiler!

Bakırköy Bele-
diye Başkanı

Doç. Dr. Ayşegül
Ovalıoğlu, CHP 
İstanbul İl Başkanlığı
Sağlık Komisyonu-
nun düzenlediği
‘Sağlık Çalıştayı’nda
konuştu. Ovalıoğlu, sağlık çalışanları-
nın yaşadığı şiddet sorununa dikkati
çekerek, “Ülke olarak hepimizin acı-
lara boğan bir şiddet sarmalı içerisin-
deyiz. Ülke genelinde de bir cinnet
hali yaşıyoruz” dedi. I SAYFA 4
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Şiddet sarmalı
içerisindeyiz!

Recep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip ErdoğanRecep Tayyip Erdoğan

ÇOCUKLARIN YEDİĞİ ŞEKER VE 
ÇİKOLATALARDA 'CİNSEL PERFORMANS'
İLAÇLARINDAKİ MADDELER ÇIKTI

Bakanlığın yayımladığı
listede ayrıca manda kay-
mağı ve yoğurdu olarak
satılan bazı ürünlerde
manda sütü olmadığı,
keçi yoğurdu ve peyniri
adı altında satılan ürün-
lerde ise keçi sütüne rast-

lanmadığı açıklandı.

Tarım ve Orman Bakanlığı'nın
ekim ayı başında açıkladığı

taklit ve tağşiş yapılan gıdalar listesi,
Türkiye genelinde büyük yankı uyan-
dırmaya devam ediyor. Bakanlığın
teftişi sonucu, toplamda 17 farklı
üründe yasaklı ilaç maddeleri 
bulundu. Özellikle çocukların tükettiği
şeker ve çikolatalarda, yasaklı madde

olan Sildenafil ve tadalafil'in kullanıl-
dığı görüldü. Bu iki maddenin genel-
likle 'iktidarsızlık ve cinsel fonksiyon
bozukluklarının tedavisinde' kullanıl-
dığı ve yalnızca doktor reçetesi ile 
alınabildiği belirtildi. Yasaklı maddele-
rin yüksek dozda alındığında ciddi
sağlık sorunlarına, hatta ölümlere 
yol açabileceği ifade edildi. 

YÜKSEK DOZDa aLInDIĞInDa 
ÖLÜME biLE nEDEn OLUYOR!

ç Yasaklı maddeler; çikolata,
ginsengli bonbon şeker, bitkisel

karışımlı içecekler, enerji içecekleri ve
çeşitli macun türlerinde tespit edildi.
Ayrıca, Küçükçekmece'de bir işletme-
nin ürettiği 15 gramlık şase balın
içinde de sildenafil bulundu. Bu ürün-
ler, İstanbul, İzmir, Antalya, Mersin gibi
illerde üretildiği tespit edilen gıdaların

yalnızca bir kısmını oluşturuyor. Bu iki
madde baş ağrısı, baş dönmesi, nefes
darlığı, mide yanması ve ışığa karşı
hassasiyet gibi ciddi yan etkilere yol
açabiliyor. Uzmanlar bu tür ürünlerin
tüketilmemesi yönünde uyarıda bulu-
nurken, herhangi bir semptom yaşan-
ması halinde doktora başvurulması
gerektiğini açıkladı. 

bU ÜRÜnLER iSTanbUL, iZMiR
MERSin Gibi iLLERDE ÜRETiLDi
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KEÇi PEYniRinDE 
KEÇi SÜTÜ YOK!

64 YÜRÜYEN MERDİVEN ARIZALI

İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!
İSTASYONDA

ARIZA VAR!

Silivri Belediye
Başkanı Bora

Balcıoğlu, 35 mahalle
muhtarıyla düzenlediği
toplantıda, altı aylık
görev sürecinde hayata 
geçirilen projeleri değerlen-
dirdi. Altı aylık görev 
süresince hayata geçirdikleri

projelere değinen ve bunla-
rın sadece bir başlangıç 
olduğunu vurgulayan Balcı-
oğlu, “Şimdi vites artırma
zamanı” dedi. I SAYFA 9
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ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

ViTES ARTIRMA

ZAMANI 
GELDi!

Çocuklar 
bana
emanet!

Küçükçekmece'de okul
servisi şoförlüğü yapan

54 yaşındaki Sultan Kılıç, ekip
arkadaşı kadın hostesle her gün
öğrencilerin evi ile okul ara-
sında mekik dokuyor. I SAYFA 5
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Yardıma muhtaç hane 
sayısı da her geçen gün

artarken, 2024 yılı ağustos
ayında düzenli sosyal yardım
alan hane sayısının 3 milyon 
733 bin 852’ye çıktığı öğrenildi.
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakan-
lığı 15 milyon kişinin  düzenli
sosyal yardımm aldığını 
açıkladı. I SAYFA 6
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Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

Yardımla
ayaktalar!

REZILLIK
DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!DIZ BOYU!

Bora 
Balcıoğlu
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Covid-19 ve maymun çiçeği virüsü (MPOX) gibi salgınlar nedeniyle görülme
sıklığı son yıllarda giderek artış gösteren hipokondriyasiz, halk arasındaki
adıyla “hastalık hastalığı” gittikçe artıyor. Psikolog Feyza Ağaç Çelebi, bu
hastaların ‘Kesin doktorların bile bulamadıkları  ciddi bir rahatsızlığım var’
diye düşündüklerini ifade etti ve tadavinin psikoterapiden geçtiğini söyledi

H ipokondriyazis, kişinin ciddi bir
hastalığa sahip olduğuna dair
aşırı ve gerçek dışı endişe yaşadığı

bir anksiyete bozukluğu olarak tanımlanı-
yor. Genellikle genç yetişkinlik dönemi olan
20-30’lu yaşlarda başlayan hipokondriya-
zis ülkemizde her 100 kişiden 5’ini etkile-
yen bir hastalıkv olduğu biliniyor. Uzman
Klinik Psikolog Feyza Ağaç Çelebi, hipo-
kondriyazis hastalığında kişilerin en hafif
bedensel belirtileri bile önemli bir hastalı-
ğın işareti olarak algıladıklarına dikkat çe-
kerek, “Hastalar ciddi bir sağlık
problemleri olduğunu veya olabileceğini
düşünerek yoğun bir korku ve kaygı yaşı-
yorlar. Bu kaygı hastaların sürekli doktor
ziyaretlerine ve gereksiz tıbbi testler yaptır-
malarına yol açabiliyor. Kaygının en yaygın
ifade edilme şekli ise sürekli olarak tekrar
eden ve ikna olunamayan sağlık şikayetleri
oluyor. Hastalar ‘Kesin doktorların bile bu-
lamadıkları ve adını koyamadıkları ciddi
bir rahatsızlığım var’ diye düşünüyorlar.
Bazı hastalarda ise tam aksine doktor
muayenesinden kaçınma sorunları yaşana-
biliyor” diyor. Uzm.Klinik Psikolog Feyza
Ağaç Çelebi,kişinin iş, sosyal ve aile yaşan-
tısında önemli sorunlara neden olabilen hi-
pokondriyazis hastalığının aslında
psikoterapi ve ihtiyaç halinde ilaçlar ile te-

davi edilebildiğini vurguluyor.

Kaygı içindeler 

Kişinin geçmişinde, kendisinde veya yakın
çevresinde ciddi bir hastalık öyküsünün
bulunması, hipokondriyazis hastalığında
en yaygın görülen nedeni oluşturuyor. Ay-
rıca ciddi semptomlu hastalıklar geçiren
hastalara bakım vermek durumunda kalın-
ması, hastalığın psikolojik veya fiziksel ola-
rak bilinen zor taraflarına tanıklık edilmesi
de hipokondriyazis oluşumunda önemli bir
etken. Bunların yanı sıra bazı insanlar ge-
netik olarak bedensel duyumlara karşı
daha hassas olabiliyor. Tüm bu etkenler
nedeniyle hastalar “Nefes alamıyorum
acaba kalp krizi mi geçiriyorum?” “Başım
ağrıyor, beynimde tümör mü var?” veya
“Midem ağrıyor, kesin mide kanseri
oldum” kaygılarıyla sık sık doktorlara baş-
vuruyorlar.

Psikoterapi çok önemli 

Hipokondriyazis hastalığında, psikoterapi
ve ihtiyaç halinde ilaç tedavisinden oldukça
başarılı sonuçlar alınıyor. Uzm. Klinik Psi-
kolog Feyza Ağaç Çelebi, psikoterapinin
bu hastalıkta en yaygın başvurulan yöntem
olduğunu belirterek, “Bilişsel Davranışçı
Terapisi, hipokondriyazis tedavisinde en et-

kili yöntemlerden biridir. Bu yöntemde kişi-
nin olumsuz düşüncelerini ve hastalıklarla
ilgili yanlış inançlarını değiştirmesi hedefle-
niyor. Vücut duyumlarını yanlış yorum-
lama eğilimini fark etmeye ve bu
düşüncelere karşı sağlıklı bir yaklaşım ge-
liştirmeye fayda sağlıyor. Ayrıca EMDR
Terapisi (Göz Hareketleri ile duyarsızlaş-
tırma ve yeniden işleme tekniği) ve farkın-
dalık (mindfulness) ile gevşeme teknikleri
de anksiyete yönetiminde yine etkili olan
yöntemleri oluşturuyor.  Hipokondriyazis
tedavisinden bu yöntemlerle kurtulmak
mümkün olabiliyor” diyor.

5 yol var 

Uzm. Klinik Psikolog Feyza Ağaç Çelebi,
hipokondriyazis ile baş etmenin 5 etkili yo-
lunu şöyle özetliyor:

Duygularınızı normalize etmeniz
önemli. Bazen vücudumuzda ağrı ve sız-
lama gibi sorunlar gelişebiliyor. Ancak so-
runlar mutlaka ciddi rahatsızlıklardan
kaynaklanmıyor.  Dolayısıyla bunu kendi-
nize hatırlatmanız ve normalize etmeniz
gerekiyor. Nefes egzersizleri, dikkati odak-
lama ve bedensel farkındalık pratikleri,
kaygınızı yatıştırmada yardımcı olabiliyor.

Sadece internetten bulduğunuz bilgilerle
kendinize teşhis koymaya çalışmayın. Me-

sela, hemen hemen her rahatsızlıkta genel
bir kaygı gelişebiliyor. Ancak bu kaygıları-
mızın olması bizim bir psikotik rahatsızlığa
(şizofreni, kişilik bozukluğu vs.) sahip ol-
duğumuz anlamına gelmiyor. Dolayısıyla
en sağlıklısı bir hekim muayenesinden geç-
mektir.

Kişisel günlük tutarak kaygılarınızın ne
zaman tetiklendiğini ve hangi düşüncelerin
tekrarlandığını fark edebilirsiniz. 

Mindfulness tekniklerinden faydalana-
bilirsiniz. Bu yöntem, odak noktanızı de-
ğiştirebilmenizi ve anda kalabilmenizi
sağlayabiliyor. Kendinizi çok kaygılı hisset-
tiğinizde; göz, burun, kulak, dil ve deriden
oluşan 5 duyu organınıza odaklanın. Do-
kunma, duyma, koku ile tat alma ve görme
duyularınızı harekete geçirin. Mesela sahil
kenarında yürüyüş yapmak, sevdiğiniz bir
yemeği yemek, doğanın kokusuna eşlik
edebileceğiniz yerlere gitmek, evcil hayvan
sahiplenmek, sevdiklerinize sarılmak, sos-
yalleşmek gibi.

Tüm bunlara rağmen hastalık kaygısıyla
başa çıkamadığınızı düşünüyorsanız, güve-
nilir bir uzmanla (psikolog, psikoterapist,
psikiyatrist) düzenli aralıklarla görüşerek
kaygılarınızı yönetmeniz, tekrarlayıcı sağlık
kontrollerine başvurma isteğinizi 
azaltabiliyor.

Anne estetiği
ile değişin!
Hamilelik ve doğum, kadınların
vucutlarında çatlak, sarkma gibi
fiziksel izler bırakabiliyor. Annelik
estetiği ile bu sorunların üstesinden
geldiklerini ifade eden Dr. Mert 
Ersan, “Kombine bir ameliyatta birkaç 
bölgeyen yaptığımız işlem 
kadınları estetik görünümüne
kavuşturuyor” dedi 

Hamilelik ve doğum, karın
bölgesinde sarkmalar, kilo
alımı, ciltte çatlaklar ve göğüs-

lerde hacim kaybı gibi fiziksel izler bıra-
kabiliyor. Bu noktada özellikle son
yıllarda dünyada ve ülkemizde de yay-
gınlaşan annelik estetiği çözüm olabili-
yor. Meme dikleştirme, karın germe ve
liposuction işlemlerinin kombinasyonu olarak
tanımlanabilecek annelik estetiği uygulamaları-
nın kadınların bedenlerini ve dolayısıyla kendile-
rine olan güvenini geri kazanmalarına yardımcı
olabildiğini söyleyen Estetik Cerrahi Uzmanı Dr.
Mert Ersan, bu sayede doğum sonrası kadınların
kendileri hem fiziksel hem de ruhsal olarak da
daha iyi hissettiklerini anlattı. Dr. Ersan, gerçek-
leştirilen işlemlerin kadının doğurganlığı üzerine
olumsuz bir etkisini bulunmadığını ancak zam-
anlamanın önemli olduğunu söyledi. Annelik es-
tetiğinin, farklı estetik prosedürlerinin bir arada
sunulduğu bir kombinasyon olduğunu anlatan
Dr. Ersan, bu noktada kadının ihtiyaçları, genel
sağlık durumu gibi birçok noktanın değerlendiril-
mesi gerektiğinin de altını çizdi.

Kombine uygulanabiliyor 

Bu kombinasyonunun içinde, meme, karın, geni-
tal bölge ve liposuctionın yer alabildiğini ve kadı-
nın ihtiyacına göre de her birinin ya da
bazılarının kombinasyonu olarak uygulanabildi-
ğini anlatan Dr. Ersan, sözlerine şöyle devam
etti: “Gebelik ve emzirme dönemi sonrasında
kadın vücudunda en fazla deformite gözlenen
bölgelerin başında meme geliyor. Sıklıkla, halk
arasında ‘içi boşalmış’ diye tabir edilen hacim
kaybı meydana geliyor. Bu tarz durumlarda
sarkma yoksa meme büyütme ameliyatı ya da bir
sarkıklık varsa, meme büyütme ile beraber meme
dikleştirme ameliyatı yapılabiliyor.”

İhtiyaçlar belirleyici

“Gebelik ve doğum sonrası kadınların karın ve
genital bölgesinde de deformiteler oluşabiliyor”
diyen Dr.  Ersan, “Doğumdan sonraki dönemde
karın cildinde sarkmalar, çatlaklar veya fazlalık-
lar meydana gelebiliyor. Ya da özellikle sezaryen
doğum sonrasında karın bölgesinde cilt toplan-
ması yaşanabiliyor. Bu durumda karın germe
ameliyatı da annelik estetiğine dahil edilebilir.
Bunun yanında özellikle pubik bölgede, basen-
lerde ya da bel çevresinde oluşabilecek yağ artış-
ları için de liposuction işlemi uygulanabiliyor.
Genital bölgede ise vajinanın genişlemesine bağlı
deformiteler ve genital dudaklarda bozulmalar
meydana gelebiliyor. Bu durumda da uygun cer-
rahi çözümler mümkün.” diye konuştu.

bir yıl geçmeli 

Ameliyat için acele edilmemesi gerektiğini vurgu-
layan Dr. Ersan, “Kadın vücudu mucizelerle do-
ludur. Dolayısıyla, doğumdan sonraki dönemde
birçok deformite toparlıyor. Bu noktada sabırlı
olmak gerekiyor. Bir müdahalede bulunacaksak
bile, mutlaka doğumun üzerinden bir yıl geçmesi
gerektiğini söylüyoruz. Eğer kadın emziriyorsa
emzirme bittikten sonra bir yıl geçmesinde yarar
var” ifadelerini kullandı.

Doğurganlığı etkilemez

Dr.  Ersan, annelik estetiğinden önce sağlıklı
yaşam tarzı benimsemenin ve ideal kiloya ulaş-
manın önemine vurgu yaparken, bu operasyon-
ların doğurganlık üzerinde olumsuz bir etkisi
olmadığını belirtti. Dr. Ersan şöyle konuştu:
“Beklenmesi gereken süre geçmiş, ideal kiloya
ulaşılmış, düzenli olarak aktif spor yapıyoruz ve
sağlıklı besleniyoruz. Bunlara rağmen geçmeyen
deformiteler varsa, o zaman annelik estetiğini
öneriyoruz. Ama öncelikle sağlıklı yaşam periyo-
dunun oturması gerekiyor. Bu ameliyatlar kadı-
nın doğurganlığına zarar veren işlemler değil.
Ancak, bu ameliyatların yapılma sebebi zaten
gebelik sürecinin vücutta yarattığı deformiteler.
Yani tekrar hamile kalırsanız, memelerde tekrar
şekil bozukluğu olabilir, karın sarkabilir, genital
problemler meydana gelebilir. Bu yüzden, daha
kalıcı sonuçlar elde etmek amacıyla bu ameliyat-
ları genellikle hamilelik ve emzirme sürecini ta-
mamlamış, ileri dönemde tekrar çocuk sahibi
olmak istemeyen kadınlara öneriyoruz.”
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Uzm. Klinik Psikolog Feyza Ağaç Çelebi,
halk dilinde  hastalık hastası olmanın be-
lirtilerini sıralayarak şunları söyledi: 
Vücuttaki olağan belirtileri (baş ağrısı,
midede yanma vs) ciddi bir hastalık ola-
rak yorumlamak. Örneğin, stresten kay-

naklanan ve kısa sürede geçebilecek
olan baş ağrısının beyin tümörü,

felç veya kanser gibi ciddi hasta-
lıkların sinyali olduğunu düşü-
nerek kendine teşhis koymak.
Tekrarlayan şekilde tıbbi
muayenelere ve testlere baş-
vurmak, ancak sonuçlardan
tatmin olmamak.
İnternette sık sık hastalık belir-

tilerini araştırmak.
Doktorların verdikleri "sağlıklı"

raporlarına rağmen hâlâ hasta ol-
duğuna inanmak. Ayrıca doktorların ta-
nısında yanlışlık olabileceği şüphesiyle
ikna olamamak ve sürekli doktor ile has-
tane değiştirmek.
Hastalık korkusuyla sosyal hayattan
uzaklaşmak.

BU BELİRTİLERE

DİKKAT!

Psikiyatri Uzmanı Prof. Dr. Onur Noyan, 
çocuklarda bazı psikiyatrik sorunların temelinde
oyun bağımlılığı olabileceğini söyledi. Bağımlılığın
önüne geçmek için ailelere tavsiyerlerde bulunan
Dr. Noyan “Yasak koymak yerine birlikte kaliteli
vakit geçirmek ve ilgi alanlarını anlamak
gerekiyor” dedi

Psikiyatri Uzmanı Prof. Dr.
Onur Noyan, çocuklarda oyun
bağımlılığı hakkında bilgi verdi

ve bu bağımlılığın önlenmesi için ailelere
önerilerde bulundu. Dijital oyunlarda ki-
şinin saatini, zamanını bilmediği bir
alemde vakit geçirdiğini söyleyen Noyan,
“Oyun oynarken yaşamsal faaliyetlerini yapa-
mayacak duruma kadar gelebilen tablolarla
karşılaşabiliyoruz. Bazen oyundan dolayı
yemek yemeyen, dışarıya arkadaşlarıyla oyna-
maya çıkmayan, onlarla görüşmek istemeyen,
zaman zaman uykusunu düzenleyemeyen,
kendi öz bakımını veremeyen vakalar olabili-
yor.” dedi. Ailelerin, çocukların dijital mecra-
daki davranışlarını kontrol etmemesi
durumunda, bağımlılığın çok hızlı bir şekilde
gelişebileceğini, ailenin ve kişinin kontrolün-
den çıkabileceğini vurgulayan Prof.
Dr. Onur Noyan, “Burada bir dav-
ranışın beyinde bağımlılığa yol aç-
ması için dopamin dediğimiz bir
hormon devreye giriyor. Oyun-
larda kazanılan ya da oyunların te-
tiklediği, salgılanmasına sebep
olduğu dopamin, o bireyin tekrar
tekrar oyun oynamasına, orada
zaman geçirmesine sebep olabili-
yor. Artık biz fark ettiğimizde bu
davranış bir bağımlılık haline gel-
miş olabiliyor.” şeklinde konuştu.

risk altındalar 

Çocuklarda oyun bağımlılığının
önlenebilmesi için ekran kullanım
süresi farkındalığının çocuklarda
geliştirilmesi gerektiğini ifade eden
Prof. Dr. Onur Noyan, “Çocukla-
rın ekran sürelerini izlemek ve be-
lirli sınırlar koymak önemli.

Ebeveyn bu sınırları koyup devam ettirdi-
ğinde, çocuk da uyum sağlayacaktır.
Ancak ebeveyn biraz esnek davranıyorsa
çocuk da bu sınırların aşıldığını bilip ona
göre davranacaktır.” uyarısında bulundu.
Çocukların oynadığı oyunların içeriklerine
hakim olunması gerektiğine de vurgu

yapan Prof. Dr. Onur Noyan, sözlerini şöyle
sürdürdü: “Eğer çocukların ne oynadığını,
onlara ne mesaj geldiğini ne gibi davranışlara
maruz kaldığını bilmiyorsak çocuklar gerçek-
ten çok büyük risk altındadır diyebiliriz. Bu
konuda mutlaka ve mutlaka ailelerin bildiği
oyunları oynamalarına izin vermek gerekir.
Ebeveyn içerik denetim programlarını kullan-
mak da çok önemli. Çünkü çocuklar, aileleri-
nin gözetimi dışında riskli alanlara girebilir.
Bu ihtimali de göz önünde bulundurarak ço-

cuğun yaş grubuna göre denetim programları
seçilmeli ve takip edilmeli. Çocukların VPN ya
da başka uygulamalarla oyunlara girmelerine
izin verilmemeli.”

Yasak fayda etmiyor

Bir oyunun yasaklanmasının ebeveynleri so-
runlardan kurtarmadığının altını çizen Prof.
Dr. Onur Noyan, “Bu risk hep devam edecek.
Bizim yapmamız gereken şey hem ebeveyn-
lere hem çocuklara dijital medya okur yazar-
lığı verebilmek. Bazı oyunlar sadece oyun
değil, içerisinde çok fazla riskli davranış barın-
dırıyor. Çocuklara karşı zorbalık, mobing,
isim takmalar, kötü davranışlar, cinsel içerikli
yazılar, resimler, mesajlar ya da şiddet içeren
davranışlara özendiren oyunlar içerebiliyorlar.
Bir oyun kapatılsa ya da erişimi engellense

bile arkasından benzer içerikli
oyunlar gelebilir. Yani bir oyunun
yasaklanması bağımlılığı azaltma-
yacak.” dedi.
Oyunların yasaklanmasının çocuk-
ların ve ailelerin farkındalığının art-
masını ve toplumun daha dikkatli
olmasını sağlayabileceğini dile geti-
ren Prof. Dr. Onur Noyan, önemli
olanın ebeveynlerin, çocuklarının
neyle ilgilendiğinden, neyle oynadı-
ğından haberdar olmaları için ço-
cuklarıyla biraz daha yakın ilişki
kurmaları olduğunu söyledi.

Fırsat tanıyın

“Çocukların, bir nevi hipnoza
sebep olan dijital mecralardan
uzak kalmalarını sağlamak ebe-
veynlerin görevi olarak duruyor.”
diyen Prof. Dr. Onur Noyan, “Diji-
talleşmenin olumsuz etkileri de var

faydaları da var. O zaman bizim ebeveynler
olarak yapmamız gereken, dijitalleşmeyi belirli
miktarda ve belirli sürelerle hayatımıza, ço-
cukların hayatına sokmak.” dedi. Çocukların
dijital mecra dışında da hayatlarının olmasına
olanak tanınması ve fırsat verilmesi gerekti-
ğine dikkat çeken Prof. Dr. Onur Noyan, şöyle
devam etti: “Çocuklarla sürekli ebeveynlerin
oynaması çok mümkün olmayabilir. Çocukla-
rın dışarıda oyun oynayacak alanlarının ol-
ması, belirli bir spor alanına kanalize edilip bu
alanda kendilerini geliştirmelerinin sağlan-
ması önemli. Ancak çocukları birden fazla
spora, birden fazla ilgi alanı ve hobiye yönelt-
mek de doğru bir yaklaşım değil. Çocukların
ilgi ve yeteneklerine göre, uygun alanları
bulup çocukları bu alanlara yöneltmek ve bir
alanda başarılı olmalarını sağlamak, çocukları
dijital mecralardan biraz daha uzak 
tutacaktır.”

Sebebi bağımlılık

Prof. Dr. Onur Noyan, oyun bağımlılığı yaşa-
yan çocukların sıkça depresyon, kaygı bozuk-
luğu, okul başarısında düşüş, öfke ve davranış
problemleri yaşadıklarını belirterek, bu du-
rumların genellikle uzun oyun süreleriyle iliş-
kili olduğunu gözlemlediklerini ifade etti. Bu
noktada aile ile plan yapılması gerektiğini be-
lirten Prof. Dr. Onur Noyan, sözlerini şöyle
tamamladı: “Öncelikli olarak oyunu ve
oyunla bağlantılı olan diğer davranışları çocu-
ğun hayatından çıkartıyoruz. Sonrasında eşlik
eden diğer psikiyatrik sorunları netleştirerek
tanıya uygun ilaç tedavisi ve mutlaka bir psi-
koterapi süreci planlıyoruz. Psikoterapi süre-
cinde kişinin neden oyun oynadığı, oyunda
yaşadığı duygular, oyun oynamadığında or-
taya çıkacak duygularla nasıl baş edeceği ko-
nularında tedavi uyguluyoruz.” 

SeMaNUR
POlaT 

haber

Yasakla sorun
ÇÖZÜLMEZ!

ayşe 
adlı

haber
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KAZA, İzzettin Çalışlar Cadde-
si'nde Güngören istikametinde
meydana geldi. Ali Kemal K.

yönetimindeki İETT otobüsü şoförünün
direksiyon hakimiyetini kaybetmesi üze-
rine kaldırımdaki ağaca çarptı. Çarpma-
nın etkisiyle otobüs içerisinde savrulan 7
yolcu çeşitli yerlerinden hafif yaralandı.
Çevredekilerin ihbarı üzerine olay yerine
çok sayıda itfaiye, sağlık ve polis ekibi
sevk edildi. Sağlık ekiplerinin ilk müdaha-
lesini olay yerinde yaptığı yaralılar çevre
hastanelere sevk edilirken polis ekipleri de
kazayla ilgili soruşturma başlattı. İETT
şoförü ifadesi alınmak üzere polis merke-
zine götürülürken kaza anı bir iş yerinin
güvenlik kamerasına saniye saniye yan-
sıdı. Kazaya tanık olan cadde esnafı
Uğur Kuşçu, ‘’ 3 bina gerisinde durak
vardı. Hareket etti ağaca vurdu. Tam oku-
lun önü, Allahtan çocuklar okula girmişti.
Ben sesi duydum, koştum. Otobüsün
içinde 6-7 kişi yaralanmıştı. Yaralıları dı-
şarıya çıkarttık’’ diye konuştu. DHA

B üyükçekmece Cumhuriyet Baş-
savcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar
Soruşturma Savcısı Y.E' nin, ma-

kamında ölümle tehdit edilmesine ilişkin
soruşturmada itirafçı olan şüphelinin,
100 bin dolar karşılığında adliyeden bi-
rini silahla vurmasının istendiğini söy-
ledi. Büyükçekmece Cumhuriyet
Başsavcılığı Terör ve Örgütlü Suçlar So-
ruşturma Savcısı Y.E'nin, bebeklerin özel
hastanelere nakledilerek haksız kazanç
sağlanmasına yönelik soruşturmayı yü-
rüttüğü sırada makam odasında tehdit
edilmesine ilişkin Başsavcılıkça yürütülen
soruşturma kapsamında adliyeye sevk
edilen 8 şüphelinin işlemleri sürüyor.

Biri itirafçı oldu 

Savcılıktaki ifade işlemleri devam eden
şüphelilerden birinin itirafçı olarak be-
yanda bulunduğu öğrenildi. Şüphelinin,
ifadesinde "Zanlılardan M.K.Z'nin adli-
yeden birini vurması karşılığında kendi-
sine 100 bin dolar teklif ettiğini, saldırı
sırasında kullanılmak üzere sürücü ve
motosiklet de ayarlayacağını söylediği"
belirtildi.

Cihaz yerleştirmişlerdi 

Bebeklerin özel hastanelere nakledilerek
haksız kazanç sağlanmasına yönelik so-
ruşturmayı yürüttüğü sırada Büyükçek-
mece Cumhuriyet Başsavcılığı Terör ve
Örgütlü Suçlar Soruşturma Savcısı Y.E.

ile 30 Ağustos'ta önce telefonla sonra da
makamında görüşen avukat A.A, bazı
şüphelilerin tahliyelerini gerçekleştir-
mezse savcıya yönelik suikast yapılacağı,
ailesine zarar verilebileceği tehdidinde
bulunmuştu. Bunun üzerine başlatılan
soruşturma kapsamında, savcının yakın-
larına ve yaşadıkları yerlere ilişkin bilgile-
rin ne şekilde sızdırıldığına dair araştırma
yapılmış, savcının odasına kayıt cihazı
yerleştirilmişti. Avukat A.A'nın irtibatı
tespit edilen M.K.Z'nin, görüşme sıra-
sında savcıyı açık şekilde ölümle tehdit
etmesi kayıt altına alınmıştı. Yapılan in-
celemede, savcının kişisel ve ailevi bilgile-
rinin tehdit edilmeden önceki bir tarihte 3
jandarma personeli tarafından sistemden
sorgulandığı anlaşılmıştı. Soruşturma
kapsamında düzenlenen operasyonda 11
kişi gözaltına alınmıştı. İşlemleri tamam-
lanan 3 jandarma personeli serbest bıra-
kılmış, aralarında 2 avukatın da bulundu
8 şüpheli dün adliyeye sevk edilmişti. Öte
yandan, savcı Y.E'nin yürüttüğü, 112
Acil Çağrı Merkezi'nde çalışan kişilerle
ortak hareket ederek, bebek acil hastala-
rını önceden anlaştıkları özel hastanele-
rin yenidoğan ünitelerine sevk edip
haksız kazanç elde ettikleri belirlenen,
aralarında doktor ve hemşirelerin de 
bulunduğu 22'si tutuklu 47 şüpheli hak-
kındaki soruşturma sonucunda hazırla-
nan fezleke, Bakırköy Cumhuriyet
Başsavcılığına gönderilmişti. AA 

Hastanede 
yangın paniği 

YANGIN, dün saat 11.00 sı-
ralarında Esenyurt Necmi
Kadıoğlu Devlet Hastane-

si'nin alt katında bulunan elektrik pa-
nosunda çıktı. İddiaya göre, patlama
sesini duyan vatandaşlar paniğe kapı-
larak dışarı kaçmaya başladı. Du-
manları fark eden hastane görevlileri
durumu 112'ye bildirdi. İhbar üzerine
olay yerine itfaiye, sağlık, polis ve
UMKE ekipleri sevk edildi. Polis ekip-
leri çevrede güvenlik önlemi alarak
olayla ilgili inceleme başlattı. İtfaiye
ekipleri hastanedeki vatandaşları tah-
liye ederek yangını söndürdü. Hasta-
nenin birçok katına yayınlan
dumanlar tahliye edildikten sonra dı-
şarda bekleyen hastalar ve vatandaş-
lar tekrar içeri alındı. Öte yandan bazı
hastaların ameliyatı da tedbir amaçlı
iptal edildi.

Patlama sesi 

Hastanede tedavi gören Muhammet
Esmer, “Röntgen çekimi için eksi 1
katına indik. Bir patlama sesi geldi.
Millet panikleyince biz de eşyaları
almak için yukarı çıktık. Kadın doğum
bölümünde bayağı zehir gibi bir şey
kokuyordu, duman dolmuştu. Zaten

anında elektriği kesip direkt milleti çı-
karmaya başladılar. Birazdan da ame-
liyatlara devam edecekler. Servisleri
boşalttılar, kimseye bir şey olmadı"
dedi.

Ameliyatlar iptal 

Hastaneye ameliyat olmaya geldiğini
belirten Murat Özmemiş, “Ameliyat
için sıranın gelmesini bekliyorduk,
cerrahi bölümündeydik. Bir alt katta
doğumhanenin olduğu bölümde bir
de ameliyathanenin olduğu bölümde
kablodan yangın çıktı, önce ufak bir
duman geldi ama duman böyle ciddi
bir şekilde yoğunlaşmaya başladı,
koku falan. Bizi tedbir amaçlı bekletti-
ler. Odalardan da çıkarttılar ama bak-
tılar yangını kontrol altına aldılar
almadılar çok böyle belirgin olma-
yınca, bizi komple dışarıya çıkarttılar.
Yangın şu anda kontrol altına alındı
zaten ama tedbir amaçlı bizim ameli-
yatımız iptal edildi. Ameliyathaneden
çıkan hastalar vardı onları biraz bek-
lettiler yine tedbir amaçlı hemen yu-
karıya çıkartmadılar. Bildiğim
kadarıyla öyle çok yoğun bir şekilde
etkilenen yok, ciddi bir durum söz ko-
nusu değil" ifadelerini kullandı. DHA

İETT otobüsü 
ağaca çarptı!

KAZA, Ziya Gökalp Mahallesi'nde
meydana geldi. İddiaya göre, Sü-
leyman Demirel Bulvarı'nda seyir

halinde olan M.G.'nin kullandığı 34 TAJ 48
plakalı taksi, kırmızı ışıkta durmayınca Ata-
türk Bulvarı'ndan gelen M.A.'nın kullandığı
34 LN 0226 plakalı otomobil ile çarpıştı.
Kazada taksideki 7 kişi, otomobildeki 3 kişi
olmak üzere toplam 10 kişi yaralandı. Tak-
side sıkışan 3 kişinin yardımına çevredekiler
koştu. Haber verilmesi üzerine olay yerine
polis, itfaiye ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen itfaiye ekipleri, takside sı-
kışan 3 kişiyi bulunduğu yerden kurtarmak
için çalışma başlattı.
Polis ekipleri ise yolda
geniş güvenlik önlemi
alarak gelen araçları al-
ternatif yollara yönlen-
dirdi. Takside sıkışan
yaralılar itfaiyenin çalış-
ması sonucunda çıka-
rıldı. Yaralılar, sağlık
ekiplerinin ilk müdahale-
sinden sonra ambulans-
larla çevre hastanelere
kaldırıldı. İtfaiye ekipleri
kazaya karışan taksi ve
otomobili, yangın çıkma

ihtimaline karşı kontrol ederek tedbir aldı.
Kazaya karışan araçlar çekiciler yardımıyla
bulundukları yerden kaldırıldı. Yolun temiz-
lenmesinin ardından polis, trafiğe kapatılan
caddeyi tekrar araç geçişine açtı. Öte yan-
dan kazanın hemen ardından yaşananlar
vatandaşların çektiği cep telefonu görüntü-
lerine yansıdı. Görüntülerde kazayı gören
vatandaşların yardıma koştuğu görülüyor.
Görüntülerin devamında ise takside bulu-
nan yaralılara itfaiye ekipleri ile sağlık ekip-
lerinin müdahale ettiği anlar yer alıyor.
Polis ekipleri kaza ile ilgili inceleme 
başlattı. DHA

Büyükçekmece Cumhuriyet Başsavcısı Y.E'nin, makamında ölümle tehdit edilmesine
ilişkin soruşturmada yeni detaylar ortaya çıktı. Davada itirafçı olan şüpheli, kendisine
adliyeden birini silahla vurması karşılığında 100 bin dolar teklif edildiğini iddia etti

Esenyurt  Necmi Kadıoğlu Devlet Hastanesi'nin alt ka-
tında bulanan elektrik panosunda yangın çıktı. Duman-
ların kısa sürede üst katlara yayılmasıyla ameliyatlar
iptal edildi ve  hastane tedbir amaçlı boşaltıldı

1 şüpheli tutuklandı
İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekipleri tarafından Maltepe'de
uyuşturucu operasyonu düzenlendi. Operasyonda gözaltına
alınan 1 şüpheli sevk edildiği adli makamlarca tutuklandı

İstanbul Emniyet Müdürlüğü'ne
bağlı ekipler, Maltepe başıbüyük
Mahallesi'ndeki bir iş yerinde

uyuşturucu madde satışı yapıldığını tespit
etti. Harekete geçen ekipler, iş yerine ope-
rasyon düzenledi. Operasyonda iş yeri sa-
hibi s.Ç. yakalanarak gözaltına alındı.
adreste yapılan aramalarda 6 adet top-
lamda 1 kilo 532 gram kokain, hassas te-
razi, 94 adet çeşitli ebatlarda fişek, 119 bin
800 lira, cep telefonu ele geçirildi. Gözal-
tına alınan ve çok sayıda suç kaydı olduğu
öğrenilen s.Ç. emniyetteki işlemlerinin ar-
dından sevk edildiği adli makamlarca tu-
tuklanarak cezaevine gönderildi. DHa 

100 BIN DOLAR
TEKLIF ETTILER!

İhlal kaza getirdi 
Başakşehir'de, kırmızı ışıkta geçtiği iddia edilen taksi
kavşakta seyir halindeki otomobil ile çarpıştı. Kaza
sonrası taksi ile otomobilde bulunan 10 kişi yaralandı

Bahçelievler’de yol kenarın-
daki ağaca çarpan İETT oto-
büsü panik yarattı. Yaralanan
7 yolcu ambulanslarla 
hastanelere kaldırılırdı

OLAY, Yavuz Selim Mahallesi
Birlik caddesi'nde meydana
geldi. Yolda yürüyen mağdur

D.Ö.’nün yanına yaklaşan motosikletli 2
kişi, mağdurun elindeki cep telefonunu
kapkaç yöntemiyle çaldı. Polis tarafından
başlatılan soruşturmada kapkaç anının gü-
venlik kamerası tarafından görüntülendiği
belirlendi.Hırsızlık Büro Amirliği ekipleri
güvenlik kamera görüntülerini takip ederek
önce şüphelilerin kullandığı motosikletin
plakasını ardından da şüphelilerin kimlikle-
rini tespit etti. Polis önceki gün yaptığı bas-
kında şüpheli İbrahim Y.’yi gözaltına aldı.
Şüpheliyle birlikte 1 adet ruhsatsız ta-
banca, 10 mermi ve çalıntı olduğu değer-
lendirilen bir cep telefonu ele geçirildi.
Gözaltına alınan şüphelinin poliste daha
önceden 16 suç kaydı olduğu, 2 ayrı cina-
yet dosyasından da arandığı ortaya çıktı.
Poliste işlemleri tamamlanan şüpheli adli-
yeye sevk edildi. DHA

KAZA, D100 Karayolu’nun
Parkköy mevkiinde meydana
geldi. İstanbul istikametine seyir

halinde olan iki otomobil sürücüsünden
biri, diğerine arkadan çarptı. Otomobil
çarpmanın etkisiyle takla atarken, kazayı
yapan sürücünün otomobili de yoldan çı-
karak takla attı. Çarpmanın etkisiyle her iki
araçta devrilirken, kazada 2 kişi yaralandı.
İhbar üzerine olay yerine polis ve sağlık
ekipleri sevk edildi. Sağlık ekiplerinin ilk
müdahalesinin ardından yaralılar hasta-

neye kaldırıldı. Yaralıla-
rın hayati tehlikesi
bulunmadığı öğrenilir-
ken, kaza nedeniyle tra-
fikte aksama yaşandı.
Polis ekipleri kazayla il-
gili inceleme başlattı. 

Kapkaççı suç 
makinesi çıktı 

Araçlar takla attı 

Bağcılar’da kapkaç yaparak
telefon çalan şüpheli İbrahim
Y.(25) polis tarafından yaka-
landı. Şüphelinin poliste 16
suç kaydı olduğu, iki ayrı 
cinayet dosyasından da 
arandığı ortaya çıktı. 
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Avrupa’yı
yakaladık!

Psikiyatrist Prof. Dr. Nevzat
Tarhan, madde bağımlılığı konu-
sunu değerlendirdi. Madde bağım-

lılığının artışıyla ilgili ciddi bilgilerin
olduğuna işaret eden Tarhan, “Avrupa ülkele-
rinin ortaöğrenim öğrencileri arasında yap-
tığı ve ESPAD olarak bilinen bir rapor, bu
artışı belgelemektedir. Türkiye de bu çalış-
manın bir parçasıdır. ESPAD, Avrupa Okul
Anket Projesi diye geçiyor ve Avrupa Birli-
ği'ne üye ülkelerdeki ortaokul öğrencilerinin
yaşam boyu, yani anketin yapıldığı döneme
kadar, en az bir kez sigara, alkol veya madde
kullanma oranlarını tespit eder. Çalışma, 100
binin üzerinde öğrenci üzerinde yapılmış”
dedi.

Tam 17 kat arttı

Sonuçların oldukça çarpıcı olduğunu dikkati
çeken Prof. Dr. Tarhan, “Lise seviyesindeki
gençlerin yüzde 41'i hayatında en az bir kez
sigara kullanmış, yüzde 79'u alkol kullanmış
ve yüzde 17'si madde kullanmış. Bu oranlar
oldukça yüksektir. 1989'da GATA'dayken,
yedek subay öğrencilerine yönelik bir tez ça-
lışması yapmıştım ve bu öğrenciler arasın-
daki madde kullanım oranı yüzde 1 çıkmıştı.
20-30 yıl, hatta 40 yıl önce üniversite mezun-
ları arasında yüzde 1 olan madde kullanım
oranı, günümüzde yüzde 17'ye çıkmış du-
rumda. Bu da 17 katlık bir artışı gösteriyor.
Küresel olarak, Avrupa Birliği'nde ve Türki-
ye'de gençler arasında madde kullanımı
oranları arasında çok az fark var. Avrupa'ya
yetişmiş durumdayız ve madde kullanım
oranında Avrupa ile eşdeğer gidiyoruz” diye
konuştu. 

Erişim çok kolay

Artışın sebebinin, gençlerin daha önce aile-
leri tarafından korunabilirken, günümüzde
aile yapısı zayıfladığı ve aile güvenli bir alan
olmaktan çıktığı için gençlerin rahatlıkla ya-
saklı maddelere ulaşabilmeleri olduğunu
kaydeden Tarhan, “Bu duruma neden olan
açık kapı ise sosyal medya ve akıllı telefonlar.
Gençler bu kanallardan çok rahatlıkla mad-
delere ulaşabiliyorlar. Çevrelerinden de aynı
şekilde kolayca erişim sağlıyorlar. Bu yüzden
anne, baba ve aileye rağmen madde, alkol ve
sigara kullanım oranı gençlerde artmış du-
rumda” dedi. ORÇUN ERMİŞ

K üçükçekmece Belediyesi ekim ayı
meclis toplantısı ikinci oturumu
Meclis Başkanvekili Gökhan Gü-

müşdağ başkanlığında gerçekleştirildi. Kü-
çükçekmece Belediyesi “2025-2029 Yılı
Stratejik Planı” ile “2025 Mali Yılı Bütçe ve
Performans Programı”nın görüşüldüğü top-
lantıda, 2025 yılı mali bütçesi oy çokluğuyla
kabul edildi.

Önerilerini dinledik

Küçükçekmece Belediye Başkanı Kemal
Çebi, meclis toplantısında yaptığı konuş-
mada, “2025-2029 Stratejik Planı’nın vatan-
daş odaklı yerel yönetişim anlayışının

yaygınlaşması ve hep birlikte yaşama kültü-
rünün gelişimi açısından çok önem taşıdığı-
nın farkındayız. Bu planı hazırlarken,
katılımcılık ve sahiplenmenin ulaşılabilir ve
gerçekçi bir stratejik plan üzerindeki önemi
ve rolünden yola çıktık ve bu kavramları
esas aldık. 4 bin 257 vatandaş, 122 kurum,
426 gencimize, 21 muhtarımız, 45 meclis
üyemiz ve bin 164 personelimize stratejik
plan paydaş anketi düzenleyerek, daha iyi
bir Küçükçekmece için görüş ve önerilerini
dikkatle dinledik” dedi. 

Çebi teşekkür etti

Kemal Çebi, “Küçükçekmece’de yaşayan

her vatandaşımızı; kültürde, sanatta, eği-
timde, sosyal hayatta, sporda, sağlıkta, kı-
sacası her alandaki hizmet
politikalarımızla, ülke ekonomisinin içinde
bulunduğu olumsuzluklara rağmen mağ-
dur ve mağrur bırakmamaya özen göste-
rerek, hizmet vermeye devam edeceğiz.
Stratejik Planımızın ve bütçemizin hazır-
lanmasına katkı sağlayan bütün çalışma
arkadaşlarıma, Meclis üyelerimize ve kıy-
metli Küçükçekmecelilere teşekkür ediyo-
rum” ifadelerine yer verdi.

Oy çokluğu ile geçti

İstanbul’u bekleyen deprem gerçeğinin ve

küresel anlamda büyük önem taşıyan
iklim değişikliğiyle mücadele konularının
da altını çizen Çebi, 2025-2029 Stratejik
Planı’nda, bu konularla ilgili atılacak
adımları da yerel ölçekte, bütünlükçü bir
bakış açısıyla ele aldıklarını söyledi. Bele-
diye Meclis Salonu’nda çok sayıda vatan-
daşın katılımıyla gerçekleşen toplantıda,
meclis üyeleri 2025 yılı performans prog-
ramı ve bütçe kalemlerini tek tek görüşüp
oylayarak, görüş ve önerilerini dile getirdi.
Toplantı sonunda 8 milyar 900 milyon
TL’lik, 2025 yılı mali bütçesi oy 
çokluğu ile kabul edildi.  
HABER MERKEZİ

Küresel olarak, Avrupa Birli-
ği'nde ve Türkiye'de gençler
arasında madde kullanımı
oranları arasında çok az fark
olduğuna işaret eden Prof.
Dr. Nevzat Tarhan, “Madde
kullanım oranında Avrupa ile
eşdeğer gidiyoruz” dedi

M ekkî surelerle ilgili başlattığımız
yazı dizisinin dördüncüsündeyiz.
“Rab ve ateş” başlıklı önceki yazı-

mızda; Alâ, Duhâ, İnşirah ve Asr surelerine
değinmiş ve yazımızı, “fikri hür vicdanı
hür” kuşakların yetişebilmesi, daha adaletli
bir dünyanın sağlanabilmesi için artık devlet
/ devletler ve ilgili kuruluşlar dinden elini
çekmelidir, cümlesiyle sonlandırmıştık. Kay-
nak olarak aldığımız tertipte, ilk on bir sure
içinde insanın embriyodan / ilişip yapışan
bir sudan yaratıldığını, kalem ve yazdıkla-
rına yemin edildiğini, Muhammed peygam-
berin “çok büyük bir ahlak üzerinde”
ifadesiyle tanıtıldığını, Kur’an’ın bir hatır-
latma / öğüt olduğunu ve düşünerek okun-
ması gerektiğini de okumaktayız. Bu ilk on
bir sure içinde sadece Duhâ, İnşirah ve Asr
surelerinde göksel bir tehdit olmadığını da
belirtelim ve kaldığımız yerden devam ede-
lim.

İbn Abbas-Kurayb rivayet zincirine göre
on ikinci sure Âdiyât’tır. (Hızlı Koşanlar /
Koşan Atlar / Nefes Nefese Koşanlar) Sure-
sinin ilk beş ayeti; kuvvet ya da söylenen
sözün Allah ile güçlendirilmesi anlamına
gelen “yemin” üzerinedir ancak bu yeminle-
rin kimleri ya da neleri işaret etmekte ol-
duğu açık değildir. Sure adının somut
anlamda koşmak / seğirtmek fiili ile ilgili ol-
duğu, soyut olarak da düşmanlık, zulüm an-
lamlarına geldiği ifade edilmişse de
“âdiyat” kelimesinin tam olarak ne için,
kim için kullanıldığı konusunda bir fikir bir-
liği yoktur. İbni Abbas’tan nakledilen bir ri-
vayete göre Muhammed peygamber, büyük

bir Arap kabilesi olan Benî Kinane’ye gön-
dermiş olduğu bir süvari takımından uzun
süre haber alamamıştır. Kendisine karşı
olanların, süvarilerin katledildiği yolunda
söylentiler yayması üzerine de bu ayetler in-
miştir. Eğer bu bilgi doğru ise vahyin amacı
Peygamber’i olan bitenden haberdar etmek
ve bu yolla elçiye destek olmak mıdır, diye
sorabiliriz. Surede geçen göksel kavram
Rab’dır ve 6. ayete göre insan bu “Rab’bine
karşı pek nankördür.” İnsan neden Yaratıcı
tarafından sürekli kötülenmekte ve olumsuz
yönleri vurgulanmaktadır? 

İnsan gerçekten bir yaratıcı tarafından
mı yaratılmıştır? Burada Bakara suresi 30.
ayette geçen şu diyalogu verelim: “Bir za-
manlar Rab’bin meleklere: ‘Ben yerde mu-
hakkak bir halife yapacağım,’ demişti.
‘Yeryüzünde onu fesada verecek ve kanlar
dökecek bir kimse, bir âmil mi yapacaksın
biz hamdinle tesbih ve seni takdis edip du-
rurken?’ ‘Her halde ben sizin bilemeyeceği-
niz şeyler bilirim.’ buyurdu.” Elmalılı
Hamdi Yazır tefsirinde şunu sormuştur:
“Burada yapacağım demek, acaba halk
edeceğim (yoktan var etmek, yaratmak)
demek midir, değil midir? Bu tefsir yok de-
ğildir.” Bu durumda insan yaratıldı mı ya-
ratılmadı mı? Evrim Teorisi’ne göre insan,
primat takımının üyesi olarak evrim süre-
cinde oluşan bir canlı. İnsan gerçekte kim-
dir ya da nedir? Kutsal kabul edilen
metinlerdeki kişileştirilmiş bir Yaratıcı tara-
fından yaratılmak ya da evrimleşme sonucu
oluşmak, insanın evrenle ya da insanın in-
sanla, ailesiyle, çevresiyle bağ kurmasını

sağlayan adı konamamış örüntüyü açıkla-
mak için yeterli midir? “Ne kadar küçük
olursa olsun, dünyada iyiye doğru bir deği-
şim yaratabileceğimi bilmek,” der bir öğret-
men, Matt Haig’in “Zamanı Durdurmanın
Yolları” adlı ünlü romanında. İyiye doğru
değişim için sormaya, yanıt aramaya devam
etmeliyiz.

8. ayette de insan, çıkar düşkünü olarak
betimlenecektir. Bu betimleme, benzer an-
lamı işaret etse de çevirilerde farklılık gös-
terir. İki örnek verelim: “Ve o sevdiği için
serveti katıdır, çetindir ona.” (Elmalılı
Hamdi Yazır), “Ve doğrusu, insan çıkarına
çok düşkündür.”(Hüseyin Atay) 1957 yı-
lında vefat etmiş olan Hindistanlı müfessir
ve düşünür Abdullah Yusuf Ali’nin çevirisi
de şöyledir: “And violent is he in his love of
wealth.” Yusuf Ali, insanın “zenginlik aşkı”
konusunda“şiddetli” olduğunu vurgulamak-
tadır. Zenginlik aşkı konusunda şiddetli
olmak ifadesi, dünyanın iplerini ellerinde tu-
tanları çok net tasvir etmektedir. Bu zengin-
liğe duyulan şiddetli aşkı, siyaset yapma
nedenleri arasında da sayabiliriz. İşin ilginç
yanı ise bir türlü medeni olamayan ya da
kendisine medeniyetin yolunu gösterenleri
elinin tersiyle iten toplumlar bu “şiddetli
zenginlik aşkı” ile yanıp tutuşanları yöne-
timlere taşımakta sakınca görmez. Bu yöne-
tici türü için “din” can simidi; kutsal kabul
edilen kitaplar da kaçış alanıdır. Kronikle-
şen sorunlar bir anda bakarsınız “nass”

olur ya da “bakara makara” olur! Temel
hedef ise çıkar ve iktidarda kalma hırsıdır.
Sure, şu cümlelerle son bulur: “Bilmez mi
ki o kabirler içindekiler dışarı fırlatıldığında
/ Göğüslerin içindekiler derlenip toplandı-
ğında, / Hiç kuşkusuz o gün, Rableri onlar-
dan iyice haberdar olacaktır.” (9-11.
ayetler) Rab’bin tehditi her bağlamda sür-
mektedir.

İbn Abbas-Kurayb rivayet zincirine göre
on üçüncü sure Kevser’dir. (Çok Şey / Çok
Nimet / Kevser Havuzu ya da Nehiri) Bu
ikinci üç ayetlik surede geçen göksel kav-
ramlar Biz ve Rab’dır. Surenin iniş nedeni
Muhammed Peygamber’e “ebter” yani
soyu kesik denmesine karşılık göklerden
gelen bir cevaptır. Ebter kelimesinin ayrıca;
peygamberlik davasının güdük kalacağı,
Muhammed’in kavminden ayrıldığı, arkası-
nın olmadığı anlamlarında kullanıldığı da
rivayet edilmiştir. En yalın haliyle yorum
yaparsak diyebiliriz ki Rab, gönderdiği el-
çiyi koruyup kollamaya devam etmektedir
zaten hitap doğrudan Muhammed peygam-
beredir. Kevser’in cennette bir havuz ya da
nehir olarak kabul edilmesi de rivayet edi-
len bir hadise dayandırılmaktadır.

İbn Abbas-Kurayb rivayet zincirine göre
on dördüncü sure Tekâsür’dür. (Çoğum-
sama / Mal ve Evlat Çokluğunda Yarış) Su-
reye, “çokluk yarışı ve çoklukla övünmek”
anlamlarına da gelen “tekâsür” adının ve-
rilmesi bir davranış biçimini tenkit içindir.
Cahiliye Arapları, mal, evlat ve akrabaları-
nın çokluğu ile övünür, gururlanır ve bunu
bir şeref sebebi sayarlar. Bununla da kal-
mayıp kabirlere gider ve ölmüş akrabaları-
nın çokluğuyla övünürler. Amaç, kabile
olarak üstünlüğü ispat etmektir. Rivayete
göre hangimiz daha çoğuz diye bu konuda

iki kabile çekişmiş ve sure de bunun üzerine
inmiştir. Bu durum karşısında göklerin teh-
didi, “alevli ateşi göreceksiniz” ve “nimet-
lerden sorguya çekileceksiniz” şeklinde
olacaktır.

Günümüz Türkiye’sinde ağalık, aşiret adı
altındaki feodal sistemlerin, din eksenli ta-
rikat ve cemaatlerin tekâsür yarışı içinde
oldukları açıktır. İş sadece “çokluk yarışı
ve çoklukla övünmek”le kalmamakta, hü-
kûmetler kanalıyla devlet içinde yer kapma
yarışı da açıkça sürmektedir. Siyasete de el
atan bu yapıların bir beka sorunu haline
gelmemesi konusunda ise toplum sürekli ve
ayrıntılı olarak uyarılmalıdır.

İbn Abbas-Kurayb rivayet zincirine göre
on beşinci sure Maun’dur. (Yardımlık,
Zekât) Maun kelimesi; zekât vermek yahut
bir şeyi geçici olarak kullanması için birine
vermek şeklinde yardım olarak anlamlandı-
rılır. Surenin temel konusu, öksüz ve yoksu-
lun doyurulmasıdır ve yardıma engel
olanlar, namazı gösteriş için araç yapanlar-
dır. Bu gösteriş için yapılan ibadet, sure-
deki ifadeye göre dini yalan saymaktır;
diğer bir deyişle riyakârlıktır. Bir toplumda
ahlak çöküntüsü başlamışsa orada riya
mutlaka artar ve riyanın kendine yer bula-
bildiği en mümbit alan “din” alanıdır.

Devletimizin kurucusu Mustafa Kemal
Atatürk, “Cumhuriyet bilhassa kimsesizle-
rin kimsesidir” derken, halkçı bir Cumhuri-
yet’e ve sosyal devlet anlayışına işaret
etmiştir. Yerel yönetimler ve kuruluşlar des-
tek olsalar da yetimden, öksüzden, yoksul-
dan, yoksundan asıl ve birinci derecede
sorumlu olması gereken devlettir. 

Bir insan diğerine muhtaç ve mahkûm
edilmemelidir.

Devam edecek…

Şiddetli zenginlik aşkı

Şiddet sarmalı içerisindeyiz!
Bakırköy Belediye Başkanı
Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu,
CHP İstanbul İl Başkanlığı Sağ-

lık Komisyonunun düzenlediği Sağlık Ça-
lıştayı’na katıldı. Bakırköy Wow Hotel’de
düzenlenen çalıştayda, ülkenin sağlık ala-
nındaki mevcut durumu değerlen-
dirildi. Programda, sağlık alanında
görev yapan çok sayıda kişi yaşa-
nan mevcut sorunlar ve bu sorun-
ların çözümüne yönelik yapılması
gerekenleri masaya yatırdı. Çalış-
tay programına CHP Sağlık Politi-
kalarından Sorumlu Genel Başkan
Yardımcısı Op. Dr. Zeliha Aksaz
Şahbaz, CHP İstanbul İl Kadın
Kolları Başkanı Hatice Selli Dur-
sun, CHP Bakırköy İlçe Başkanı
Gizem Başaran Arslan, CHP il ve
ilçe temsilcileri, mesleki oda baş-
kanları, hekimler ve sağlık çalışan-
ları katıldı.

İktidar yolundayız

Konuşmasına sağlık alanında ken-
disinin de yaşadığı ve gün geçtikçe

artan zorluklara değinerek başlayan Doç.
Dr. Ayşegül Ovalıoğlu, “37 yıdır Bakır-
köy’de yaşayan Ayşegül olarak, beyin cer-
rahisi alanında bir akademisyen olarak,
Cerrahpaşa Tıp Fakültesi İngilizce bölü-
münden mezun olduktan sonra 25 yıl

kamu hizmeti veren bir hekim olarak, ‘Son
derece doluyuz’ diyorum. Sağlık reformu
adı altında başlatılan ancak gelinen nok-
tada da birçok sorunla karşı karşıya oldu-
ğumuz bir durumdayız. Ama umutluyuz,
o yüzden buradayız. Yerelden genele ulaş-
mak için, merkezi idareye ulaşmak için son
derece kararlıyız ve iktidar yolundayız.
Tüm meslektaşlarımın bu zaman zarfında
karşılaştığı zorlukların ne kadar büyük ol-
duğunu bizzat kendim de tecrübe ettim.
Beyin cerrahisi gibi zor bir alanda çömez
asistanlıktan başlayarak, hoca olana kadar
da yaşadığım süreç ile bu işin içerisinde,
tam kalbindeyim. Uzun yıllar aynı sorun-
lara hep birlikte vakıf olduk. Sağlık çalışan-
larının yaşadığı zorlukları, hastanelerin
durumunu ve hasta yakınlarının beklentile-
rini de yakından duyuyorum. Bu nedenle
bugün burada belediye başkanı kimliğim-
den çok aynı zorlukları paylaşmış bir mes-
lektaşımız olarak da buradayım” diye
konuştu.

Cinnet hali yaşıyoruz

Sağlık çalışanlarının yaşadığı şiddet soru-

nuna dikkati çeken Ovalıoğlu, “Bugün bir-
çok önemli konuyu ele alacağız. Ancak bir
tanesinin hepimizin önceliği olduğunu dü-
şünüyorum; Şiddet sorunu. Ülke olarak
hepimizin acılara boğan bir şiddet sarmalı
içerisindeyiz. Kadınlarımız, çocuklarımız,
gençlerimiz, başta olmak üzere toplumu-
muz ya şiddetin mağduru ya da faali. Ülke
genelinde de bir cinnet hali yaşıyoruz.
Şüphesiz bu şiddet dalgasının sağlık ala-
nındaki yansımalarını en ağır şekilde hepi-
miz hissediyoruz. Bu cinnet halinden en
çok etkilenenler maalesef hekimler ve sağ-
lık çalışanları. Artan şiddet, tüm sağlık
profesyonelleri için çalışma koşullarını
ağırlaştıran ve motivasyonu yok eden
büyük bir travma haline geldi. Bu konu-
daki denetim, koruma ve yaptırımların
mutlaka gözden geçilmesi gerektiğinin de
altını çiziyorum. Ayrıca psikiyatri hastane-
lerinde de kapasite artırımı yapılması ve
hizmet alanlarının terapi odaklı geliştiril-
mesi kritik önem taşımaktadır. İçinde bu-
lunduğumuz bu şiddet dalgasına karşı
kayıtsız kalamayız” ifadelerini kullandı.
SELVİ SARITAÇ

Bakırköy Belediye Başkanı Doç. Dr. Ayşegül Ovalıoğlu, CHP İstanbul İl Başkanlığı Sağlık Komisyonunun
düzenlediği ‘Sağlık Çalıştayı’nda konuştu. Ovalıoğlu, sağlık çalışanlarının yaşadığı şiddet sorununa dikkati
çekerek, “Ülke olarak hepimizin acılara boğan bir şiddet sarmalı içerisindeyiz” açıklamasında bulundu

cananmurtezaoglu@gmail.com

damgaweb@gmail.com

Canan Murtezaoğlu
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2025-2029 Yılı Stratejik Planı ile 2025 Mali Yılı Bütçe ve Performans Progra-
mı'nın görüşüldüğü toplantıda konuşan Belediye Başkanı Kemal Çebi, İstan-
bul’u bekleyen deprem gerçeğinin ve küresel anlamda büyük önem taşıyan
iklim değişikliğiyle mücadele konularının da unutulmadığını ifade etti
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T ükürük köftesi nedir bilir misiniz? Olmazsa
olmazlarımız, kültürümüzün ve damak tadı-
mızın öncüleri. Her semtin sokak başlarını

mesken tutmuş, ufak tefek dört tekerlekli ve bacalı
bir el arabasına köfte tezgahını koymuş köfte satan
gerçek lezzet ustalarımız. Eline "tüh" diyerek köfte-
lerini yuvarlayan, yıllar boyunca değişmeyen lezze-
timiz. Hem katıksız hem de ucuz. Başta
öğrencilerimiz ve orta halli insanlarımız olmak
üzere, yediden yetmişe birçok insanımızı doyuran
sokak lezzetlerimiz.

Ülkemizde Köfteci Yusuf diye bir marka var.
Yüzde yüz yerli sermayeyle kurulmuş ve binlerce in-
sanımızın çalıştığı dünya markası olmuş bir köfteci.
Son zamanlarda Türkiye gündemine oturan bir
Türk markası. Neymiş efendim "köfteye domuz eti
karıştırmış" Ülke genelinde toplam 42 ilde 280 şu-
bede hizmet veren ve yedi bin kişinin çalıştığı bir iş-
letmeden bahsediyorum.

Değerlerimizi ne kadar çabuk yok ediyoruz. Ül-
kemiz adına markalaşmış, binlerce insana ekmek
kapısı olmuş bir işletmeyi yargısız bir şekilde,
çamur at izi kalsın misali yok ediyoruz.  Bu mar-
kaya mafya dil uzatmadı mı? FETÖ örgütü el koy-
maya kalkışmadı mı? Karalama kampanyası olanca
hızıyla devam ediyor. Bizler de onların ekmeğine
yağ sürüyoruz. Bu ülkede taciz, tecavüz ve kul
hakkı domuz eti kadar konuşulmadı. Bunun bir ka-
ralama, yok etme ve ülke ekonomisine darbe vurma
manipülasyonuna hepimiz çanak tutuyoruz.

Hadi oldu diyelim! Binlerce çalışan insan içinde
birisi manipüle etti domuz eti koydu ve gerekli bi-
rimlere ihbar etti diyelim. Bu ülkede ne helal ne
haram bilelim istiyorum. Gözlerimizin önünde geli-
şen onca olaylar varken, küçücük çocuklarımız öl-
dürülürken, gencecik evlatlarımız tacize ve
tecavüze uğrarken, gençlerimiz uyuşturucu bataklı-
ğına çekilirken ve kul hakkı yenilirken bunlar
haram değil, binlerce insanın evine ekmeğini aşını
götürdüğü köfteci Yusuf’un sözüm ona yaptığı
haram. Hadi oradan kendinize gelin.

Domuz etinde İslam'ı ve Müslümanlığı arayan
din kardeşlerim. İşinize ekmeğinize birileri mâni
olsa size iftira atarak işinizi gücünüzü yok etse ne
yaparsınız? Eminim ki o kişiye savaş açarsınız. Ül-
kemizde at eti ve eşek eti satan binlerce esnaf or-
taya çıktı. Onlara gösterdiğiniz hoş görünün kaçını
köfteci Yusuf’a gösterdiniz? Çünkü at eti ve eşek eti
yemek mekruh domuz eti yemek haram. Neden
haram? Çünkü eşinize kızınıza karşı Kıskançlık
duygusunu domuz eti yok ediyormuş. Oysaki gerçek,
domuz etinin kanın kirlenmesine ve lenflerin iltihap-
lanmasına neden olan sutoksin adı verilen bir
madde içermesidir. 

Bu ülkenin başına ne geldiyse cehaletten geldi.
İlim sizlikten ve bilim sizlikten geldi. Hayatımıza
giren ve kendi menfaatleri uğruna bizleri kullanan
yüzlerce tarikat ve vakıflardan geldi. İslam, din ve
vicdan adına bizi ötekileştiren saplantı içine sokan
doğruyla yanlış arasında değerlerimizi domuz etiyle
değişen kesimden geldi.

Ben köfteci Yusuf’ta köfte yemeye devam edece-
ğim. Bu iftira ve karalama kumpasına alet olmaya-
cağım. Eşlerinden ve kızlarından şüphe duyanlar
kıskanma duygusu ortadan kalkar diye düşünen
ahali önce kendi nefsini terbiye etsin ve kendi mu-
hasebesini kendi vicdanıyla yapsın. Güveni, sahip-
lenmeyi, kıskanmayı ve tevazuyu önce kendi
içinizde arayın sonra domuzda. Marifet, domuz eti
yememekte değil domuz gibi yaşamamakta.

Sağlıcakla...

Sizi gidi köftehorlar

Osman KÖSE
osmankose@hotmail.fr

www.gazetedamga.com.tr

H ürriyet ve İstikbal Derneği Milli-
yetçi Kadın Hareketi üyeleri, 4
Ekim'de Semih Çelik tarafından

öldürülen İkbal Uzuner ve Ayşegül Halil
için, olayın meydana geldiği Edirnekapı
Surlarında 'Saygı nöbeti'nde bir araya
geldi. İkbal Uzuner'in katledildiği yere
çiçek bırakan grup adına konuşan Milli-
yetçi Kadın Hareketi Başkanı Özlem Açık-
göz, “İstikbal için Hürriyet gerek diyerek
çıktığımız bu yolda, bir hürriyet nidasını
daha buradan haykırmak, istikbali koru-
mak için bulunuyoruz. İnsanlık iki cinsiyet-
ten var oldu. Şimdi bir cinsin diğerini
katletmesi insanlığın katilliğe soyunması-
dır. Türk aile yapısına vurulan bir darbedir.
Türk töresinin ayaklar altına alınmasıdır.
Bu insana, dolaylı yoldan ihanettir” dedi. 

Huzuru baltalamaktır

“Bir cinayet yalnızca birini hayattan kopar-
mak değildir. Diğer insanlarında bu ya-
şamdan güvenini koparmak, huzurunu
baltalamaktır” diyen Açıkgöz, “Bir babanın
kısıtlama nedeninin 'çevreye güvenmiyo-
rum.' demesinin sebebi olmaktır. Babanın
her an incisinin üzerine titremesi, sürekli
aramasına sebep olmaktır. Bir annenin
gençliğini yaşayabilsin ama güvende de

olsun diye çabalamasıdır. Sokağın köşesini
dönene kadar arkasından bakmasıdır.
Hayat koruyanı için de bir yere kadar çeki-
lebilir olurken yalnız başına bir insan olu-
namaz mı? Yalnız başına bir kadın
olunamaz mı? Her insanın ilk hakkı olan
yaşama hakkını ellerinden nasıl alabilirsi-
niz? Katledilenin sadece isimleri ya da kat-
ledilme şekilleri değişiyor. Onlarca sabıkalı,
suçlu ve suç unsurlarında tek değişen şey
artan dosyalar, savrulan tehditler geriye
kalan bir çift gözyaşı, yaralı bir ana yüreği"
ifadelerini kullandı. 

Delik arayacaklar

Açıkgöz, “Bizim tüm parolamız başbuğu-
muz Mustafa Kemal Atatürk'ün: Ey kahra-
man Türk kadını, sen yerde sürünmeye
değil, omuzlar üzerinde göklere yüksel-
meye layıksın sözünün gerçekleşmesi için
çabalamaktır. Bu meydanlar bu mirasın
ışığında dolacak, bu meydanlar Türk'ün
haklı sesiyle yankılanırken karşısında ve
içinde ihanet eden tüm unsurlar saklana-
cak delik arayacaktır. İkbal'in ve Ayşe-
nur'un manevi huzurunda: Vaktiyle bir
Ayşenur varmış, Vaktiyle bir İkbal varmış,
Vaktiyle bir Ayşenur varmış, Vaktiyle bir
İkbal varmış" dedi. DHA

Çocuklar kadın şoföre emanet!
sultanKılıç, Küçükçekme-
ce'de özel bir okula öğrenci ta-
şıyan 32 servis şoförü

arasındaki tek kadın çalışan. Öğrencileri
sabah evlerinin önünden alıp akşam aile-
lerine teslim eden servis araçlarında gö-
revli hosteslerin tamamı ise kadınlardan
oluşuyor. Evli ve bir çocuk annesi Kılıç,
AA muhabirine, 27 yıldır okul ve perso-
nel taşımacılığı yaptığını söyledi. Eşiyle
bir şirkete bağlı olarak aynı mesleği yap-
tığını dile getiren Kılıç, görev yaptığı
okulda tek kadın şoför olsa da çevre-
sinde kendisi gibi kadın sürücülere rast-
landığına dikkati çekti. Mesleğinin ilk
yıllarında yadırganırken, şimdi normal
karşılandığını ifade eden Kılıç, "Artık
kadın otobüs şoförü, tır şoförü, minibüs
şoförü var. Şimdi yadırganmıyorum."
dedi. Kendisine "Şoför abla" diye hitap
edildiğini kaydeden Kılıç, "Bazen park
halinde veya yol verdiklerinde, 'Abi şöyle
geç' diyorlar. 'Abi değil, abla diyeceksiniz'
diyorum, şaşırıyorlar” ifadelerini kul-
landı. Bazı insanlar gibi çocukların gü-
rültüsünden rahatsız olmadığını
vurgulayan Kılıç, “Bir oğlum var, 16 ya-
şında. Çocukları sevdiğim için bu işi ya-
pıyorum. Uzun bir süre çocuğum
olmadı, çocuk sevgim vardı. O yüzden
bu işe başladım” dedi. 

Sevmesem yapamam

Sultan Kılıç, servis araçlarındaki hostes-
lerin de kadın olduğunu belirterek,

"Onlar benimle çalıştıkları için memnun.
Daha rahat hareket ediyorlar. Ben şoför
olarak velilerle bir araya gelmiyorum,
hostesimiz ilgileniyor. Herhangi bir
sorun çıktığında durum bana geliyor.
Çocuklarla içli dışlıyız. Sevmesem bu işi
yapamam. Çocuklar da sevgiye karşılık
olarak sevgi veriyorlar." diye konuştu.
Geçmişte başka okullarda da çalıştığını
belirten Kılıç, kreş öğrencilerini taşıdığı
dönemde araçta hostes olmadığı için ve-
lilerle doğrudan muhatap olduğunu dile

getirdi. B sınıfı ehliyeti olduğunu ancak
E sınıfı ehliyet alması için eşinin telkin-
lerde bulunduğunu aktaran Kılıç, "Ehli-
yetimi E'ye yükselirsem eşimin otobüsü
var, onu kullandırır diye almak istemiyo-
rum. İstesem otobüs de sürerim ama mi-
nibüs bana yetiyor" dedi.

Özgüvenli olun!

Kadınlara özgüvenli olmaları tavsiye-
sinde bulunan Kılıç, "Kendine güvenen
herkes bu işi yapabilir. En azından kendi

ayaklarının üstünde durabilir, eşlerine
bağlı kalmayabilirler. Bu güzel bir şey.
Eşim de çalışıyor ama kendim kazandı-
ğım için kendi ihtiyaçlarımı kendim ala-
biliyorum. Herkes kendi ayaklarının
üstünde durabilir" şeklinde konuştu. Sul-
tan Kılıç'ın kullandığı araçta hostes ola-
rak çalışan Mine Çakar ise kadın
sürücüyle çalışmasının avantajlarını
şöyle ifade etti: "Kadın şoförle daha
uyumluyuz. Birbirimizi anlıyor, destek
oluyoruz. Sabah, akşam sürekli iletişim
halindeyiz. İki anne olarak, öğrencileri-
mizle kendi çocuğumuz gibi ilgileniyo-
ruz. Onların en ufak sıkıntılarında
hemen koşturuyoruz.” AA

İstanbul
Teknik Üniver-
sitesi (İTÜ)

Pars Roket Takımının,
kendi imkanlarıyla ta-
sarlayıp geliştirdiği "İs-
tikbal" isimli hibrit
motorlu roketin fırlatma
testini başarıyla tamam-
ladı. İTÜ bünyesinde,
Uçak ve Uzay Bilimleri
Mühendisliği Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Alim
Rüstem Aslan koordina-
törlüğünde 2 yıl önce-
başlatılan çalışma
kapsamında Pars Roket
Takımı, yerli ve milli hib-
rit motorlu roket tasar-
ladı. Takımın geliştirdiği
rokete "İstikbal" adı ve-
rildi. Aksaray'daki Hisar
Atış Alanı'nda 15 Ey-
lül'de fırlatılan roket,
testi başarıyla geçti.

Güvenli bir teknoloji

AA muhabirine açık-
lama yapan Prof. Dr.
Aslan, 2012'de öğrenci-

lerle birlikte kurdukları
Pars Roket Takımı'nda
sadece uzay mühendis-
liği bölümünden değil,
elektrik, elektronik, ma-
kine, kimya gibi farklı
alanlardaki öğrencileri
bir araya getirdiklerini
söyledi. Grubun amacı-
nın uzaya erişim sis-
temleri geliştirmek
olduğunu aktaran
Aslan, “Hibrit roket tek-
nolojisi çığır açıcı, ko-
laylaştırıcı, biraz daha
güvenli bir teknoloji.
Çünkü sık sık ateşleme,
test yapmamız gereki-
yor. Bugüne kadar Pars
Roket Takımı olarak
proje kapsamında ikisi
de Aksaray'da olmak
üzere 2 farklı hibrit 
motorlu roket uçuşu
gerçekleştirdik. Türki-
ye'deki ilk hibrit
uçuşu Pars Roket
Takımı gerçekleştirdi”
değerlendirmesini 
yaptı. AA

İstikbal fırlatıldı

Tacize uğrayıp öldürülen Ayşegül Aydın'ın
abisi Esat Aydın, “Benim kardeşim henüz 16
yaşındayken, hiç tanımadığı biri tarafından
gündüz vakti cinsel saldırıya uğradı, buna di-
renmesi sonucu başı taşla ezilerek öldürüldü.
4 ay süren yaşam mücadelesi sonucunda, ha-
yatını kaybetti. Benim kardeşimin yaşama
sevinci vardı, hepimiz gibi onunda hayalleri
vardı, üniversite okuyacak, pilot olacaktı, Sa-
biha Gökçen olacaktı. Bugün İkbal ve Ayşe-
nur kardeşimiz için buradayız. Dün katana ile
sokak ortasında hiç tanımadığı bir kadını
kesen, bugün; kız arkadaşının kafasını anne-
sinin önüne atılması toplumun yozlaştığının
bir göstergesidir. Terazisi şaşmış adalet için
buradayız. 26 suç kaydı olmasına rağmen so-
kakta gezen, defalarca ihbar edilmesine rağ-
men önlem alınmayan kimliği, adı, sanı, neci
olduğu belli olmayan kişilerin yarattığı yoz-
laşma neticesinde buradayız" diye konuştu.

KARDEŞİMİN BAŞINI
TAŞLA EZDİLER!

Küçükçekmece'de okul servisi şoförlüğü yapan 54 yaşındaki Sultan Kılıç, ekip
arkadaşı kadın hostesle her gün öğrencilerin evi ile okul arasında mekik dokuyor
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Hürriyet ve İstikbal Derneği Milliyetçi Kadın Hareketi üyeleri, Semih Çelik tarafından öldürülen Ayşegül Halil ve İkbal Uzuner
için Edirnekapı Surlarında 'Saygı nöbeti'nde bir araya geldi. Grup adına konuşan Milliyetçi Kadın Hareketi Başkanı Özlem
Açıkgöz, “Bir cinsin diğerini katletmesi insanlığın katilliğe soyunmasıdır. Türk aile yapısına vurulan bir darbedir" dedi.
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ŞİrKeTTen yapılan açıklamaya göre,
Türk Telekom, iki farklı uluslararası prog-
ramdan birincilik ödülü almaya 

hak kazandı. Türk Telekom, operasyonlarında verimli-
lik sağlamak üzere geliştirdiği ve yapay zeka yöntem-
lerinin kullanıldığı NOVA ALFA (Advance Line Fault
Analytics) projesiyle teknoloji üzerine araştırmalara
imza atan Gartner'in düzenlediği Eye on Innovati-
on’da Avrupa birincisi oldu. Şirketin ikinci ödülü ise
Türk mühendisler tarafından geliştirdiği ev içi Wi-Fi
kullanımına yönelik yenilikçi çözümleri üzerine oldu.
Türk Telekom, Wi-Fi teknolojileri alanında önemli
uluslararası organizasyonlardan biri olan WBA tara-
fından "En İyi Ev İçi Wi-Fi" kategorisinde birincilik
ödülünü de almaya hak kazandı.

Yapay zeka destekli

Entegre cihaz sayısı ve çeşitliliği itibarıyla Avrupa'nın
en büyük Wi-Fi analitik platform örneği olan Wi-Fi
Mercek, ev içi ağlarda yapay zeka destekli algoritma-
larıyla problem tespit süresini ve saha ziyaret gereksi-
nimlerini önemli ölçüde azaltarak operasyonel
verimliliği artırıyor.Açıklamada görüşlerine yer verilen
Türk Telekom Network Genel Müdür Yardımcısı
Zafer Orhan, yeni nesil teknolojiler üretmek üzere ça-
lışmalarını sürdürdüklerini ve dijital dönüşüm yolcuk-
larında tüm kullanıcılarına fayda sunacak çözümler
ürettiklerini belirtti.Orhan, "ALFA projemiz de yapay
zeka desteğiyle, ileri seviyede fiziksel hat analizleri sa-
niyeler bazında uzaktan yapılabiliyor ve anlık tespitler
gerçekleştirilebiliyor. Operasyonlarımızda verimlilik
sağlamak üzere geliştirdiğimiz projemizin önemli
araştırma kurumlarından biri olan Gartner'in düzen-
lediği 'Eye on Innovation' da birincilik ödülünün sa-
hibi olması, gerçekleştirdiğimiz çalışmaların önemi
için mutluluk verici." ifadelerini kullandı.

Başarısını kanıtladı

Türk Telekom olarak geliştirdikleri yeni teknolojileri-
nin, uluslararası alanda bir başka ödülün de sahibi ol-
duğuna değinen Orhan, şunları kaydetti:
"Kullanıcılarımızın ev içi Wi-Fi kullanım deneyimle-
rine fayda sağlayan, aylık 1 milyonu aşan uygulama
kullanımı ile operasyonel verimliliğimizi artıran Wi-Fi
Mercek ürünümüz, bu alanda küresel standartları be-
lirleyen organizasyon olan WBA tarafından birincilik
ödülü kazanarak başarısını kanıtladı. Mühendisleri-
miz tarafından geliştiri-
len yenilikçi çözümlerin
uluslararası alanda bi-
rincilikler kazanması,
değer odaklı yaklaşımı-
mızla sektöre yaptığı-
mız katkıların önemli
bir göstergesi olduğunu
düşünüyorum."
Türk Telekom, "Eye on
Innovation" ödülünü
kazanan projesi ALFA
ile daha önce de "IDC
DX" ödüllerinde "Fu-
ture of Intelligence" ka-
tegorisinde birincilik
elde etmişti.  AA

Türk Telekom, NOVA ALFA projesiyle
Gartner'ın düzenlediği Eye on Innova-
tion'da Avrupa birincisi olurken ev içi
Wi-Fi kullanımına yönelik yenilikçi
çözümleri, Wireless Broadband Alliance 
(WBA) tarafından "En İyi Ev İçi 
Wi-Fi" kategorisinde de birincilik
ödülüne layık görüldü

E konomik krizin faturası vergiden
zamma hayata geçirilen yeni düzenle-
meler ile vatandaşın sırtına yüklenir-

ken, asgari ücret ve emekli maaşıyla
geçinemeyen milyonlar yardımlarla yaşamını
sürdürme mücadelesi veriyor. Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı’nın verileri, yoksulluk ve
açlığın hangi boyutlara ulaştığını ortaya
koydu. 2018 yılında 2 milyon 588 bin 969
hane düzenli sosyal yardım alırken, bu sayı
2024 yılı ağustos ayında 3 milyon 733 bin
852’ye çıktı. 3 milyon 619 bin 662 hane dü-
zenli elektrik desteğinden yararlanırken, doğal
gaz tüketim desteğinden yararlanan hane sa-
yısı ise 598 bin 902’ye çıktı. Yaklaşık 15 mil-
yon kişinin düzenli sosyal yardımlardan
yararlandığını ortaya koyan Bakanlık verile-
rine göre, 2019 yılında 2 milyon 420 bin ha-
neye elektrik desteği verilirken bu rakam
2023’te 4 milyon 378 bin 839’a çıktı. 2024’ün
ağustos ayında elektrik tüketim desteğinden

yararlanan hane sayısı 3 milyon 619 bin 662
oldu. 2022 yılında 690 bin 30 haneye 516 mil-
yon 762 bin 351 TL’lik doğal gaz yardımı ya-
pıldı. 2023’te ise 162 bin 666 haneye 117
milyon 531 bin 554 TL’lik doğal gaz yardı-
mında bulunuldu. 2023’te seçim öncesinde
ücretsiz doğal gaz verildiği için yardım miktarı
azaldı. 2024’ün temmuz ayında ise 598 bin
902 haneye doğal gaz desteğinde bulunuldu.

Prim yardımı 

Kişi başına düşen gelir seviyesi brüt asgari
ücretin üçte birinin altında olan vatandaşlar
için bütçeden ödenen Genel Sağlık Sigor-
tası primine ilişkin veriler de yoksulluğu
gözler önüne serdi. GSS primi devlet ta-
rafından karşılanan kişi sayısı 2018 yı-
lında 6.9 milyonken, 2023’te 9 milyon
21 bin 162’ye çıktı. 2024 yılı ağustos
ayında ise destek alan kişi sayısı 8 mil-
yon 107 bin 488’e çıktı.
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Yardıma muhtaç hane sayısı da her geçen gün artarken, 2024 yılı
ağustos ayında düzenli sosyal yardım alan hane sayısının 3 milyon 
733 bin 852’ye çıktığı öğrenildi. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı 
15 milyon kişinin  düzenli sosyal yardımm aldığını açıkladı 

TT’YE
birincilik
ödülü geldiYARDIMLA

AYAKTALAR!

WCF Zirvesi
başlıyor
Uluslararası iş dünyasının temsilcilerini bir araya getiren
WCF Avrupa ve Asya Zirvesi, 62 ülkeden 800'den fazla iş
insanının katılımıyla bugün İstanbul'da gerçekleştirilecek 

"İKlİm Değişikliği
İçin İşbirlikçi
Yaklaşım" ana te-

masıyla düzenlenecek zir-
vede iklim değişikliği
düzenlemeleri ve teknolojik
yeniliklerle gelen yeni rekabet
şartları ele alınacak. TOBB
Hisarcıklıoğlu, zirveye ilişkin
sosyal medya hesabı X'ten
yaptığı paylaşımda, ICC
Genel Sekreteri Denton ve
ekibiyle bir araya gelerek, üç
günlük programı değerlen-
dirdiklerini bildirdi.Açılış ko-
nuşmalarını Cumhurbaşkanı
Yardımcısı Cevdet Yılmaz,
WCF ve Türkiye Odalar ve

Borsalar Birliği (TOBB)
Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu,
Milletlerarası Ticaret Odası
(ICC) Başkanı Philippe
Varin ve ICC Genel Sekreteri
John W.H. Denton yapacak. 

Zirve hakkında

Dünya Odalar Federasyonu-
nun Avrupa ve Asya Zirve-
si'nde, tüm dünyada iş
dünyasının temsilcisi olan
odalar, 24 Ekim'de Rio de
Janeiro'da yapılacak B20
Zirvesi ve 11 Kasım'da Ba-
kü'de başlayacak COP29
Zirvesi öncesinde iklim deği-
şikliğiyle ilgili görüşlerine son

şeklini verecek.
Toplantıda, net sıfır emis-
yona doğru yol haritası, iklim
teknolojileri ve inovasyon ile
iklim değişikliğinin finans-
manı konuları tartışılacak.
Ayrıca Dünya Odalar Fede-
rasyonu bünyesinde faaliyete
geçen Kadın Ağı'nın ilk zir-
vesi gerçekleştirilecek.

Paneller düzenlenecek 

Etkinlikte "Net Sıfıra Geçişi
Hızlandırma Küresel İşbirli-
ğinin Geliştirilmesi", "Küresel
Ekonomik Dönüşümü ve
Değişimi Sürdürmede Oda-
ların Rolü", "Sürdürülebilir

Kalkınma İçin Teknoloji Kul-
lanımı ve Döngüsel Eko-
nomi" ile "İklim
Finansmanın İyileştirilmesi
ve Tedarik Zincirlerini Kar-
bonsuzlaştırma" başlıkla-
rında paneller düzenlenmesi
planlanıyor. Kadınların oda-
lardaki liderlik rollerinde kar-
şılaştıkları zorluklar ve
fırsatların inceleneceği "Oda
Temsilinde Kadınlar" temalı
WCF Kadın Konsey Toplan-
tısı'nın etkinlik kapsamında
yapılması bekleniyor. Zirve
kapsamında Türkiye'nin ta-
nıtımı için sosyal etkinlikler
de gerçekleştirilecek.  AA

Bakanlıktan
ceza yağdı 
Ticaret Bakanlığı, Reklam Kurulu
tarafından son 10 ayda mevzuata
aykırı bulunan reklam ve ticari
uygulamalar hakkında durdurma
cezası ile birlikte toplam 204 milyon
322 bin 410 TL idari para cezası
uygulandığını açıkladı 

BaKanlıKTan yapılan yazılı açıkla-
mada, "Ticaret Bakanlığı bünyesinde
faaliyet gösteren Reklam Kurulu tara-

fından 8 Ekim 2024 tarihinde gerçekleştirilen
350 sayılı toplantıda, tüketicileri aldatan, yanıl-
tan, tecrübe ve bilgi eksikliklerini istismar eden
reklamlar ile haksız ticari uygulamalar incelen-
miştir. Kurulun bu ayki gündeminde tüketicilerin
alışveriş tercihlerinin belirlenmesinde son derece
etkili olan reklamlar ve ticari uygulamalara iliş-
kin karara bağlanan 202 adet dosyadan 185'i
mevzuata aykırı bulunurken, söz konusu reklam
ve ticari uygulamalar hakkında durdurma cezası
ile birlikte toplam 16 milyon 865 bin 937 TL
idari para cezası uygulanmasına karar verilmiş-
tir. Ayrıca internet ortamında gerçekleştirilen ya-
saya aykırı reklamlara ilişkin 71 adet dosyada
erişimin engellenmesine karar verilmiştir. Böyle-
likle, yılın ilk 10 ayında kurul tarafından toplam
1542 adet dosya hakkında görüş ve değerlendir-
melerde bulunulmuş olup aldatıcı reklam veya
haksız ticari uygulama olduğu tespit edilen 1358
adet dosya hakkında durdurma cezasının yanı
sıra toplam 204 milyon 322 bin 410 TL idari
para cezası uygulanmasına karar verilmiştir" ifa-
deleri kullanıldı.

İdari yaptırım 

Açıklamanın devamında, alkollü içki gibi reklamı
yasak olan ürünlere yönelik şu ifadelere yer ve-
rildi:"İlgili mevzuatı gereği her ne surette olursa
olsun alkollü içkilerin ve üretici firmaların rekla-
mının yapılması yasak olmasına rağmen son za-
manlarda sosyal medya mecralarındaki
paylaşımlarda ortalama tüketici nezdinde alkollü
içki markalarıyla özdeşleşen ibare, sembol, işaret
ve benzeri unsurlara reklam amaçlı olarak yer
verildiği tespit edilmiş olup, Reklam Kurulu'nun
bu ayki toplantısında söz konusu reklamlar hak-
kında idari yaptırım uygulanmasına karar veril-
miştir. Ticaret Bakanlığımız Reklam Kurulu'nun
tüketicilerin muhtelif sektörlerde karşı karşıya
kaldığı benzer aldatıcı reklam ve haksız ticari uy-
gulamalara yönelik incelemeleri yoğun bir şe-
kilde devam etmektedir."  DHA

TOKİ tarafından 23 Eylül’de başlatılan yüzde 25
indirim kampanyasından faydalanmak isteyen-
ler için son 5 gün kaldı. TOKİ’den ev ve iş yeri

satın alanlar, borç bakiyesinin peşin kapatılması duru-
munda yüzde 25 oranında indirimden faydalanabiliyor.
2023 yılı Haziran ayı sonuna kadar satın alınan konutların
sahipleri, geri ödeme taksitleri en geç 2023 yılı Haziran
sonu itibarıyla başlayanlar ve kalan taksit sayısı 12 aydan
fazla olan vatandaşlar kampanyaya başvurabiliyor. 
Borcun tamamını kapatamayacak olanlar da kalan borç ba-

kiyesinin yüzde 25 ve daha fazlasını ödemek isterlerse yine
yüzde 25 indirimden faydalanabiliyor. Başvurular, satış iş-
lemlerinin gerçekleştiği bankalara yapılıyor. Kampanyadan
yararlanabilmek için geriye dönük taksit ya da emlak vergisi
borcu bulunmaması gerekiyor. 

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’na bağlı
Toplu Konut İdaresi Başkanlığı'nın (TOKİ) peşin ödemede
yüzde 25’lik indirim kampanyası 18 Ekim’de sona eriyor

İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!İndirime son 4 gün!



C umhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Cumhurbaşkanlığı
Külliyesi'nde 109. Dönem

Kaymakamlık Kursu Kura Töreni'ne
katıldı. Konuşmasına İçişleri Bakanı
Ali Yerlikaya'ya ve ekibine teşekkür
ederek başlayan Erdoğan, "Biz milleti
olarak nice büyük devletler kurduk.
Tarihte kurduğumuz devletlerin iki ta-
şıyıcı sütunu oldu. ilki adalet diğeri de
merhametti. Aynı durumun bugün de
geçerlidir. Türkiye'nin hukuk devleti,
medeniyetimiz de merhamet medeni-
yetidir. Devlet ile millet arasındaki me-
safe açılırsa yaptığımız hizmetin
anlamı olmaz. Devlet ile millet ara-
sında duvarlar ören devlet ile milleti
farklı yere yerleştiren elitist zihniyetin
ülkemize büyük zararları oldu. Devlet
vatandaşlarının bir kısmını tehdit kay-
nağı gördü. İrticacı, takunyalı, cema-
atçi, laik-anti laik diyerek insanlarımızı
birbirine düşürmeye çalıştılar. Sırf
anasının dilini konuştuğu için milyon-
larca vatandaşımız ötekileştirildi. Be-
delini demokrasimiz ödüyor.
Devletimiz ve milletimiz ödedi. Vatan-
daşına üstten bakan, vatandaşların bir
kısmını tehdit kaynağı gören bürokra-

tik oligarşinin devlet tasavvurumuzda
yeri yoktur. Devlet, milletinin hizme-
tindedir. Kamu görevlisi de milletin
hizmetkarıdır” dedi. 

Tahammülümüz yok 

Cumhurbaşkanı Erdoğan toplantıda
kaymakamalara da seslenerek, “Bu-
lunduğunuz makam devletin sadece
otoritesini, gücünü değil, aynı za-
manda kerim vasfını da göstermeniz
gerekiyor. Atandığınız her yerde devle-
tin merhametli, adaletli, gülümseyen
yüzü, müşvik eli olmanızı sizlerden
özellikle bekliyorum. Benim vatanda-
şıma hiçbir zaman 'devlet nerede?' de-
dirtmeyeceksiniz. İhtiyacı olan
vatandaşın gelip sizi bulmasını da bek-
lemeyeceksiniz. Siz gidip benim mağ-
dur vatandaşımı bulacaksınız.İhtiyaç
sahiplerini bulup derdi ile hemdert
olacak, hemhal olacaksınız. Vatanda-
şın şikayetlerine kapınızı 24 saat açık
tutacaksınız. Kibir asla sizin semtinize
uğramayacak. İnsanımızı devletinden
soğutacak gelişmelere karşı sıfır tole-
ransla yaklaşacaksınız. Halktan
kopuk, sokaktan kopuk, ilçesindeki es-
naftan, iş adamından, köylüden kopuk

idareci profiline tahammülümüz yok-
tur. Yeri gelecek odunu kömürü kam-
yona doldurup kimin yoksa onlara
bunu siz götüreceksiniz. Arayıp bulup
götüreceksiniz. Sorumluluğundaki
personeli ezen idarecilere de tolerans
göstermeyiz” diye konuştu. 

Başarımız milletten 

Erdoğan son olarak kaymakamlara
önerilerde bulunarak, başarılarının se-
bebi millete kulak vermek olduğunu
söyledi ve şunları kaydetti: “Tüm ba-
şarılılarımızı milletimize kulak verdiği-
miz için elde ettik. Bizim yönetim
anlayışımıza göre mevcudu korumak
gerilemek demektir. Dünyadaki baş
döndürücü dönüşüm eskiye göre
daha çok çalışmamızı, kayıp onlarca
seneyi telafi etmeyi kaçınılmaz kılıyor.
Sizlerin özellikle yerel çaptaki vizyoner
projeleri Türkiye'nin hızlı kalkınmasını
hızlandıracaktır. Görev yerinizdeki ki-
şileri aileniz olarak kabul edecek, ema-
nete sıkı sıkıya sahip çıkacaksınız.
Çalışma arkadaşlarınıza örnek olacak,
onları motive ederek, varsa sorunları
çözerek vatandaşa hizmet götürülme-
sini siz temin edeceksiniz.” DHA
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T oplumun bütün renklerinin solduğu bugünlerde
4 ana renk hakkında yazmak istedim. Renkler,
hayatımızı şekillendiren, duygularımızı harekete

geçiren ve düşüncelerimizi yönlendiren temel unsurlar-
dan biridir. Dört ana renk, kırmızı, sarı, mavi ve yeşil,
yaşamın birçok yönünü sembolize eder ve dünyayı nasıl
algıladığımızı etkiler. Bu yazıda, her bir rengin bireyler
ve toplum üzerindeki anlamını inceleyeceğiz.

Tutkunun ve gücün rengi

Kırmızı, enerjinin, tutkunun ve gücün simgesidir. İn-
sanlık tarihi boyunca savaşlarda, liderlik sembollerinde
ve aşkın anlatımında bu rengin kullanıldığını görürüz.
Bir uyarı ya da tehlike işareti olarak da algılanabilir;
ateşin, kanın ve yaşamın rengidir. İnsanları harekete
geçirme, dikkat çekme ve adrenalin seviyelerini yük-
seltme gibi psikolojik etkileri vardır. Kırmızı, aynı za-
manda cesaretin rengidir; bir tehlikenin üstesinden
gelme iradesini simgeler.

Neşenin ve zekânın ışıltısı

Sarı, güneş ışığını ve onunla birlikte gelen neşeyi
simgeler. Psikolojik olarak sarı, insanlarda mutluluk,
iyimserlik ve yaratıcılık duygularını uyandırır. Bununla
birlikte, sarı aynı zamanda zihinsel uyarımı teşvik eder
ve öğrenme süreçlerini hızlandırır. Tarih boyunca sarı,
bilgeliğin ve zekânın sembolü olarak kullanılmıştır.
Ancak fazla miktarda kullanıldığında endişe ve gergin-
lik hissi de yaratabilir, bu yüzden dengeli kullanılması
önemlidir.

Sakinliğin ve sonsuzluğun temsilcisi

Gökyüzü ve deniz, mavinin en doğal halleridir. Mavi
renk, genellikle huzur, dinginlik ve güven ile ilişkilendi-
rilir. Bu renk, rahatlatıcı etkisi nedeniyle birçok medi-
tasyon ve rahatlama pratiğinde önemli bir yer tutar.
Aynı zamanda, mavinin sonsuzluğu ve bilinmeyenleri
çağrıştıran derinliği, insan zihninde özgürlüğü ve hayal
gücünü tetikleyebilir. Mavi, iletişimi, sadakati ve so-
rumluluğu temsil eder, bu yüzden birçok kurumsal lo-
goda tercih edilen bir renktir.

Doğanın ve dengenin sembolü

Yeşil, doğayı ve yaşamı simgeler. Taze yaprakların,
çimenlerin ve ormanların rengi olan yeşil, insanların
doğaya olan bağlılığını ve yeniden doğuşu sembolize
eder. Aynı zamanda yeşil, denge, huzur ve yenilenme
duygularını teşvik eder. Birçok kültürde sağlık ve şifa
ile ilişkilendirilen yeşil, zihinsel ve fiziksel rahatlamaya
yardımcı olur. Modern yaşamın kaosunda, doğanın sa-
kinleştirici gücünü hatırlatmak için yeşilin gücüne baş-
vurulması, stresle başa çıkmanın doğal bir yoludur.

Dört ana renk, yalnızca görsel dünyamızın değil,
aynı zamanda duygusal, psikolojik ve kültürel hayatımı-
zın da temel taşlarını oluşturur. Kırmızı, sarı, mavi ve
yeşil; her biri farklı anlamlar taşıyan, fakat hepsi bir
araya geldiğinde yaşamın tüm renklerini oluşturur. Bu
renkler, sadece gözlerimize hitap etmekle kalmaz, aynı
zamanda zihnimizi ve ruhumuzu da şekillendirir.

DEMOKRASi
BEDEL ÖDÜYOR
Ak Parti Genel Başkanı ve Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, irticacı,

takunyalı, cemaatçi, laik-anti laik diyerek insanların ayrıştırıldığını
söyleyerek, “Sırf anasının dilini konuştuğu için milyonlarca vatandaşımız

ötekileştirildi. Bedelini demokrasimiz ödüyor" ifadelerini kullandı 

Müge SEZER
damgaweb@gmail.com

info@gazetedamga.com.tr 

Dört ana renk...

Yumuşama yok!
MHP Genel Başkan Yardımcısı Semih Yalçın, Genel Başkan Devlet
Bahçeli'nin DEM Parti'li milletvekilleriyle tokalaşmasına ilişkin, “Sayın
Devlet Bahçeli’nin uzattığı el taviz, yumuşama, normalleşme adımı değil;
bilakis normalin maliklerinin, mekanın sahiplerinin hatırlatılmasıdır” dedi

MİllİYetçİ Hareket Partisi (MHP) Genel Baş-
kanı Devlet Bahçeli'nin, Halkların Eşitlik ve
Demokrasi Partisi (DEM) Milletvekilleriyle to-

kalaşmasıonın yankıları sürüyor. MHP Genel Başkan
Yardımcısı Semih Yalçın, konuyla ilgili yazılı bir basın
açıklaması yaptı ve parti gündeminde bir barışmanın
söz konusu o0löayacağını söyledi. 

Sahip hatırlatması 

MHP'li Semih Yalçın, yaptığı yazılı açıklamada, Türki-
ye'nin zengin bir emperyal kültür mirasının üzerinde
oturduğunu ve MHP'nin birleştirici bir parti olma so-
rumluluğunu yerine getirdiğini belirtti. Yalçın, "Genel
Başkanımız Sayın Devlet Bahçeli’nin son günlerde
bazı siyasi partilerin temsilcilerine karşı sergilediği
yapıcı tavır, dışarıda büyüklüğünü daima hissettiren
ülkemizin içeride de bir birlik bütünlük resmi ver-
mesi konusunda duyduğu haklı zaruretin bir netice-
sidir. Sayın Devlet Bahçeli’nin uzattığı el; bin yıllık
kardeşlik hukukunu, bir arada yaşama azmini sür-
dürme arzusunun izharıdır. Sayın Genel Baş-
kanımızın uzattığı el; yaşadığımız
coğrafyada milli egemenliğin sa-
hibini bilenlere, bilmeyenlere,
inkar edenlere anımsatmak-
tadır. Sayın Genel Başkanı-
mızın hamlesi; bir taviz,
yumuşama, normalleşme
adımı değil; bilakis nor-
malin maliklerinin, meka-
nın sahiplerinin
hatırlatılmasıdır. Ülke-
mizin zor bir dönemden,
bölgenin ve dünyanın
da ateş

çemberinden geçtiği bir iklimde, kavganın ve siyasi mü-
cadelenin kurallarının milli çıkarlar doğrultusunda şekil-
lenmesi elzemdir. Devlet aklı bunu gerektirmektedir.
MHP Lideri Sayın Devlet Bahçeli de bu gerçeği dikkate
almıştır. Bu adım; aciz veya zaaf işareti değil, aksine
devletin büyüklüğünün ve celadetinin göstergesi,
MHP’nin de kendine olan güveninin nişanesidir. Dem,
DEM’lenme ve iktidar hayalleri kurma demi değildir.
Devir; ayrışma, kamplaşma, kutuplaşma devri değildir"
ifadelerini kullandı. 

Tek umut Türkiye

İsrail'in Orta Doğu'daki faaliyetlerinin Türkiye'nin gü-
venliğini ve çıkarlarını tehdit ettiğini kaydeden Yalçın,
Türkiye'nin diplomatik, siyasi ve askeri adımlar atarak
caydırıcılığını ortaya koyması gerektiğini vurgulayarak
şöyle dedi: “Türkiye’nin engellemesiyle Suriye’nin kuze-
yinde bölücü terör örgütüne koridor açamayan
ABD’nin; bu kez Suriye’nin güneyinde Golan, Şam ve
Deyrizor üzerinden Irak’a uzanan Davut Koridoru’nun

taşlarını döşemek için İsrail’e harekat izni verdiği açık-
tır. İsrail uçaklarından Suriye’nin güneyindeki

stratejik noktalara ve bölge kentlerine atılan
bombaların izi sürülerek bu kanlı koridorun
tespit edilmesi mümkündür. Ötesi, İran sı-
nırıdır. Böylece ABD, Koalisyon güçleri ve
İsrail’in; ileride İran’a YPG’li teröristlerle
birlikte kara harekatı da düzenlemesi
mümkün olacaktır. İsrail gaddarlığının,
Lübnan’a yönelik orantısız ve fütursuz
saldırılarının amacı da emperyalizme bu
yeni terör güzergahını açmaktır. Rusya;
Ukrayna ile meşgul edilmiş, İran da
baskı altına alınmıştır. Bölgede kalıcı is-
tikrar ve barışın hakim kılınması için tek

umut, Türkiye’dedir.”
DHA 

Yoksullukta 
Afrika'yı geçtik!
TÜİK'in yoksul sayısının 2023 yılında
azaldığını açıklamasının ardından, Aile
ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı sosyal
yardım alan hane sayısındaki artışı
duyurdu. CHP İzmir Milletvekili Mahir
Polat, yoksullukta Afrika ülkerini
geçtiğimizi belirterek, “Devletin hangi
kurumu doğru söylüyor?” diye sordu 
türkİYe İstatistik Kurumu (TÜİK), 2022 yı-
lında yoksul sayısının 12 milyon olduğunu,
2023 yılında ise bu rakamın 11 milyon 303 bine
düştüğünü açıkladı. Öte yandan, Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı, sosyal yardım alan hane
sayısının arttığını duyurdu. CHP İzmir Millet-
vekili Mahir Polat, “Her iki kurumun verileri,
yaşanan derin yoksulluğu göz ardı ediyor. TÜ-
İK’in verileri, kendi yarattıkları gerçeklikten ta-
mamen kopmuş durumda” ifadelerini kullandı.

Sayı artıyor 

TÜİK, 2023 yılında yoksul sayısının bir önceki
yıla göre 693 bin kişi azaldığını belirtirken, Aile ve
Sosyal Hizmetler Bakanlığı'nın 2023 yılında sosyal

yardım almak zo-
runda kalan hane sa-
yısının 2022 yılına
göre 500 binin üze-
rinde artarak 4 milyon
989 bine çıktığını du-
yurdu. Bakanlık, 2022
yılında 4 milyon 419 bin
haneye sosyal yardım
sağlamıştı. Derin yoksul-
lukla mücadele eden ve
hane geliri asgari ücretin
üçte biri olan 5 bin 666
TL’nin altında kalan hane-
lere verilen aile destek prog-
ramı kapsamında, 2022
yılında 3 milyon olan hane
sayısının 2023 yılında 1 mil-
yon artarak 4 milyona ulaştı-
ğına dikkat çeken Polat,
elektrik faturasını ödeyemeyen

hane sayısının 2022 yılına göre arttığını belirtti. 2022 yılında
3 milyon 690 bin hane elektrik tüketim desteği alırken, bu
rakam 2023 yılında 4 milyon 419 bine yükseldi.

Afrika'dan yüksek 

Açıklanan verilere göre Türkiye’deki derin yoksulluk oranı bazı
Afrika ülkeleriyle karşılaştırıldığında daha yüksek bir seviyede
yer alıyor. Türkiye'nin nüfusunun 85 milyon olmasıyla birlikte, 4
milyon derin yoksul, ülke nüfusunun yüzde 4,7'sine denk gelirken
bu oran Afrika ülkeleri Tanzanya'da yüzde 3,9, Madagascar'da
yüzde 3,2 ve Uganda'da ise yüzde 3 olarak kaydedildi.

Hangisi doğru?

TÜİK’in verilerine karşı çıkan Polat, “Devletin iki kurumundan
hangisi doğru bilgi veriyor? Yaşanan ekonomik kriz, işsizlik, düşük
ücretlerle çalışma ve yüksek enflasyon göz önüne alındığında, kimse
yoksulluğun azaldığını iddia edemez. Yoksulluk artık gözle görünür
bir hale geldi. TÜİK verileri gerçeklikten tamamen kopmuş durumda.
TÜİK, enflasyonu düşük göstererek emeklinin, işçinin ve memurun
maaşından kesinti yapıyor. Şimdi de yoksulluğu görmezden gelmek
istiyor. Devletin bir kurumu rakamları süsleyerek bu durumu gizleyebi-
leceğini sanıyor. Ancak derin yoksulluğun acı gerçeğini hiçbir şekilde
saklayamazsınız” dedi. DHA

Hedefim 
birleştirmek

İYİ Partİ
Genel Baş-
kanı Dervi-

şoğlu, Milliyetçi
Kongre Derneği'nin
Ankara'daki bir otelde
düzenlenen 2'nci
Büyük Kongresi'ne ka-
tıldı. Burada konuşan
Dervişoğlu, Cumhuri-
yetin Türk gençlerine,
Türk milliyetçilerine
emanet olduğunu,
bunun hakkını vermek
zorunda olduklarını
söyledi. Dervişoğlu,
"Yaşım, konumum, gö-
revlerim, hayat hikayem gereği yapabileceklerim,
yapamayacaklarım ve yapmayacaklarım var. Huzu-
runuzda bütün samimiyetimle söylüyorum ki en
büyük hedefim; Türk milliyetçilerini birleştirmektir.
Çünkü birleştirme niyetiniz ne kadar halis olursa
olsun ayrılık gerekçelerini de doğru tespit etmiş ol-
manız icap ediyor. Bunu yaparken ağzım kuruyor,
bunu söylerken ağzım kuruyor. Ben, aslında Türk
milliyetçiliğinin Türk siyasetinde doğru temsil edile-
bilmesi adına çaba sarf eden bir arkadaşınızımdır.
Bana birisi dese ki Müsavat Dervişoğlu şöyle bir
cümle kuracaksın, şöyle bir hakaret içeren kelam
sarf edeceksin ve bunu Türk milliyetçileri, milliyet-
çisi birine karşı yapacaksınız dese bana dünyayı
verseler beni ona razı edemezler. Çünkü ben bilirim
ki bir tek Türk milliyetçisinin kalbini inciterek elde
edilmiş zafer aslında Türk milliyetçileri açısından
hezimet hükmündedir" dedi. 

İYİ Parti Genel Başkanı Müsavat
Dervişoğlu, "Yaşım, konumum, görevlerim,
hayat hikayem gereği yapabileceklerim,
yapamayacaklarım ve yapmayacaklarım
var. Huzurunuzda bütün samimiyetimle
söylüyorum ki en büyük hedefim; 
Türk milliyetçilerini birleştirmektir" dedi



15 EKİM 2024 SALI www.gazetedamga.com.tr GÜNDEM8

İ BB'ye bağlı metro, tramvay, füniküler ve
teleferik gibi toplu ulaşımın bel kemiği
olan raylı sistem hatlarında son dönem-

lerde giderilemeyen yürüyen merdiven ve
asansör arızaları, ulaşımın önemli bir parçası
olan toplu taşıma sistemlerinde ciddi sorun-
lara yol açıyor. Metro duraklarındaki yürüyen
merdiven ve asansörlerin sık sık arızalan-
ması, özellikle yaşlı, engelli ve çocuklu aileler
başta olmak üzere çok sayıda vatandaşı
mağdur ediyor. Şehrin dört bir yanında bulu-
nan metro, tramvay, füniküler ve teleferik gibi
toplu ulaşım araçlarının duraklarında yürü-
yen merdiven ve asansörlerin devre dışı kal-
ması nedeniyle birçok vatandaş günlük
yaşamında aksaklık yaşıyor. İstanbul gibi
yoğun nüfusa sahip bir şehirde toplu taşıma
duraklarındaki bu sorunlarla başa çıkılama-
ması, vatandaşlar arasında tepkilere neden
oluyor.

Halk çözüm bekliyor

Vatandaşlar, modern bir metropolde bu tür
altyapı sorunlarının çözülmemesine tepki
gösterirken, yetkililerden de hızlı şekilde so-
runlara çözüm üretmesini bekliyor. Metro İs-
tanbul'un internet sitesinde her gün
güncellenerek duraklardaki yürüyen merdi-
ven, asansör ve yürüyen bant arızaları yayın-
lanıyor. Sitede dün, 64 yürüyen merdiven, 33
asansör ve 24 yürüyen bandın arızalı olduğu
belirtildi. Sitedeki verilerde, tasarruf ve gü-
venlik gerekçesiyle birçok yürüyen merdiven
ile asansörün çalışmadığı bilgisi ortaya konu-
luyor.

Korkuluklar yok!

AA muhabirlerinin raylı sistem hatlarında
yaptıkları gözlemlerde, birçok hatta yürüyen
merdivenin ve asansörün anlık veya uzun sü-
reli çalışmadığı tespit edildi. Çalışmadığı
açıklanan Menderes İstasyonu'nda turnike
katı ile İSPARK arasındaki asansörün, yön
tuşlarının ve üstteki yön ekranın yerinde ol-
madığı görüldü. M1B Yenikapı-Kirazlı Metro
Hattı'nda Kirazlı İstasyonu'ndaki çıkış bölü-
münde yürüyen merdiven çalışmazken, yol-
cular eğimi yüksek merdivenlerden ancak
dinlenerek yukarıya çıkabiliyor. Metro istas-
yonlarında bir giriş-çıkışın tamamen kapatıl-
dığı görüldü
Bazı metro duraklarında ise birkaç yürüyen
merdiven ve asansörün çalışmamasından zi-
yade komple bir giriş-çıkışın kapatıldığı belir-
lendi. M7 Yıldız-Mahmutbey Metro
Hattı'ndaki Fulya İstasyonu'nun çıkışının et-
rafının tahta ve alüminyum
profillerle kapatıldığı gö-
rüldü. Bu yüzden giriş ve
çıkışın yapılamadığı yü-
rüyen merdivenlerin kirli
ve bakımsız olduğu be-
lirlendi. İstasyondaki
cam

korkulukların bazılarının yerinde olmadığı,
bunun yerine demir parmaklıklı korkuluklar
koyulduğu gözlendi. 

Kullanıma kapatıldı

M7 Yıldız-Mahmutbey Metro Hattı ile M3
Bakırköy-Kayaşehir Metro Hattı'nın ortak
kullandığı Mahmutbey İstasyonu'nun Bosna
Caddesi'nde bir giriş-çıkışın kullanıma kapa-
tıldığı belirlendi. Metro istasyonunun etrafı-
nın demir korkuluklarla ve dikenli tellerle
yaklaşık 3 metre yükseklikte kapatıldığı tespit
edildi. İstasyonun giriş çıkışındaki yürüyen
merdivenlerin basamaklarının parçalarının
sökülmüş halde durduğu, mavi renkli bran-
daların etrafta bulunduğu ve merdivenin çev-
resinin bakımsız ve kirli olduğu gözlendi.
Tekstilkent/Giyimkent İstasyonu'nda da aynı
şekilde otopark katına çıkan yürüyen merdi-
venin tamamen iptal edildiği belirlendi.
Yürüyen merdivenin etrafının tahta ve
alüminyum profillerle kapatıldığı ve
üzerine "girilmez" yazısı konulduğu
tespit edildi. M2 Yenikapı-Sey-
rantepe-Hacıosman Metro

Hattı'nın Hacıosman İstas-
yonu'nda bir giriş-çıkışın
tamamen kapatıldığı gö-
rüldü. Zincirle kapatı-

lan giriş-çıkışın
önünde, "Duyuru.
Sayın yolcularımız.
Diğer girişi kullanma-
nız rica olunur. İyi

yolculuklar dileriz" yazdığı, bu istasyonda ay-
rıca 3 asansörün de çalışmadığı belirlendi. İs-
tasyonlarda uzun süredir çalışmayan bazı
asansörlerin ve yürüyen merdivenlerin tamir
edilmediği bunun yerine arıza panosunda
hizmete gireceği belirtilen tarihin sürekli erte-
lendiği göze çarptı.

Tam kapasite çalışmıyor

M4 Kadıköy-Sabiha Gökçen Havalimanı
Metro Hattı'nda Tavşantepe, Hastane-Ad-
liye, Esenkent, Yakacık-Adnan Kahveci, Acı-
badem, Yenisahra, Maltepe, Acıbadem ve
Kadıköy istasyonlarında
da asansör, yü-
rüyen
mer-

diven ve yürüyen bantların bazıları çalışmı-
yor. İBB tarafından 6 Ocak 2023'te açılan
M8 Bostancı-Parseller Metro Hattı'nda 4 is-
tasyonun tam kapasite hizmet vermediği be-
lirlendi. Huzur, Dudullu, Modoko-Keyap ve
İçerenköy istasyonlarında çevre düzenlemesi
ve montaj gibi inşaat çalışmalarının devam
ettiği, bu duraklarda sadece tek bir çıkışın ol-
duğu ve diğer çıkışın ise kapalı tutulduğu gö-
rüldü.

Yolcular peronda bekliyor

Anadolu Yakası'nın ikinci metro hattı olan
20 istasyonlu M5 Üsküdar-Samandıra
Metro Hattı'nda ekipmanlarla ilgili en fazla
arıza yürüyen merdivenlerde yaşanıyor. Top-
lam 26,5 kilometrelik hattaki diğer önemli
sorun ise "pik" tabir edilen yoğun saatlerde
trenlerin dolu gelmesi. Yolcular sabah saat-
lerinde Üsküdar yönünde metrobüs aktar-
masının yapıldığı Altunizade'ye kadar
yoğunluk nedeniyle ikinci veya daha sonraki
trene binebiliyor. Akşam pik saatlerde ise
aynı yoğunluk Altunizade'de yaşanıyor.

Yürüyen bantlar da çalışmıyor

Gayrettepe İstasyonu'nda da yürüyen bant-
ların bazılarının uzun süredir çalışmadığı
tespit edildi. Bu istasyonda ayrıca bazı asan-
sörler de hizmet vermiyor. Mecidiyeköy İs-
tasyonu'nda ise metrobüsten metroya
kadarki yürüyen bantların uzun süredir arı-
zalı olduğu belirlendi. Arızalı bantların etrafı
uyarı tabelalarıyla kapatıldı. Taksim İstasyo-
nu'nda meydana çıkan asansörün çalışma-
dığı, Şişhane İstasyonu'nda, İstiklal
Caddesi'nden metroya inen yürüyen merdi-
venlerin bazılarının arızalı olduğu belirlendi.
M3 Bakırköy-Kayaşehir Metro Hattı'nda
sefer sürelerinde sorunlar olduğu görüldü.
M5 Üsküdar-Samandıra Metro Hattı'nda
olduğu gibi bu hatta da metroların sefer sü-
relerinin yeterli olmaması nedeniyle yolcular,
yoğunluktan dolayı ikinci veya üçüncü trene
binip yolculuk yapabiliyorlar. Bağcılar Mey-
danı, Levent ve Boğaziçi Üniversitesi-Hisar-
üstü istasyonları başta olmak üzere bazı

istasyonlardaki yürüyen mer-
divenlerin ise gürül-

tülü çalıştığı
tespit

edildi.
AA

M2 Yenikapı-Seyrantepe-Hacıos-
man Metro Hattı'nın Vezneciler-
İstanbul Üniversitesi
İstasyonu'nda aşağı yönlü hem
yürüyen merdivenin hem de
asansörün çalışmadığı görülüyor.
İstasyona gelen bebek arabalı ai-
leler, çocuklarını kucaklarına alıp
bebek arabasını taşıyarak met-
roya gitmeye çalışıyor. Metrodan
çıkan bebek arabalı ebeveynler
ise asansörün çalışmaması ne-
deniyle tehlikeli şekilde yukarı
yönlü çalışan yürüyen merdiven-
lere bebek arabalarını koyarak
metrodan çıkıyor. Bavulla yolcu-
luk yapan yolcular da yüklerini
merdivenlerden taşımak zorunda
oldukları için mağduriyet yaşıyor.
Çevredeki vatandaşlar, zaman
zaman zorluk yaşayan bu tip yol-
culara yardımcı oluyor. Vezneci-
ler İstasyonu'nun diğer
giriş-çıkışında ise aşağı yönlü
yürüyen merdiven çalışmıyor.

Vatandaş tepki gösterdi

Vezneciler İstasyonu sürekli kul-
landığını söyleyen ve bölgede es-
naflık yapan Murat Sayınç, AA
muhabirine yaptığı açıklamada,
birçok asansörün ve yürüyen
merdivenin uzun süredir arızalı
olduğunu söyledi. Bu konuyla il-
gili bayağı sıkıntı çektiklerini, İBB
ile Metro İstanbul gibi yerleri
arayarak şikayetini dile getirdi-
ğini belirten Sayınç, "Şikayeti baz
aldılar ama aylardır bu şekilde
yürüyen merdiven, asansör ça-
lışmıyor, hiçbir sonuç yok. Bu
durum iyi değil. Bilmiyorum ne
olacak böyle?" ifadelerini kul-
landı. Raylı sistemlerde sadece
bu durakta arıza olmadığını dile

getiren Sayınç, "Bir tek burada
değil, 4. Levent'te, Taksim'de

de böyle. Bütün metro hat-
larında şu anda ulaşımda
çok ciddi bir sıkıntı var.
Normal yangın merdive-

nini kullanı-
yoruz, 20
metre yu-
karı çıkıyo-
ruz. Bacak
kası

oluştu."

EN SORUNLU

VEZNECİLER

ULASIMDA CIDDI
BIR SIKINTI VAR!
İstanbul'da bir türlü çözülemeyen raylı sistemlerdeki çalışmayan asansör, yürüyen merdiven ve sık sık yaşanan
teknik arıza sorunları, bir türlü giderilemiyor. Metro İstanbul'un internet sitesinde verilen bilgiye göre 64 
yürüyen merdiven, 33 asansör ve 24 yürüyen bandın arızalı olduğu belirtildi. Vezneciler İstasyonu'nda yaşanan
arızaya tepki gösteren Murat Sayınç, “Bütün metro hatlarında şu anda ulaşımda çok ciddi bir sıkıntı var” dedi

İSTANBUL İSTANBUL OLALI 
BÖYLE ZULÜM GÖRMEDİ!
Fatih'te yaklaşık 40 yıldır ikamet
ettiğini belirten Hikmet Adıgüzel
de Fevzi Paşa Caddesi'ndeki
ağaçların kuruduğunu, yolların
bozuk ve yürüyen merdiven ile
asansörlerin uzun zamandır arı-
zalı olduğunu ifade etti. İstasyon
giriş-çıkışının kirli olduğuna dik-
kati çeken Adıgüzel, "Haydi bozuk
diyelim. Temiz olsun bari, temiz
de değil. Otobüsler de pis, metro-
lar da pis. Temiz olan hiçbir yer
yok. İstanbul İstanbul olalı böyle
zulüm görmedi." diye konuştu.
Üniversiteden yeni mezun olan
Taha Uzun ise genel olarak tüm
tramvay, metro ile metrobüs hat-
larında bu tür arızalarla karşılaş-
tıklarını söyledi. Araçların sürekli
durduğundan şikayet eden Uzun,
"Bazen biz çıkarken duruyor,
bazen inerken duruyor. Hani ace-
lemiz oluyor. Mesela annemin
bebek arabası oluyor. Onu çıkar-
tırken asansörlerin bile bazen ça-
lışmadığını görüyoruz. Artık o
kadar uzun süredir böyle şeylerle

karşılaşıyoruz ki gayet normal
gelmeye başladı. Artık şaşırmı-
yoruz. 'Bu niye bozulmuş? falan
demiyoruz." ifadelerini kullandı.
Asansörün çalışmaması nede-
niyle bebek arabasıyla yürüyen
merdivenden çıkmak zorunda
kalan Rümeysa Özdemir de "Bu-
rada tek taraf var mesela. Bura-
daki asansör çalışmadığı için
bebek arabalarını merdivenle çı-

kartmak zorunda kalıyoruz. Bu,
uzun süredir var olan bir sorun.
Asansörlerin hepsi çoğunlukla da
zaten. Böyle periyodik olarak bir
bozukluk sırasına giriyorlar. Aşa-
ğıda çoklu olan asansörlerde de
aynı sorun var maalesef." diye
konuştu. Bebek arabasıyla yürü-
yen merdivenleri kullanmanın
tehlikesine değinen Özdemir, "Biz
anne olarak olabildiğince dikkat
etmeye çalışıyoruz ama çocuğu
indirip farklı şekilde çıkaramaya-
cağımıza göre de bir yöntem ge-
liştirmek zorundayız.
Geliştirdiğimiz yöntem de böyle."
dedi. Özdemir, çalıştığı yere ço-
cuğunu da zaman zaman ya-
nında götürdüğünü anlatarak,
"Senelerdir burayı kullanıyorum.
Üniversiteyi de burada okudum.
Dolayısıyla normalleşti. Normal
olmayan bir şey, her gün buna
söyleniyoruz ama iyileştirilme-
diği sürece yapabileceğimiz hiç-
bir şey yok." değerlendirmesini
yaptı.

Aydın Taşkın isimli vatandaş, Şişhane İstasyonu'ndan Hacıosman'a kadar bütün
metro istasyonlarında arızaların yaşandığını söyledi. Bu arızaların 4 aydır devam
ettiğini, İBB Çözüm Merkezi Alo 153'ü de yaklaşık 50 kez aradığını söyleyen Taşkın,

"Bir türlü çözüm bulamıyorlar. Yaşlısı, çocuğu, hastası olan var. Ne yürüyen merdi-
ven ne de asansör" dedi. Taşkın, henüz binmediği aracın ücretini İstanbulkart'la
peşin verdiğini, İBB'nin vatandaşlara hizmet etmek zorunda olduğunu aktardı.

İSTASYON

BİR TÜRLÜ ÇÖZÜM
BULAMIYORLAR!



9güncel 15 EKİM 2024 SALIwww.gazetedamga.com.tr

www.gazetedamga.com.tr

Ekrem GÖKHANER
damgaweb@gmail.com

K üresel ısınmanın gündem olduğu,
doğal kaynakların hızla tüketildiği
son yıllarda sürdürülebilir tarım ve

çevre dostu uygulamalar dünya genelinde
önem kazandığı gibi uygulama alanları da
artıyor. Bu bağlamda organik gübre kulla-
nımı, sadece toprak sağlığını korumakla kal-
mıyor, aynı zamanda ülkelerin ekonomisine
de önemli katkılar sağlıyor. Organik gübre,
kimyasal gübrelerin neden olduğu toprak bo-
zulması ve çevre kirliliği gibi olumsuzlukları
ortadan kaldırıyor, tarımsal verimliliğin 
artışı çiftçilerin gelir seviyesine doğrudan
yansıyor.

Türkiye'de organik gübre pazarı

Ülkemize baktığımız zamansa… Ders ki-
taplarından Türkiye’nin kendi kendine yeten
7 ülkeden biri olduğunu öğrenmiştik. Tür-
kiye, tarım sektörü açısından stratejik bir
öneme sahip bir ülke olarak öne çıkıyor.
TÜİK verilerine göre tarım sektörü 2023 yı-
lında Türkiye'nin GSYİH’nın %5,8'ini oluştu-
rurken tarımda istihdam edilen kişi sayısı
toplam istihdamın %18,5'ini oluşturuyor.
Ancak kimyasal gübre ve pestisitlerin kulla-
nıldığı geleneksel tarım uygulamalarının
neden olduğu toprak ve çevre sorunları,
tarım sektörünün sürdürülebilirliği konu-
sunda ciddi tehditler yaratıyor. Organik
gübre kullanımı bu noktada önem kazanıyor.
2023 yılında Türkiye'de organik gübre pa-
zarı yaklaşık 250 milyon dolarlık bir hacme
ulaşmış ve bu pazarın 2025 yılına kadar yıllık
%7'lik bir büyüme oranıyla 350 milyon do-
lara çıkması bekleniyor. Organik gübrenin
yaygınlaştırılması, tarımsal üretimde kullanı-
lan kimyasalların azaltılmasına ve çevresel 
etkilerin minimuma indirilmesine yardımcı
oluyor.

ekonomik katkılar 
ve istihdam olanakları

Organik gübre üretimi ve kullanımı, sa-
dece çevresel sürdürülebilirliği destekle-
mekle kalmıyor, aynı zamanda istihdam
olanakları yaratarak kırsal kalkınmaya da
önemli katkılar sağlıyor. Özellikle küçük öl-
çekli çiftçiler için organik gübre üretimi,
düşük maliyetli bir girişim imkânı sunuyor.
Bir araştırmaya göre organik tarım yapan
çiftçilerin gelirleri geleneksel tarım yapan-
lara göre %20 daha yüksek.Bu durum ay-
rıca yerel istihdamı artırarak göç sorununu
da hafifletiyor. Türkiye'de 2023 yılında orga-
nik gübre sektöründe çalışan kişi sayısı 12
bin civarında olup bu sayının 2025 yılına
kadar %15 oranında artması bekleniyor. Bu
durum, tarım sektörünün genç nüfus için
cazip bir istihdam alanı haline gelmesine
katkı sağlıyor.

İhracat potansiyeli 
ve dış ticaret dengesi

Organik gübrenin ülke ekonomisine sağla-
yacağı bir diğer önemli katkı ise ihracat po-
tansiyeli. Türkiye, organik gübre üretiminde
bölgesel bir lider konumuna gelerek Avrupa
ve Orta Doğu pazarlarına önemli miktar-
larda ihracat yapma potansiyeline sahip.
2023 yılında Türkiye, organik gübre ihraca-
tından 40 milyon dolar gelir elde etti ve bu
gelirin 2025 yılına kadar %30 oranında art-
ması öngörülüyor.Organik gübrenin ihracatı,
döviz gelirlerini artırarak ekonomik istikrarı
destekleyebilir. İthal kimyasal gübrelerin ye-
rine yerli organik gübre kullanımının yaygın-
laştırılması dış ticaret açığının kapanmasına
da yardımcı olabilir. Organik gübre kulla-
nımı, sürdürülebilir tarım uygulamalarının
yaygınlaştırılması, toprak sağlığının korun-
ması ve çevreye duyarlı bir ekonomik bü-
yüme için kritik bir öneme sahip olduğunu
tekrar yineleyelim. Türkiye’nin tarım sektö-
rünü güçlendirmek ve dış ticaret açığını ka-
patmak için organik gübre yatırımlarını
artırması hem çevresel hem de ekonomik
açıdan büyük bir kazanç sağlayacaktır. Or-
ganik gübrenin ekonomik ve çevresel fayda-
larını tam anlamıyla gerçekleştirebilmek için
devlet politikalarının bu alandaki üretimi teşvik
etmesi ve çiftçilere yönelik eğitim programları-
nın yaygınlaştırılması önem arz ediyor. Bu doğ-
rultuda atılacak adımlar mevcutta çiftçilerin
darboğazda olduğunu sıkça dillendirdikleri bir
dönemde Türkiye'nin tarım sektörünün sürdü-
rülebilir ve rekabetçi bir yapıya kavuşmasına
da büyük katkı sağlayacaktır.

Sultangazi Belediyesi
zabıta ekipleri, ilçe ge-
nelindeki okul kantinle-

rinde denetim gerçekleştiriyor.
Kantindeki temizlik şartlarının hij-
yen kurallarına uyup uymadığı de-
netlenirken yiyecek ve içeceklerin
son kullanma tarihlerine bakılıyor.
Okul kantinlerinin sağlık standart-
larına uygunluğunu sağlamak için
titiz bir çalışma yürüten ekipler,
olumsuz bir durumla karşılaşma-
ları halinde işletmeye cezai işlem
uyguluyor.

Dikkatli olması önemli

Denetimlerin düzenli aralıklarla

devam ettiğini belirten Sultangazi
Belediye Başkanı Abdurrahman
Dursun, “Çocuklarımızın sağlığı
bizim için her şeyden kıymetli. Bu
yüzden ekiplerimizle birlikte ilçe-
mizdeki okul kantinlerimize sık sık
denetim gerçekleştiriyoruz. Ekiple-
rimiz kantinde kullanılan ürünle-
rin son kullanma tarihlerine
bakarken fiyat-etiket kontrolü de
gerçekleştiriyor. Ayrıca ortamın
hijyen kurallarına uyup uymadığı
da ekiplerimizin kontrolü altında.
Söz konusu yavrularımız, bu yüz-
den işletmelerimizin de dikkatli ve
özverili olması çok önemli” diye
konuştu. Dha

Kantinlerde
sıkı denetim

Sultangazi Belediyesi’ne bağlı zabıta ekipleri ilçe
genelindeki okul kantinlerinde denetim yapıyor.
Öğrencilerin hijyenik koşullarda hizmet alması
amacıyla yapılan denetimlerde kantinlerdeki 
yiyecek ve içeceklerin durumu, son kullanma ta-
rihleri ve genel temizlik şartları kontrol ediliyor

S ilivri Belediye Başkanı
Bora Balcıoğlu, Si-
livri’nin 35 mahallesi-

nin muhtarlarıyla buluştu.
Toplantıya Başkan Balcı-
oğlu’nun yanı sıra, Belediye
Başkan yardımcıları ve beledi-
yenin icracı müdürleri katılım
sağladı. Balcıoğlu, toplantıda gö-
reve geleli 6 ay olduğunu ve bu sü-
reçte önemli işler başardıklarını
belirtti. Eksik olunan konularda
harekete geçmemenin yönetim an-
layışına ters düştüğünü dile getiren
Balcıoğlu, “Her zaman söylediğim
gibi: ‘Dert edinmeyen, süreçleri
analiz etmeyen, daha fazla ne ya-
pabileceğini düşünmeyen biri be-
nimle bu yolda yürüyemez.’ Çünkü
bir hemşerimizin bir derdi varsa,
biz orada çözüm üretmek için
varız” dedi.

Talepleri biliyorsunuz

Muhtarların mahalleleri temsil etti-
ğini belirten Balcıoğlu, Silivri’nin
her köşesinde halkın taleplerini ve
ihtiyaçlarını en iyi bilen kişiler ol-
duğunu vurguladı. Göreve geldiği
günden itibaren muhtarlarla iş bir-
liği içinde hareket ettiklerini dile ge-
tiren Balcıoğlu, “Taleplerinizi
dinleyerek sorunlara birlikte çözüm
üretmek için var gücümüzle çalışı-
yoruz. Kurduğumuz bu güçlü iş
birliği, Silivri’yi daha iyi bir noktaya
taşımak için en büyük gücümüz-
dür” şeklinde konuştu. Balcıoğlu
ayrıca Başkan Yardımcısı Yusuf Al-
çi’nin de muhtarların içinden biri
olmasının muhtarlarla olan iş birli-
ğini daha da güçlendirdiğini be-
lirtti.

Bunlar başlangıç

Altı aylık görev süresince hayata
geçirdikleri projelere değinen ve
bunların sadece bir başlangıç oldu-
ğunu vurgulayan Balcıoğlu, 8 yeşil

alan ve park projesinin ta-
mamlandığını açıkladı. Balcı-
oğlu, Değirmenköy,
Gümüşyaka, Kavaklı, Piri
Mehmet Paşa, Selimpaşa ve
Yeni Mahalle’de 12 yeni parkın
yapımına devam edildiğini be-
lirtti. Beyciler, Çeltik ve Gü-

müşyaka mahallelerinde 3 yeni
park projesinin daha olduğunu dile
getiren Başkan Balcıoğlu,  projelere
yakında başlamayı hedeflediklerini
açıkladı. İleriki günlerde Kavak-
lı'daki parkın açılışını da hep bir-
likte yapacağız diyen Başkan
Balcıoğlu, “Toplamda 23 park ve
yeşil alan projesini tamamlayarak,
Silivri’yi daha yeşil bir geleceğe ka-
vuşturacağız. Şimdi vites artırma
zamanı” dedi.

Kulak ardı etmeyeceğiz

Silivri’nin tarımsal potansiyelini
korumanın öncelikleri arasında ol-
duğunu belirten Bora Balcıoğlu,
“Bu toprakların rant uğruna har-
canmasına asla izin vermeyeceğiz.
Tarımsal desteklerimizi artırarak
çiftçilerimizin yanında olmaya
devam edeceğiz. Çünkü bu toprak-
lar bizim geleceğimizdir” dedi.
Hem İstanbul Büyükşehir Belediye
Başkanı Ekrem İmamoğlu ile hem
de Silivri Belediyesi olarak üreti-
ciye, çiftçiye ve hayvancılıkla uğra-
şanlara destek olmaya devam
edeceklerini dile getiren Başkan
Balcıoğlu, çiftçilerin girdi maliyet-
lerini azaltmak için çalıştıklarını
söyledi. Muhtarlık makamının de-
mokrasinin temel taşlarından biri
olduğuna değinen Başkan Balcı-
oğlu, “Sizler, vatandaşlarımızın ira-
desiyle doğrudan seçilen
temsilcilerisiniz. Demokrasi, sizle-
rin gayreti ve özverisiyle mahallele-
rimize kadar iniyor. Hiçbir zaman
muhtarlarımızın taleplerini kulak
ardı etmeyeceğiz” dedi. 

MÜGE
CESUR

haBeR

Ekonominin 
yeşil motoru

VıTES ARTıRMA 
ZAMANı GELDı!
Silivri Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu, 35 mahalle muhtarıyla düzenlediği toplantıda, altı aylık görev süre-
cinde hayata geçirilen projeleri değerlendirdi. Altı aylık görev süresince hayata geçirdikleri projelere değinen
ve bunların sadece bir başlangıç olduğunu vurgulayan Balcıoğlu, “Şimdi vites artırma zamanı” dedi
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YENİ DOĞAN SOSYAL DESTEK PAKETİ ALIMI mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanunu-
nun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik
ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN :2024/1343632
1-İdarenin
a) Adı :PENDİK BELEDİYESİ DESTEK HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi :Esenler Mah. Bora Sk. No:5 34899 PENDİK/İSTANBUL
c)Telefon ve faks numarası :4448180 - 2165851495
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı :YENİ DOĞAN SOSYAL DESTEK PAKETİ ALIMI
b) Niteliği, türü ve miktarı :14 Kalem İle Yeni Doğan Sosyal Destek Paketi Alımı Ayrıntılı 

bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan 
idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer :Pendik İlçesi
ç) Süresi/teslim tarihi :Sözleşmenin imzalanması ile başlar 31.12.2024 tarihinde 

sona erecektir
d) İşe başlama tarihi :Sözleşmenin imzalanması ile başlar 31.12.2024 tarihinde 

sona erecektir
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati :06.11.2024 - 10:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) :Pendik Belediye Başkanlığı Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat
dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece
EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 
kriterler:
4.3.1. Numune sunulması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatla-
rın çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale
sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 90 (Doksan) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

YENİ DOĞAN SOSYAL DESTEK PAKETİ ALIMI
PENDİK BELEDİYESİ DESTEK HİZMETLERİ MÜDÜRLÜĞÜ

BELEDİYE
KAPINIZDA

Gençlere yönelik projelerin
kendileri için çok önemli oldu-

ğunu vurgulayan Bora Balcı-
oğlu, “Gençlerimize yönelik

projeler de bizim için çok
önemli. 19 spor sahası hedefi-
miz var. 8 yeni saha inşa ede-

ceğiz, eskiyen 11 spor sahasını
da yenileyip modern hale geti-

receğiz. Gençlerimizin ekran
başında değil, spor sahala-

rında vakit geçirmesini istiyo-
ruz” şeklinde konuştu.

Balcıoğlu, "Belediye Kapınızda"
projesi kapsamında ekiplerin

sahada vatandaşların taleple-
rini ve dertlerini dinlemeye

devam ettiğini belirtti. Beledi-
yecilik anlayışında insanın her

şeyin merkezinde olduğunu
vurgulayan Başkan Balcıoğlu,
"Belediyecilik sadece beton ve

binalardan ibaret değildir.
Şehri sadece binalarla değil,
insanlarımızın mutluluğu ile

inşa etmek bizim temel hedefi-
mizdir" ifadelerini kullandı. 

İBB’nin takına
suç duyurusu!

Kültür ve Turizm Bakanlığı’na
bağlı İstanbul 2 Numaralı Kültür
Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu,

9 Ekim tarihli olağan toplantısında İstanbul
Büyükşehir Belediyesi (İBB) hakkında suç du-
yurusunda bulunulmasına karar verdi. Suç
duyurusu kararı, İBB’nin Beyoğlu Taksim
Meydanı’na Cumhuriyet’in ilanının 100’üncü
yılını kutlamak için kurduğu tak (kemer) ve
Maksem Taksim Cumhuriyet Sanat Galeri-
si’ne girişini düzenleyen korkuluklar için “izin-
siz tarihi yapıyı tahrip etmek” iddiasıyla alındı. 



K ültür ve Turizm Bakanlığı ve İstan-
bul İl Milli Eğitim Müdürlüğü
katkılarıyla gerçekleştirilen fuara

ilişkin açıklamada bulunan UÇYD Genel
Sekreteri ve Fibula Yayıncılık Genel Yayın
Yönetmeni Reyyan Beyza Büyükgümüş,
bu sene ilki düzenlenen fuarın çocuk ya-
yıncılarını bir araya getirdiği için çok kıy-
metli olduğunu söyledi. Fuarın uzun yıllar
devam etmesini istediklerini dile getiren
Büyükgümüş, doğa ve sürdürülebilirlik te-
ması kapsamında tohum atölyeleri, takas
atölyeleri ile ata tohumu,
geri dönüşüm ve sıfır atık
temalı etkinlikler yaptıkla-
rını anlattı.

Büyük rakam

Büyükgümüş, fuara 7'si
yurt dışından 50 yayıncının
katıldığını belirterek, "Ayrıca
Rami Kütüphanesi'nin
atölyelerinde, etkinlik alan-
larında, salonlarında, bütün
yayınevlerinin yazarları, çi-
zerleri etkinlik gerçekleş-
tirdi. Bu bizim için çok
kıymetli. Çünkü çocuk ede-
biyatı sadece kitaptan ibaret
olmamalı, etkileşime dayalı
olmalı. Bunu çok önemsi-
yoruz. Atölyelerin olması
bu fuara çok büyük bir zen-
ginlik kattı." değerlendirme-
sini yaptı.Fuar kapsamında
iki yıl önce vefat eden çocuk
kitapları yazarı Mevlana
İdris adına ailesine "Vefa

Ödülü" de takdim edildiğini aktaran Bü-
yükgümüş, şöyle devam etti:"Aynı za-
manda Bayrampaşa'da bir okula Mevlana
İdris Bey'in ismiyle 1000 kitaplık bir kütüp-
hane kuruluyor. Bu kütüphane Uluslar-
arası Çocuk Yayıncıları Derneği üyesi olan
yayıncıların kitaplarından oluşacak. Çocuk
edebiyatı alanını, çocuk yayıncılığını geliş-
tirmek, büyütmek için elimizden gelen her
şeyi yapacağız." Hafta içi ve hafta sonu
olmak üzere toplam 9 günde 50 bini aşkın
kişinin fuarı ziyaret ettiği bilgisini veren

Büyükgümüş, "Bizim için bu çok büyük bir
rakam. İnşallah önümüzdeki sene daha da
büyük bir organizasyon olacak." görüşünü
paylaştı. 

Keyifli geçiyor 

Ketebe Çocuk'un şef editörü Feride Kur-
tulmuş, fuarda okurlardan ve ziyaretçiler-
den güzel tepkiler aldıklarını belirterek,
"Uzun zaman sonra ilk defa bütün çocuk
kitaplarımızla bir fuara katıldık. Sezonu
güzel açtık." dedi. Anaokulu ve ilkokul öğ-

rencilerine yönelik kitapların fuarda daha
çok ilgi gördüğünü ifade eden Kurtulmuş,
"Hafta sonu da velileriyle birlikte her yaş
grubundan çocuk standımızı ziyaret etti.
Fuar ortamı bizim okurla buluştuğumuz
bir yer oluyor. Birebir kitaplarla ilgili tepki
alabiliyoruz. Her anlamda iyi de kötü de
direk eleştirilerle muhatap olabildiğimiz bir
yer olduğu için güzel geçiyor." değerlendir-
mesinde bulundu. Ketebe Yayınları yazar-
larının da fuarda kitaplarını
imzaladıklarını söyleyen Kurtulmuş, "İmza

günleri okurla yazarı bir araya
getirdiği için keyifli geçiyor. Direk
yazarla birebir görüştükleri için
okurlar çok daha heyecanlı olu-
yor." şeklinde konuştu.

Seçici ebeveynler 

Ötüken Çocuk Editörü Ayşegül
Karayama ise Ötüken Neşri-
yat'ın 60 yıldır, Ötüken Çocuk'un
da 4 yıldır yayın hayatını sürdür-
düğünü, bu süre içerisinde 3-6
yaş ve 10-12 yaş grubun
a yönelik 60'a yakın kitabı oku-
yucuyla buluşturduklarını an-
lattı. Fuara ilginin, beklentilerinin
çok çok üstünde olduğunu vur-
gulayan Karayama, "Çok ilgili,
seçici ebeveynler var. Öğretmen-
lerimiz de geldi. Hafta içi fuarda
sayısız çocuk ağırlandı. Çocuk-
larla buluşmak, tanışmak, bir
editör olarak onların fikirlerini
almak, neler istediklerini görmek
çok önemli." ifadelerini 
kullandı.  AA
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KITAP FUARINA
REKOR ZIYARET
Bu yıl ilk kez "doğa ve sürdürülebilirlik" temasıyla, Uluslararası Çocuk Yayıncıları
Derneği (UÇYD) tarafından düzenlenen Uluslararası İstanbul Çocuk Kitapları Fuarı
sona erdi. Rami Kütüphanesi'ndeki fuarı 9 günde 50 bini aşkın okur ziyaret etti 

Yeteneklere 
ışık tutuluyor

Türk Eğitim Vakfı’nın
(TEV) Üstün Başarı
Sanat Bursu başvuruları
21 Ekim itibarıyla
başlıyor. Sanat ve müzik
alanında yetenekli
öğrenciler burslardan
faydalanabilecek 

TEV'in 2024-2025 akademik yılı kapsamında
21 Ekim-8 Kasım 2024 tarihlerinde gerçek-
leştirilecek. Sanatsal yaratıcılığı ve yetenekle-

riyle fark yaratan öğrencilerin desteklenmesi gerektiğine
inanan Türk Eğitim Vakfı 40. kuruluş yılı olan 2007’de
geleceğin sanatçı liderlerini yetiştirmek ve Türkiye'nin
sanatsal zenginliğine katkıda bulunmak amacıyla baş-
lattığı Üstün Başarı Bursları programı ile genç sanatçı-
ların yanında olmaya devam ediyor. Performans, dijital
ve görsel sanatlara gönül vermiş genç yeteneklerin baş-
vurularına açılan Üstün Başarı Sanat Bursu, Türki-
ye’nin çeşitli konservatuvar ve güzel sanatlar
fakültelerinde eğitim gören gençlerin sanat hayatına ışık
tutuyor. Ulusal ve uluslararası platformlarda sanatın
yeni yıldızlarını yetişmesini destekleyen TEV Üstün Ba-
şarı Sanat Bursu kapsamında, 2024-2025 öğretim yı-
lında öğrencilere aylık 9.000 TL burs desteği
sağlanacak. Bu destek, genç sanatçıların eğitim hayatla-
rında daha rahat ilerlemelerine olanak tanırken sanatsal
çalışmalarına odaklanmaları ve yeteneklerini geliştirme-
leri destekleniyor. Bu bursa başvuru için başka bir ku-
rumdan da burs alıyor olmak bir engel teşkil etmiyor.

Müzik ve plastik sanatlar 

TEV Üstün Başarı Sanat Bursu, 2024-2025 öğretim yılı
için 21 Ekim-8 Kasım 2024 tarihleri arasında başvuru-
lara açılıyor. Sanata ve yaratıcılığa değer veren, yetenek-
lerini bir adım öteye taşımak isteyen tüm öğrenciler, bu
prestijli burs programı ile kariyerlerine yeni bir yön
verme fırsatına sahip olacaklar. Müzik ve plastik sanat-
lar alanında ikinci sınıfa geçmiş ve not ortalaması en az
3,40/4,00 olan gençlere sunulan burs programı kapsa-
mında; müzik bölümünde piyano, arp, gitar, yaylı çalgı-
lar, üflemeli ve vurmalı çalgılar ile şan gibi alanlarda
eğitim alan öğrenciler burs başvurusunda bulunabile-
cek. Plastik sanatlar alanında ise resim, heykel, grafik,
yazı sanatı, dijital sanat ve seramik gibi bölümlerde eği-
tim gören öğrenciler TEV’in sunduğu bu önemli des-
tekten faydalanma şansı yakalayacaklar. 
HABER MERKEZİ 
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B alkan Türkleri Kültür ve Daya-
nışma Derneği (BAL-TÜRK)
Onursal Başkanı Dr. Bayram

Çolakoğlu,  Bulgaristan'da son 3 yıldır
çok ciddi siyasi istikrarsızlık yaşandığını,
bu süreçte kurulan hükümetlerin 6 aydan
fazla ömür süremediğini söyledi. Bulga-
ristan'da cumhurbaşkanının yetkisi dahi-
linde kurduğu hükümetlerle devletin
yönetildiğini dile getiren Çolakoğlu, par-
lamentoya çok sayıda küçük parti girdi-
ğini, koalisyon hükümeti
oluşturulamadığını kaydetti. Çolakoğlu,
seçimlerin yenilenme sıklığı ve partilerin
uzlaşmaz tavrının Bulgaristan vatandaş-
ları arasında büyük bıkkınlığa neden ol-
duğuna işaret ederek, "Bu bıkkınlık da
seçime katılmayı engelliyor. Bu Türki-
ye'de yaşayan çifte vatandaşlara, Bulga-
ristan Cumhuriyeti vatandaşlığını taşıyan
vatandaşlarımıza da yansıyor. Katılım-
larda düşüş oluyor." ifadelerini kullandı.

Ciddi düşüş var 

Seçimlerde yurt dışında sandık açılması
için verilen çevrim içi dilekçe sayısında
yüzde 30 düşüş yaşandığını bildiren Ço-
lakoğlu, bunun seçime katılım sayısının
düşeceğine dair bir işaret olduğunu vur-
guladı. Çolakoğlu, Bulgaristan seçimleri
için Türkiye'de 168 sandık kurulacağını
belirterek, "168 sandık oldukça yüksek bir
sayı. Herkesin rahatça oy kullanabileceği
bir oran. Sandık sayısı katılımı ne kadar
etkiler? Kolaylaştırır ama vatandaşı mo-
tive eden bir unsurun olması lazım. 'Bir
şey değişmez' beklentisi olduğu sürece
katılım da düşük kalıyor." değerlendirme-
sinde bulundu.
Türkiye'de oy kullanabilecek çifte vatan-
daş sayısının 250 bin civarında oldu-
ğunu, bu sayının hiçbir zaman sandığa

yansımadığını aktaran Çolakoğlu, şun-
ları söyledi: "2009 yılı Türkiye'de en fazla
oyun kullanıldığı yıldır. Yaklaşık 90 bin
kişi oy kullandı. Bir daha da o rakama
ulaşılmadı. Geçtiğimiz yıllarda cumhur-
başkanlığı seçimi yapıldığı dönem bir
Türk aday olarak, Hak ve Özgürlük Ha-
reketinin eski genel başkanı Mustafa Ka-
radayı da cumhurbaşkanı adayıydı.
Onun da etkisiyle 60 bin civarı oy kulla-
nıldı. Sonra tekrar düştü. Bu potansiyelin
harekete geçeceğini düşünmüyoruz. Eği-
lim aynı."

Tablo değişmeyecek

Çolakoğlu, Bulgaristan'da en az 7 parti-
nin Meclise girmesinin beklendiğini akta-
rarak, "Biz tekrar bir hükümet
kurulabileceğine, istikrarlı bir hükümetin
kurulabileceğine dair maalesef çok fazla
bir ümit besleyemiyoruz. Tablonun çok
fazla değişeceğini düşünmüyoruz." dedi.
Eski Başbakan Boyko Borisov'un 2-3 yıl
önce başkanlık sistemine geçilmesi konu-
sunu gündeme getirdiğine, bu önerilerin
çok tartışılmadan ve ön yargılarla önü-
nün kesildiğine işaret eden Çolakoğlu, se-
çimlerde yine bir istikrarsızlık çıkması
durumunda, bu konunun tekrar gün-
deme geleceğini ve daha fazla tartışılaca-
ğını düşündüğünü kaydetti. Bayram
Çolakoğlu, Bulgaristan'ın istikrara kavuş-
masının Türkiye'de yaşayan çifte vatan-
daşlar için de bir avantaj olacağını
vurgulayarak, sözlerini şöyle tamam-
ladı:"Şu an geldiğimiz noktada hükümeti
A kişisi kurmuş, B partisi kurmuş çok
önemli değil. İstikrarlı bir hükümetin ku-
rulması, şu an birinci öncelik haline geldi.
Bulgaristan'da öyle bir noktaya gelindi ki;
vatandaş şu an herhalde 'istikrarlı bir hü-
kümet kurulsa ya kim kurarsa kursun' di-

yecek duruma geldi. Türkiye'de yaşayan
çifte vatandaşlar için de ben böyle bir
durum olduğunu tahmin ediyorum.
Çünkü burada da bir bıkkınlık var. Türki-
ye'den sandık açılması için yapılan başvu-
rularda da ciddi bir düşüş var, nisan
ayındaki seçime göre. Bu bize, burada da
katılımın düşeceğini gösteriyor."  AA

Türkiye'de yaşayan 
Bulgaristan vatandaşları,
son 3 yılda yedinci erken
genel seçimin yapılacağı

Bulgaristan'da 
siyasi istikrarsızlığın sona
ermesini bekliyor. Çifte

vatandaşlar, ülkelerinde 27
Ekim'de yapılacak erken

genel seçim için Türkiye'de
kurulacak 168 sandıkta oy

kullanacak

SON 3 YILDA
7 ERKEN
SECIM!

Yine sivilleri katletti!
İsrail Gazze'ye olan saldırılarına hız kesmeden devam ediyor. Yine sivillerin hefed
alındığı saldırıda bir tıp merkezi vuruldu ve son on günde 487 kişi hayatını kaybetti 

GAzze'DeKİ Filistin Sağlık Bakanlı-
ğından yapılan açıklamada, İsrail'in
Gazze Şeridi'ne 374 gündür sürdür-

düğü saldırılara ilişkin bilgi verildi. İsrail ordusu-
nun son 24 saatte Gazze'nin çeşitli bölgelerinde
gerçekleştirdiği saldırılarda 62 kişinin yaşamını
yitirdiği, 220 kişinin yaralandığı kaydedildi.Buna
göre İsrail ordusunun Gazze'ye yönelik saldırıla-
rında son 10 günde 487 kişi hayatını kaybetti,

1831 kişi de yaralandı.
İsrail'in 7 ekim

2023'ten bu yana Gazze Şeridi'ne düzenlediği
saldırılarda yaşamını yitirenlerin sayısı 42 bin
289'a, yaralı sayısı da 98 bin 684'e yükseldi.
enkaz altında halen binlerce ölü olduğu bildirilir-
ken, halkın sığındığı hastane ve eğitim kurumları
hedef alınarak sivil altyapı da tahrip ediliyor.

Siviller hedefte 

Lübnan Sağlık Bakanlığından yapılan yazılı açık-
lamaya göre, İsrail ordusuna ait savaş uçakları,
Sur kentine bağlı Sıddıkin ilçesindeki bir tıp mer-

kezini hedef aldı. Saldırıda 1 kişi öldü, 1 kişi de
yaralandı.İsrail ordusunun ülkenin güneyindeki
ensar kasabasında bir eve düzenlediği saldırıda
2 kişi hayatını kaybetti. Mifidun kasabasına dü-
zenlenen İsrail saldırısında da 5 kişi öldü, 1 kişi
yaralandı.İsrail ordusunun Lübnan'ın güneyin-
deki Nebatıye iline bağlı Sarbin ilçesine düzen-
lediği hava saldırısında 4 sağlık görevlisi ile bazı
siviller yaralandı. Ülkenin güneyindeki Marub
beldesine düzenlenen saldırıda da 2'sinin du-
rumu ağır olmak üzere 4 kişi yaralandı. DHA

Kamala Harris 
yardım istedi 
ABD Başkan Yardımcısı Kamala Harris, İsrail'e, Gazze'deki
ihtiyaç sahiplerinin insani yardıma erişimini kolaylaştırmak
için daha fazla adım atma çağrısında bulundu

Amerika Birleşik Devletleri
(ABD) Başkan Yardımcısı ve
Demokrat Parti'nin başkan

adayı Kamala Harris, Birleşmiş Milletler
(BM) Dünya Gıda Programı (WFP) açıkla-
masına ilişkin sosyal medya hesabından
bir paylaşım yaptı. Harris, Birleşmiş Millet-
ler'in (BM), yaklaşık iki haftadır Gazze'nin
kuzeyine gıda girmediğini bildirdiğini vur-
gulayarak, "İsrail, ihtiyaç sahiplerine yar-
dım akışını kolaylaştırmak için acilen daha
fazlasını yapmalı. Siviller korunmalı, yiye-
cek, su ve ilaca erişim sahibi olmalıdır.
Uluslararası insancıl hukuka saygı
gösterilmelidir” ifadelerini kullandı.
DHA 

Kabul edilemez!
İtalya Başbakanı Giorgia Meloni, İsrailli mevkidaşı Binyamin Netanyahu'ya

Tel Aviv'in Birleşmiş Milletler (BM) Lübnan Geçici Barış Gücü (UNIFIL) 
askerlerine saldırmasının ‘kabul edilemez’ olduğunu söyledi 

italya Başbakanı Giorgia Meloni,
Lübnan'daki Birleşmiş Milletler
Barış Gücü askerlerine yönelik sal-

dırı nedeniyle İsrail Başbakanı Binyamin Ne-
tanyahu'yu aradı. İtalyan hükümetinden
yapılan açıklamada, "Başbakan Meloni,

UNIFIL'in İsrail silahlı kuvvetleri tarafın-
dan saldırıya uğramasının kabul edile-
mez olduğunu tekrarladı ve misyonun

bölgesel istikrara katkıda bulunmak
amacıyla BM Güvenlik Konseyi'nin (BMGK)

yetkisi doğrultusunda hareket ettiğini anımsattı.
UNIFIL personelinin güvenliğinin her zaman
garanti altına alınmasının mutlak gerekliliğini
belirtti” denildi. Açıklamada, Meloni'nin, 1701
sayılı BMGK kararının tam olarak uygulanması
yoluyla İsrail-Lübnan sınırının istikrara kavuş-
turulmasına katkıda bulunulabileceği ve yerin-
den edilen insanların evlerine dönüşünün
garanti altına alınabileceği konusunda İtal-
ya'nın taahhüdünü yinelediği de ifade edildi.
DHA

ABD'de Cumhuriyetçi Parti başkan
adayı Donald Trump'ın California'da
düzenlediği seçim mitingi öncesinde,

Trump'a suikast girişiminde
bulunacağı öne sürülen silahlı bir

kişinin yakalandığı bildirildi

RiveRside County Şerifi
Chad Bianco, Coachella Val-
ley'de önceki gün Trump'ın

seçim mitinginin yapılacağı alana yarım
kilometre mesafedeki polis denetleme
noktasında durdurulan bir araçta yapılan

aramada, miting için sahte giriş kartı, yasa
dışı edinilmiş dolu bir av tüfeği, tabanca
ve yüksek kapasiteli bir şarjör ele geçirdik-
lerini belirtti. Bianco, Vem Miller adlı 49
yaşındaki şüphelinin, hükümet karşıtı
sağcı bir örgütün üyesi olduğuna ve 

Trump'ı öldürmeyi planladığına
inanıldıklarını söyleyerek,
"Muhtemelen üçüncü bir sui-
kast girişimini durdurduk" dedi.
ABD basınındaki haberlerde,
gözaltına alınan Miller’in 5 bin
dolar kefaletle, yasa dışı silah
edinme suçlamasıyla yargılan-
mak üzere serbest bırakıldığı
kaydedildi. DHA 

Trump'a suikast!
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HAZIRLAYAN: 

AYNUR CİHAN / NEŞE MERT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

07:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Gece Görüşü

04:00 Türk Müziği
05:00 Söz
07:00 Güne Başlarken
09:45 Sana Değer
13:00Zahide Yetiş ile Yeniden
Başlasak
16:15 Söz
19:00 Star Haber

10:00 Bilmedikleriniz
11:30 Gündem Ekonomi
11:58 Dijital Para
12:00 Gün Ortası
15:30 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem
18:45 Haberin İçinden
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Gündem Özel
23:00 Bugünden Yarına

04:30 5N 1K
05:00 Poyraz Karayel
07:00 Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki
09:00 Neler Oluyor Hayatta
11:00 Yaprak Dökümü
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Ayazın Sonu Güneş
17:15 Bizi Birleştiren Hayat
19:00 Kanal D Ana Haber

03:00 Kuruluş 
Osman
06:00 Kalp Yarası
08:00 Kahvaltı Haberleri
10:00 Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat Karadeniz
16:00 Esra Erol'da
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Karadut

05:30 Fatih Ürek 
ile Gelin Görümce
07:30 İlk Bakış
08:00 İlker Karagöz İle Çalar
Saat
10:45 Çağla ile Yeni Bir Gün
12:30 Kızıl Goncalar
13:30 En Hamarat Benim
16:30 Fatih Ürek ile Gelin
Görümce
19:00 Selçuk Tepeli ile NOW Ana
Haber
20:00 Kızıl Goncalar

02:45 Gazete Magazin
05:00 Gençlik Rüzgarı
06:00 Dizi 
07:15 Ebru ile 8'de Sağlık
08:30 Aramızda Kalmasın
11:00 Gazete Magazin
13:30 MasterChef Türkiye
16:00 Zuhal Topal'la Yemekteyiz
20:00 MasterChef Türkiye

04:00 Taner Çağlı 
ile 4Example
05:00 Haber Bülteni
06:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
10:30 Ayılar ve Boğalar
11:00 Para Gündem
12:00 Gün Ortası
14:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk Manşet
16:00 HT 360
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Nedir Ne Değildir?

04:45 Haber Bülteni
05:15 Gün'den Kalan
06:00 Gün Uyanıyor
07:00 Cansu Canan ile Hayata
Dair
10:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Haberin İçinden
16:00 Osman Kenan Çapoğlu
ile Başlıklar
18:00 Kübra Par ile Ana
Haber Bülteni
20:00 Taksim Meydanı
23:30 Ersin Düzen ile Saha Dışı

02:45 Sandık Kokusu
05:00 Siyah Kalp
08:00 Ebru & Murat 
ile Bu Sabah
10:00 Kızılcık Şerbeti
12:30 Ezgi Sertel ile Gelin Evi
15:00 Didem Arslan Yılmaz'la
Vazgeçme
18:45 Show Ana Haber
20:00 Deha
22:45 Kızılcık Şerbeti

01:30 Kara Ağaç 
Destanı
03:55 Alparslan: 
Büyük Selçuklu
05:55 Kalk Gidelim
08:55 Kod Adı Kırlangıç
10:30 Alişan ile Hayata
Gülümse
13:15 Seksenler
14:25 Gönül Dağı
17:45 Lingo Türkiye
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Sadık Ahmet

07:00 Güne Başlarken
09:30 Geri Sayım
11:00 Haber Merkezi
11:35 Piyasalar
11:40 Laf Aramızda
11:45 Spor
12:00 Haber Merkezi
12:30 Piyasalar
12:35 Piyasa Ekranı
12:50 Paranın Nabzı
13:00 Öğle Bülteni
13:50 Piyasalar
13:55 Hava Durumu
14:00 Öğle Bülteni

Dünyaca ünlü isimler yeni se-
zonda Türkiye'de konser vere-
cek. Kariyeri boyunca 30'dan

fazla albüme imza atan gitarist Al Di
Meola, 7 Kasım'da İstanbul Volkswa-
gen Arena'da müzikseverlerle buluşa-
cak. Flamenko fusion ve akustik trio
üçlüsü formatından farklı bir repertu-
var ile sahneye çıkacak olan Al Di
Meola, Les Paul gitarıyla "Land of the
Midnight Sun", "Casino" ve "Elegant
Gypsy" albümlerinden sevilen şarkıla-
rını seslendirecek. Dave Weckl & Tom
Kennedy Project 22 Ekim'de Davulun
fenomeni olarak bilinen usta müzis-
yen Dave Weckl de bas gitarist Tom
Kennedy ile beraber çıktığı turne kap-
samında İstanbul'da hayranlarıyla bir
araya gelecek.Dave Weckl & Tom
Kennedy Project, saksafonda Eric
Marienthal ve klavyede Stu Minde-
man ile beraber müzikseverleri, 22
Ekim'de Epifoni organizasyonuyla
Asmalımescit'teki BLIND sahnesinde
ağırlayacak. 

Evgeny Grinko turnede 

Türkiye turnesine 5 Ekim'de başlayan
Rus müzisyen, piyanist ve davulcu
Evgeny Grinko, turne kapsamında  20
Ekim'de İstanbul Bostancı Gösteri
Merkezi'nde müzikseverlerle buluşa-
cak. İsveçli alternatif rock grubu
SOEN, Türkiye turnesi kapsamında
22 Ekim'de İstanbul'da sahne alacak.
ABD'li thrash metal grubu Testament,
19 Kasım'da JJ Arena'da, Jethro Tull
23 Kasım'da Volkswagen Arena'da,

Destruction 28 Kasım'da IF Beşik-
taş'ta konser verecek. 

2025'teki konserler 

Bu yıl sonunun yanı sıra 2025'te de
çok sayıda ünlü müzisyen ve grup, İs-
tanbul'da sahne alacak. Norveçli sine-
matik folk ve pop grubu Kalandra,
seneye ilk kez İstanbul'da konser vere-
cek. Grup, 7 Şubat 2025 gecesi IF Be-
şiktaş'ta hayranlarıyla buluşacak.
Manowar'un eski gitaristi Ross Fried-
man, "Ross The Boss" adıyla 5 Nisan

2025'te IF Beşiktaş'ta sevilen parçala-
rını seslendirecek. Rock müziğin ünlü
sopranolarından Tarja Turunen,
Nightwhish grubunda birlikte çalıştığı
solist ve bas gitarist Marko Hietala ile
birlikte 10 Nisan'da JJ Arena'da dinle-
yiclerin karşısına çıkacak. Accept'in
eski solisti Udo Dirkschneider, solo
grubu UDO ile 11 Nisan'da IF Beşik-
taş'ta konser verecek. Glam rock türü-
nün öncülerinden White Lion da IF
Beşiktaş'ta 14 Mayıs'ta sahne alacak.
AA

13
Dünya çapında
tanınan ünlü mü-
zisyenler, 2024-
2025 sezonunda
İstanbul'un farklı
mekanlarında
sahne alacak.
ABD'li rock grubu
Thirty Seconds to
Mars, "Seasons
World Tour" kap-
samında 27
Ekim'de Ülker
Sports Arena'da
konser verecek 

UZUN Cuma programı kapsamında, cuma günleri müze
kapanış saati 18.00’den 20.00’ye uzarken, Mastercard ve
İstanbul Modern sanatseverleri özel etkinliklerle buluş-
turmaya devam ediyor. 18 Ekim Cuma günü gerçekleşe-
cek etkinlikte, besteci ve gitarist Bilal Karaman
“experimentals” projesiyle heyecan verici hayal dünyası-

nın kapılarını ziyaretçilere açıyor. Karaman, farklı al-
bümlerden beste ve düzenlemeleriyle, modern caz gitarı
dünya müzikleri ve elektronik tınılarla buluşturuyor.
Dans Atölyesi

Konser öncesinde ise Hadi Blues ekibi müzede partnerli

blues dans atölyesi gerçekleştiriyor. Katılımcılar, blues
müziği eşliğinde bu dansın temel adımlarını öğreniyor
ve karakteristik özelliklerini keşfediyor. İstanbul Mo-
dern’in 20.00’ye kadar acı̧k oldugŭ cuma günleri için
ayda bir kez düzenlenediği etkinlikler, müzik ve dans di-
siplinlerine de alan açarak ziyaretçilerle daha etkileşimli
bir bağ kuruyor. Etkinlik serisinde, konser ve atölyeler
aracılığıyla, caz, blues, pop, swing ve funk gibi çeşitli
türlerde müzik ve dans bir araya geliyor. Etkinlikler
müze ziyaretçilerine ücretsiz olarak sunuluyor.

ISTANBUL 

DOYACAK 

GEÇEN ay İstanbul, Ankara,
Bursa, Antalya ve İzmir'de kon-
ser veren Ekvator Ginesi kö-
kenli sanatçı, flamenko, soul,
Afrika, r&b, rumba ve cazın da
içinde bulunduğu farklı tarz-
larda müzik yapıyor, müziğinde
sakinlik, barış, özgürlük, tutku
gibi temalara yer veriyor. Tür-
kiye turnesi için geldiği İstan-
bul'da AA muhabirinin
sorularını cevaplayan sanatçı,
İstanbul'da her zaman kendi-
sini iyi hissettiğini belirterek,
“Herkes İstanbul'da iyi hisse-
der. Nereden gelirseniz gelin,

İstanbul'a ayak bastığınız
zaman iyi hissetmeye başlarsı-
nız” ifadelerini kullandı. 

Acı cevap değil!

Filistin'de yaşananlara da deği-
nen Buika, “Acı cevap değil.
Kesinlikle acı bir cevap değil.
Bir çatışma hakkında konuşa-
biliyorsak, o zaman sorun
olmaz ama eğer savaşmak zo-
runda kalırsak herkes acı çeker.
Bu ülkede insanlar çok çalışı-
yor. Kötü bir şeyi hak etmiyor.
Diğer tüm ülkeler için de aynı
şey geçerli. Filistin, İspanya,

İngiltere olsun, hepsinde insan-
lar çok çalışıyor. İnsanların acı-
sına saygı duymalıyız.
Uyandığımız andan itibaren,
neredeyse uyuyana kadar çalı-
şıyoruz. Düşmanlar sahte. Bu
bir yalan, sadece çalışan insan-
lar var. Yıllardır dünya çapında
turneler yapıyorum. Uçaktan
indiğimde gördüğüm tek şey
çalışan, çalışan, çalışan, acı ve
ıztırap çeken insanlar. Kimse
savaşı hak etmiyor. Hiç kimse
acıyı hak etmiyor. Tanrı'nın is-
tediği bu değil" şeklinde 
konuştu.  AA

Uzun Cuma'da Bilal Karaman

MUZIGEKimse
savası
hak 
etmiyor!

Kimse
savası
hak 
etmiyor!

Kimse
savası
hak 
etmiyor!

Kimse
savası
hak 
etmiyor!

Kimse
savası
hak 
etmiyor!

Kimse
savası
hak 
etmiyor!
Grammy ödüllü İspanyol şarkıcı,

besteci ve söz yazarı Concha
Buika, "Yıllardır dünya çapında

turneler yapıyorum. Uçaktan 
indiğimde gördüğüm tek şey 

çalışan, çalışan, çalışan, acı ve
ıztırap çeken insanlar. Kimse sa-

vaşı ve acıyı hak etmiyor” dedi
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U zun yıllar Türkiye altyapı koordi-
natörlüğü ve Türkiye U21 teknik
direktörlüğü yapan ve son olarak

Fatih Karagümrük'ü çalıştıran Tolunay Kaf-
kas, A Milli Takım teknik direktörü Vin-
cenzo Montella hakkında açıklamalarda
bulundu. Mevcut milli takımımızın geliş-
mekte olan bir kadro olduğunu söyleyen
Tolunay Kafkas: "Gelişmekte olan bir Milli
Takım'ı niye Montella'ya verelim? Neden
verelim? Eğer gelişmekte olan bir Milli Ta-
kım'sa başka tipte bir hoca seçmeniz lazım.

Milli Takım, bir takım dengeleri korumak
için birilerinin alınabileceği bir yer değil.
Milli Takım'da yedek oyuncu olmaz. Görev
alan ve görev almayan oyuncu olur" ifadele-
rini kullandı.

Dönemin en iyisi 

Geçtiğimiz günlerde Radyospor'da Salim
Manav'ın canlı yayın konuğu olan Tolunay
Kafkas orada da şu sözlerle Milli Takım'a
göndermeler yapmıştı: "Teknik direktörün
yerlisi - yabancısı olmaz. A Milli Takımımız

hariç. A Milli Takım'da yerli teknik direktör
olması gerektiğini hep söyledim. Galler ma-
çında çok kötü oynadık ama ikinci maçımız
İzlanda karşılaşmasında iyi oynadık. Şunu
belirtmek lazım. Avrupa Şampiyonası'nda
bizim aldığımız sonuçlar normal sonuçlar.
Bu milli takım çok iyi bir milli takım. Belki
döneminin en iyi milli takımlarından birisi.

İkinci sınıf hoca 

Montella çok iyi iş yapıyor gibi algı yapıl-
masına karşıyım. Montella, A Milli Takıma

hak ederek gelmedi. A Milli Takım için hoca
arayışınız varsa üç torba belirlersiniz. Bi-
rinci torbada Fatih Hoca, Şenol Hoca ve
Mustafa Hoca gibi isimler olur. İkinci tor-
bada ise orta kuşak olur. Üçüncü torbada
ise genç jenerasyon olur; İlhan Palut, Fatih
Tekke, Çağdaş Atan gibi isimler olabilir.
Montella öncesinde ikinci sınıf bir hoca
geldi: Kuntz geldi. Montella'nın gelişi Rıza
Çalımbay'a haksızlıktır. Şimdi Mourinho
Fenerbahçe'ye geldi. Mourinho, Milli Ta-
kıma gelir eyvallah." 

ZAHA
KADRO
dışı bırakıldı

Fatih Karagümrük 
teknik direktörü

Tolunay Kafkas, A
Milli Takım teknik

direktörü Vin-
cenzo Montella

hakkında
açıklamalarda 

bulunarak 
“Montella çok iyi

iş yapıyor gibi
algı yapılmasına

karşıyım. Hak 
etmiyor” dedi 

MONTELLA
HAK ETMIYOR!

Cezalar belli oldu 
MKE Ankaragücü-Çaykur Rizespor maçının sonunda hakem Halil Umut Meler'e saldıran,
aralarında eski Ankaragücü Kulübü Başkanı Faruk Koca'nın da bulunduğu 4 sanığın
yargılandığı davada savcı esasa ilişkin mütalaasını açıkladı. Duruşma 11 Kasım'a ertelendi
ankara Batı 3. Asliye Ceza Mahke-
mesi'ndeki duruşmaya, müşteki Halil
Umut Meler ile tutuksuz sanıklar
Faruk Koca, Kenan Çelikkaya, Şahin
Yunus Şahin ve Osman Erkam Can

katılmazken, taraf avukatları sa-
londa hazır bulundu.Hakim, esas
hakkındaki görüşünü açıklaması
için duruşma savcısına söz

verdi. Savcı, olay tarihinde
MKE Ankaragücü Futbol
Kulübü Başkanı olan sanık
Koca'nın, diğer sanıklar Can,
Şahin ve Çelikkaya ile birlikte

sahaya girerek hakemlerin ya-
nına gittiklerini, Koca'nın Me-

ler'e önce "Seni öldüreceğim"
diyerek tehditte bulunduğu ve ar-

dından vurarak yere düşürdüğünü kay-
detti. Diğer sanıkların da yerdeki
hakemin çeşitli yerlerine vurarak yara-
ladıklarını aktaran savcı, sanık Can'ın
ise hakem Meler'e tekme atmaya çalış-

tığını ancak isabet ettiremediğini bil-
dirdi. Savcı, Meler'in yüzündeki yara-
lanmanın orta derecede kemik kırığına
sebebiyet verdiği ve sanıkların üzerine
atılı suçları işlediklerinin sabit oldu-
ğunu ifade etti.

Para cezası

Savcı, Koca'nın, "kişiyi yerine getirdiği
kamu görevi nedeniyle spor alanında
kemik kırığı oluşturacak şekilde kasten
yaralama" suçundan 3 yıl 4 aydan 10
yıl 1 ay 15 güne, "tehdit" suçundan 6
aydan 2 yıla, "Sporda Şiddet ve Düzen-
sizliğin Önlenmesine Dair Kanun'a ay-
kırılık"tan ise 3 aydan 1 yıla kadar hapsi
veya adli para cezasına çarptırılmasını
talep etti. Savcı, sanıklar Çelikkaya ve
Şahin'in, "kişiyi yerine getirdiği kamu
görevi nedeniyle spor alanında kemik
kırığı oluşturacak şekilde kasten yara-
lama" suçundan 3 yıl 4 aydan 10 yıl 1
ay 15 güne "Sporda Şiddet ve Düzen-

sizliğin Önlenmesine Dair Kanun'a ay-
kırılık" suçundan 3'er aydan 1'er yıla
kadar hapis veya adli para cezasına
çarptırılmaları istedi. Savcı, sanık Can
hakkında ise "kişiyi yerine getirdiği
kamu görevi nedeniyle spor alanında
kemik kırığı oluşturacak şekilde kasten
yaralamaya teşebbüs" suçundan 6
aydan 1 yıl 6 aya, "Sporda Şiddet ve
Düzensizliğin Önlenmesine Dair Ka-
nuna aykırılık" suçundan da 3 aydan 1
yıla kadar hapis veya adli para cezası
talep etti. Savcı, tüm sanıklar hakkında
ayrıca Sporda Şiddet ve Düzensizliğin
Önlenmesine Dair Kanun'un 18. mad-
desi uyarınca seyirden men yasağı geti-
rilmesini talep etti. Sanık avukatları
esasa ilişkin mütalaaya karşı savunma
yapmak için süre istedi. Beyanların ar-
dından ara kararını açıklayan mah-
keme, mütalaaya karşı savunma
hazırlamaları için avukatlara süre vere-
rek, duruşmayı 11 Kasım'a erteledi. AA

Sözleşmesi 
yenileniyor
Galatasaray'da Barış Alper Yılmaz'ın
durumu netleşiyor. Sarı-kırmızılı 
yönetim, Barış Alper'e verdiği yeni
sözleşme sözünü tutmaya hazırlanıyor 
Galatasaray 2021 yılında 2.1 milyon euroya Keçiörengü-
cü'nden transfer ettiği Barış Alper Yılmaz, başarı basa-
maklarını hızla tırmanmıştı. Sarı-kırmızılılar geçtiğimiz yıl
4 yıllık yeni kontrat imzaladığı milli futbolcu için bir kez
daha harekete geçiyor. Türkiye Gazetesi'nin haberine
göre Galatasaray yönetimi, Barış Alper'e verdiği yeni söz-
leşme sözünü tutmaya hazırlanıyor. Sezon başında aldığı
teklifleri reddedip Galatasaray'da kalmayı tercih eden
Barış Alper ile milli ara sonrası yeni sözleşme imzalan-
ması beklendiği haber detayında yer aldı. Galatasaray
yönetiminin Barış Alper'e verdiği sözün ise yıllığı 2 mil-
yon eurodan 4 senelik kontrat olduğu belirtildi. Öte yan-
dan haberde Barış
Alper'in yanı sıra
Yunus Akgün ile de
yeni sözleşme im-
zalanacağı ve
oyuncuya yıllık 55
milyon liralık teklif
sunulacağı vurgu-
landı.

Galatasaray'dan Lyon'a kiralık olarak
transfer olduğu günden bu yana problemler
yaşayan Wilfried Zaha için kulübün resmi ka-
rarı verdiği ifade edildi.Fransız basını, Lyon'da
teknik direktör Pierre Sage'nin kadroya alma-
dığı Wilfried Zaha ve Gift Orban'ın resmi ola-
rak kadro dışı kaldığını duyurdu.
Geçtiğimiz günlerde Wilfried Zaha ve Gift
Orban hakkında konuşan Pierre Sage, "Oyna-
mayan veya az oynayanlara çok net bir mesa-
jım var. Onları bir futbolcu olarak
değerlendirmemin zor olduğunu kendilerine
söyledi." ifadelerini kullanmıştı. Sage açıkla-
masının devamında, "Profesyonelliğiniz gere-
ken seviyede değilse takımda tekrar yer almak
için biraz daha zamana ihtiyacınız var çünkü
benim talep ettiğim bağlılık düzeyine henüz
ulaşamadıklarını görüyorum. Öncelikle bu se-
viyede bir uyum sağlamaları gerekiyor" de-
mişti. Zaha bu sezon Lyon'da 2 resmi maça
çıktı. Fildişi Sahilli futbolcu bu karşılaşma-
larda 1 asistlik skor katkısı verdi. 

Galatasaray'ın
Lyon'a kiraladığı

Wilfried
Zaha'nın 
disiplinsiz
davranışları 

nedeniyle kadro
dışı bırakıldığı

belirtildi

Eskrime
Karataş geldi 

Eskrim Federasyonu
6'ncı Olağan ve 9'ncu
Mali Genel Kurulu'na
274 delegeden 251’i ka-
tıldı. Abdurrahman Ka-
rataş 172 oy alarak 4
yıllığına Eskrim Fede-
rasyonunda yeni baş-
kan seçildi. Yönetim ve
denetleme kurulu ra-
porlarının 31 ret oyuna
rağmen ibra edildiği
genel kurulda 3 oy ge-
çersiz sayılırken, diğer
aday Serkan Kavzan ise
76 oyda kaldı. Türkiye Eskrim federasyonu baş-
kanlığına ilk defa seçilen Abdurrahman Kara-
taş’ın yönetiminde; Yusuf Barsbuga, Ahmet
Hakan Hayber, Emir Özkurt, Ahmet Kılıç, Bil-
gehan Baydil, Ilgın Güçlüer Sürekçigil, Bahadır
Öztürk, Uğur Dikici, İlker Ilgın ve Yücel Kazan-
cıoğlu yer aldı.  DHA

Türkiye Eskrim Federasyonu 6'ncı
olağan ve 9'ncu Mali Genel Kurulu'nda
Abdurrahman Karataş seçildi
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milli Sporcu Hüseyin Bolat,
milli takım ile birlikte Genç
Erkekler Dünya Boks Şampi-
yonasına  Kastamonu Olim-
piyat Hazırlık ve Kamp
Eğitim Merkezi'nde hazırlanı-
yor. Yoğun bir hazırlık süreci
geçiren Hüseyin, yumrukla-
rını kürsünün en üst basama-
ğına çıkmak için sallıyor.
Hüseyin Babat, babasının
2013 yılında doğum gününde
kendisini sürpriz yaparak
boks salonuna götürdüğünü
anlatan Hüseyin, "Babamın
doğum günü hediyesiyle
boksa başladım. Babam
daha sonra, 'Devam etmek
ister misin?' dedi. Ben de
'Devam edeceğim.' dedim. Bu
şekilde başladım." diye ko-
nuştu.

Altın madalya odaklı 

İlerleyen zamanda şampi-
yona ve turnuvalara katıl-
maya başladığını ifade eden
Hüseyin, şunları
kaydetti:"Daha sonra Üst Mi-
nikler Türkiye Şampiyona-

sı'nda şampiyon oldum. 60
kiloda Avrupa Şampiyona-
sı'na gittim, ikinci oldum. 7
Türkiye şampiyonluğum var.
Bir doğum günü hediyesiyle
başlayan hikayem Dünya
Şampiyonası'na vesile oldu.
Dünya Şampiyonası'nda İs-
tiklal Marşı'mızı okutup altın
madalyayı getirmek istiyo-
rum."Kamp merkezinde ça-
lışmalarını yoğun şekilde
sürdürdüklerini belirten Hü-
seyin, Dünya Şampiyona-
sı'na takım olarak iyi
çalıştıklarını anlattı.Hedefle-
rinden de bahseden Hüseyin,
"Tüm takım altın madalyaya
odaklı çalışıyor. Türkiye'yi
yurt dışında temsil edeceğiz.
Madalyayı alıp ülkemizi en
güzel şekilde temsil edece-
ğiz." ifadelerini kullandı.
Mersin Naim Süleymanoğlu
Spor Lisesi son sınıf öğrenci
olduğunu belirten Hüseyin,
hem boks kariyerini sürdür-
mek hem de beden eğitimi
öğretmeni olmak istediğini
sözlerine ekledi.
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Madalyaya 
odaklandı
Genç Erkekler Dünya Boks Şampiyonası ,20
Ekim-5 Kasım tarihlerinde Karadağ'da gerçek-
leşecek. A Milli Takım ile bilikte şampiyonaya
hazırlanan sporcu Hüseyin Babat “Madalyayla
dönmek için çok fazla çalışıyoruz” dedi

ParalimPik sporcu Büşra
Ün, tenisin ardından başla-
dığı okçulukta Türkiye şam-
piyonluğuna ulaştı. Ün, para
okçulukta milli takıma seçil-
mesi halinde takım arkadaş-
larıyla çok başarılı sonuçlara
imza atabileceklerini belirtti.
Kadınlar tekerlekli sandalye
tenisinde 2016 Rio Paralim-
pik Oyunları'na katılarak bu
alanda bir ilki başaran Büşra
Ün, Tokyo Paralimpik Oyun-
ları'ndan sonra tenisi bıraktı-
ğını açıkladı. Daha sonra
okçulukla ilgilenmeye başla-
yan milli sporcu, Antalya'daki

Para Okçuluk Türkiye Şam-
piyonası'nda makaralı yay
açık kategorisinde altın ma-
dalyanın sahibi oldu. Büşra
Ün, AA muhabirine yaptığı
açıklamada, üç yıldır ilgilen-
diği okçulukta Türkiye Şam-
piyonası'nda birinciliğe
ulaştığı için mutlu olduğunu
söyledi.Finalde karşılaştığı
Öznur Cüre Girdi'nin Tür-
kiye adına çok güzel ve an-
lamlı işler yaptığını belirten
Büşra Ün, "Çok keyifli bir
maçtı. Kim alsa hak ediyordu
ve ben kazandım. O yüzden
mutluyum tabii ki." dedi. AA

Şampiyon Ün

TFF Başkan Vekili Ceyhun Kazancı
gündeme dair açıklamalarda buluna-
rak milli takım kadrosuna Türk fut-
bolcuları alabilmek için çalıştıklarına
vurgu yaptı. Kazancı, “Neden bizim
kanımızdan olan insanlar başka milli
takımlarda oynasın? Elimizden geldi-
ğince en iyileri buraya toplamak için
sistematik bir çalışma içindeyiz” dedi

T ürkiye Futbol Federasyonu
(TFF) Başkan Vekili, İcra
Kurulu Üyesi, Milli Takım-

lar, FIFA ve UEFA İlişkilerinden So-
rumlu Yönetim Kurulu Üyesi
Ceyhun Kazancı, UEFA Uluslar Li-
gi'nde bu akşam İzlanda'ya karşı ay-
yıldızlı ekibin favori olduğunu ve
rakipleri karşısında deplasmanda
kazanamama serisine son verecekle-
rine inandıklarını söyledi. Ceyhun
Kazancı, A Milli Futbol Takımı'nın
kamp yaptığı otelde basın mensup-
larının sorularını yanıtladı. İzlanda
maçının kazanmak istediklerini be-
lirten Kazancı, "İzlanda ile bugüne
kadar deplasmanda 7 kez oynamışız
ve maalesef hiç galibiyetimiz yok.
İlki başarmak istiyoruz. İzlanda
takım kalitesi olarak bizim takımı-
mızla boy ölçüşebilecek durumda
değil. Hava şartları, uzun bir yolcu-
luk ve iki maçın arasının sadece 3
gün olması dezavantaj gibi gözükü-
yor ama biz takımımıza çok güveni-
yoruz, oyuncu kalitemiz çok üst
seviyede. Hatta burada takım oteli-
nin girişinde birçok İzlandalı taraf-
tar oyuncularımızdan imza almaya
çalışıyor. Bu bazı şeylerin göstergesi.
Biz çok inançlıyız, inşallah 3 puanı
alıp Uluslar Ligi’nde liderlik için
önemli bir adım atma niyetindeyiz."
ifadelerini kullandı

Favori biziz 

Ceyhun Kazancı, "Montella yöneti-
minde milli takım birçok ilki ba-
şardı. İzlanda galibiyeti bu ilkler
arasına eklenir mi?" sorusuna, "Ke-
sinlikle evet. Beklentimiz bu. Maçın
favorisi kesinlikle biziz. Geçmişte
olumsuz bir istatistik var ama bazen
böyle istatistikler ekstra motivasyon
sağlayabilir. Son dönemde bu milli
takım birçok ilki yaptı. Neden yeni
bir ilk olmasın? İzlanda’yı deplas-
manda yenmek çok büyük bir başarı
değil ama artık normali, bizden bek-
lenti bu. Kesinlikle çocuklar bunu
başarabilecek güçte, inşallah hava
ve saha şartları bizi çok olumsuz et-
kilemezse galibiyete inanıyoruz.

Diğer tarafta Galler, Karadağ ile
içeride oynayacak, o maçı kazanır-
larsa, biz de kazanırsak Galler ile
Kayseri’de bir final oynayacağız.
Umarım biz kazanırız ve diğer
maçın sonucunu bekleriz." yanıtını
verdi.

A gurubuna çıkarız

Milli takımın, UEFA Uluslar Li-
gi'ndeki grubunu da değerlendiren
Kazancı, şöyle konuştu: "Türk fut-
boluna nispeten ters gelen takımlar
iki tanesi. Oldum olası fizik gücü
yüksek takımlara karşı milli takımla-
rımız zorlanır, bunu özellikle dep-
lasman maçlarında yaşarız. Galler
maçında da zorlandık, çok kolay
maç olmadı. Orada önemli bir puan
kazandık. İlk maçtı, önemi çok anla-
şılmadı, liderlik yolunda çok kritik
bir puandı. Onun dışında dengeli
bir grup. Karadağ 3 maçı kaybetti
ama bizim maç dışındaki diğer iki
maçta, İzlanda’ya karşı iki duran
toptan gol yediler, Galler maçında
da çok hızlı 2-0 geriye düştüler,
maçın geri kalan bölümünde nere-
deyse tek kale maç oynadılar. İsta-
tistik konusunda çok üstündüler,
çok gol kaçırdılar. B Ligi, kolay da
bir grup değil, tüm takımların bir
kalitesi var ancak bu grubun açık
ara en iyi takımının Türkiye olduğu
gerçek. İnşallah hak ettiğimiz gibi A
Grubu’na çıkarız."

Hedef Dünya kupası 

"Birlikteliğin üst seviyede olduğu bir
milli takımımız var. Kimsede ego
yok, herkes birbirine çok yakın. Mü-
sabakalar oynanırken de bunu fark
ediyorsunuz oyuna giren, çıkan her-
kes elinden gelenin fazlasını yapıyor,
kimse yedek kaldım diye dert yaşa-
mıyor." sözlerini kullanan Kazancı
şöyle konuştu:"Oyuncularımız bir-
likte sevinip, üzülüyorlar. Güzel bir
ortam oluşturulmuş, burada emeği
geçen herkese teşekkür etmek istiyo-
rum. Bu bir bayrak yarışı, bizler de
bunu daha ileriye götürmek için eli-
mizden geleni yapıyoruz. Oyuncula-

rımız grubu lider bitireceğimizi dü-
şünüyor ama hepimizin tek odak-
landığı nokta 2026 Dünya Kupası.
İnşallah bunu başaracağız. Beş tane
kaçırdık, Türkiye gibi bir takım için
bu kabul edilebilir bir durum değil.
Özellikle böyle bir jenerasyon yaka-
lamışken bunu mutlaka başarmak
durumundayız. İnşallah her şey yo-
lunda gider ve 2026’da ülkemizi ba-
şarıyla temsil ederiz. 2002’deki
yaşadığımız heyecanı yaşı müsait
olanlar hatırlar mutlaka, harika bir
sevinçti. Önce oraya gidelim, ondan
sonra inanıyorum ki bu takım orada
çok iyi işler yapar."

Kanımızdan olanlar oynasın 

A Milli Takıma yeni oyuncular ka-
zandırmak için detaylı çalışmalar
yaptıklarını belirten Ceyhun Ka-
zancı, şöyle konuştu: "Türk olan
herkes bu milli takımda yer alacak.
Burası en iyilerin yeri, en iyileri bu-
raya getirmek, havuzu genişletmek
için elimizden gelen her şeyi yapıyo-
ruz. Önce gönülden burada olmak
istemeleri önemli ama bazı oyuncu-
lar var ki yurt dışında doğup büyü-
müş, Türkçe konuşamayan
vatandaşlarımız da var. Önemli olan
buradaki ortamı onlara doğru anlat-
mak, ay-yıldızlı formanın önemini
onlara aktarabilmek ve en iyileri bu-
raya çekebilmek. Neden bizim kanı-
mızdan olan insanlar başka milli
takımlarda oynasın? Elimizden gel-
diğince en iyileri buraya toplamak
için sistematik bir çalışma içindeyiz.
Hali hazırda A Milli Takıma kazan-
dırmaya çalıştığımız bazı oyuncula-
rımız var ama ondan önemlisi
özellikle alt yaş kategorilerinde ha-
vuzu genişletmek. Çocuklarımızı,
evlatlarımızı daha genç yaşlarda ay-
yıldızlı formayla tanıştırabilmek en
büyük hedefimiz. Bununla ilgili çok
detaylı çalışmalar yapıyoruz. Milli
takım maçları kasımda bitsin yaptı-
ğımız çalışmalarla alakalı, sadece
yurt dışı değil, yurt içindeki çalışma-
larımızla alakalı detaylı aktarımları-
mız olacak." AA

OLANLAR

Açıklamalarına milli
takıma almak istedik-
leri futbolcu Deniz Gül
ile ilgili şunları söyledi:
Kendisiyle görüşüyoruz.
Değerli, gelecek vade-
den bir oyuncu. Mevki
olarak da tartışmaların
odağında olan bir mev-
kide, 9 numarada oy-
nuyor. Değerli bir
oyuncu. Deniz, teknik
ekibimizin de çok ince-

lediği, beğendiği bir oyuncu. Milli for-
mayı giymesini istiyoruz. Hali hazırda
İsveç 21 Yaş Altı Takım'ında oynuyor.
Kendi gönlü de var, bu işler inşallah son
dakikada değişmez. Belli olmaz tabii ki
bir takım çalışmalarımız var, evrak işleri
var. Sonrasında umuyoruz ki kendisi en
yakın zamanda milli formamıza kavuşa-
cak. Sadece Deniz değil, başka oyuncu-
lar da var. Her mevkide rekabeti
arttırmak derdindeyiz. Hem buradaki
ambiyansı korumak hem de en iyileri ha-
vuzu genişleterek takımımıza kazandır-
mak en büyük arzumuz. O konuda
hocanın biraz da eli rahatlasın."

MONTELLA
GAYET İYİ 

Ceyhun Kazancı, "Bir
futbol adamı olarak,
Vincenzo Montella yö-
netimindeki milli takı-
mın genel
performansını nasıl
buluyorsunuz?" sorusu
üzerine, "Hep iyiye gi-
diyor. Özellikle son dö-
nemde yaşanılan
başarılar, Avrupa Şam-
piyonası son derece
olumlu bir turnuvaydı.

Daha iyisi olabilir miydi? Olabilirdi ama
şartlar her zaman beklediğiniz gibi ge-
lişmiyor. O gün Hollanda maçında ben
de stattaydım, kazanacağımıza çok
inanmıştım. Maalesef olmadı, zaman
zaman oluyor. Öncesinde kaybedebile-
ceğimiz maçlar da vardı. Ancak sahaya
yansıyan çok net bir şey var ki artık he-
pimizi çok heyecanlandıran, hepimizi
kenetleyen bir milli takım oluştu. Çok
genç oyunculardan kurulu bir milli
takım oluştu. Önümüzdeki birkaç turnu-
vada bu iskelet kadro devam edecek.
Bunu geliştirerek çok daha iyi yerlere
gideceğimizi düşünüyorum. Şu ana
kadar Montella’nın performansı son de-
rece iyi. Umarım şu an tek hedefimiz
olan Dünya Kupası’na katılımı sağlarız."

Kim tutarsa elinde kalıyor
Silivri Belediyesi'nin 15 yıl aradan sonra
Çantaköy’de düzenlediği Çantaköy Spor
Festivali’nde, İbrahim Orçin ve ünlü müzik
grubu Sakiler’in performansı izleyicilere
coşku dolu anlar yaşattı. Silivri halkı, festi-
valde bir araya gelerek unutulmaz bir gece
yaşadı. Etkinliğe Başkan Bora Balcıoğlu ve
eşi Hayriye Sena Balcıoğlu da katıldı.
2009’dan bu yana yapılmayan Çanta Spor
Festivali’ni bu yıl düzenliyor olmaktan mut-
luluk duyduğunu ifade eden Başkan Balcı-
oğlu, “2009’dan beri bu festival
yapılmıyordu. Yıllar sonra, bu meydanda
yeniden bir araya gelmek, hep birlikte coş-
kuyla kutlamak ne büyük bir onur! İşte

Çanta’nın gücü bu! Birlikte olduğumuzda,
imkânsızı başarır, her zorluğu aşarız” şek-
linde konuştu.

Gençlerimize fırsat 

Başkan Balcıoğlu, vatandaşın ekonomik
zorluklar altında ezilmesine müsaade etme-
yeceklerini ifade etti. Sosyal belediyecilik
anlayışıyla durmadan hizmet etmeyi sürdü-
receklerini belirten Başkan Balcıoğlu, festi-
vallerin ve sosyal etkinliklerin Silivri halkının
sosyalleşmesi ve kaynaşması adına düzen-
lendiğini kaydetti. Çanta Mahallesi’ne ka-
zandırılacak olan spor sahası projesi ve
Silivri genelinde yapılacak diğer spor faali-

yetlerini desteklemeye devam edeceklerini
ifade eden Başkan Balcıoğlu, şöyle konuştu:
“Ebedi Liderimiz Mustafa Kemal Ata-
türk’ün de dediği gibi, "Ben sporcunun zeki,
çevik ve aynı zamanda ahlaklısını severim."
Gençlerimizin sporla büyümesi hem fiziksel
hem de ahlaki gelişimleri açısından büyük
önem taşıyor. Gençlerimiz çocuklarımız
kim tutarsa onun elinde kalıyor. Biz doğru
kişiler olarak gençlerimizin elinden sporla
sanatla tutacağız. Bu bakımdan çantaya
kazandıracağımız spor sahası, bu hedefi
destekleyecek ve gençlerimize fırsatlar suna-
caktır. Bu projeyi hayata geçirmek için eli-
mizden gelen tüm desteği vereceğiz.”

Silivri Belediyesi 15 yıllık bir aranın ardından Çantaköy’de Spor Festivali düzenledi. Festrivalde konuşan Silivri
Belediye Başkanı Bora Balcıoğlu gençlerin elinden sporla tutacaklarını söyleyerek “Gençlerimiz çocuklarımız
kim tutarsa onun elinde kalıyor. Biz doğru kişiler olarak gençlerimizin elinden sporla sanatla tutacağız” dedi

DENİZ İLE 
GÖRÜŞÜYORUZ

KANIMIZDAN 

OYNASIN!

Balcıoğlu’na
teşekkür etti
Etkinliğin gençlere örnek olacağına
dikkat çeken Çantaköy Spor Kulübü
Başkanı Tayfun Özkök, “Bu festival,
sadece sporun ve sağlıklı yaşamın
teşvik edilmesi değil, aynı zamanda
birlik ve beraberliğimizin güçlen-
mesine katkı sağlayan, gençleri-
mize ve evlatlarımıza örnek olan
bir etkinliktir” dedi.Başkan Balcıoğ-
lu’na spora verdiği destekten dolayı
teşekkür eden Özkök, “Bu etkinli-
ğin gerçekleşmesinde bizlere her
türlü desteği veren, sporu bir yaşam
felsefesi haline getiren Silivri Bele-
diye Başkanımız Sayın Bora Balcı-
oğlu’na, tüm Çantaköy halkı adına
en içten teşekkürlerimi sunuyorum.
Başkanımız, sporun içinden gelen
biri olarak spora ve gençlere verdiği
önemle hepimizin gönlünde ayrı bir
yer edinmiştir” şeklinde konuştu. 



T ürkiye GSMH’nın yüzde 7’sini
karşılayan Esenyurt’ta, yüzlerce
firma iş arayanlar için tek bir nok-

tada buluştu. İlk kez düzenlenen Esenyurt
Belediyesi İstihdam Fuarı, işçi arayan fir-
malarla, iş arayan vatandaşları bir araya
getirdi. Nazım Hikmet Kültür Merke-
zi’ndeki fuarın açılışını Esenyurt Belediye
Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, ilçe proto-
kolü ile birlikte gerçekleştirdi. Farklı sek-
törlerden 240 firmanın katıldığı fuarda,
sağlıktan teknolojiye, tekstilden otomotive
kadar birçok sektörde iş gücü talepleri
olan firmalar, adaylarla yüz yüze görüşme
fırsatı bularak binlerce istihdam sağladı.

Sırtımızı dönmüyoruz

Sosyal belediyecilik anlayışıyla, sosyal
devletin yerine getirmesi gereken görevi
de üstlendiklerini belirten Özer, “Sosyal
devletin görevi kimsesizlerin kimsesi
olmak, işi aşı olmayana iş aş bulmak,
eğitimde ve sağlıkta fırsat eşitliği yarat-
mak. Ne yazık ki iş başına geldikten
sonra hükümetler, partiler belli bir süre
sonra değişiyor. Bu bozuk yapı içerisinde
giderek sosyal, hukuk ve benzeri husus-
larda uzaklaşmalar oluyor. Bu neden
Esenyurt Belediyesi olarak sosyal devle-
tin, hükümetin yerine getirmesi gereken
bir işi yapıyoruz ve insanlarımıza istih-
dam olanakları sunuyoruz. Onları iş sa-
hibi yapabilmek için elimizden gelen
çabayı sarf ediyoruz. ‘Bu hükümetin işi’

diyerek, halkımıza sırtımızı dönmüyoruz.
Sosyal devletin bırakmış olduğu boşluğu
biz sosyal belediyecilikle doldurmaya ça-
lışıyoruz” ifadelerini kullandı.

İşsizlik çok arttı

Göreve geldiği günden bu yana iş ara-
yanlarla işverenleri buluşturarak, 4 binin
üzerinde istihdam sağladıklarını söyle-
yen Özer, 5 yılın sonunda 100 bin istih-
dama ulaşacaklarının sözünü verdi.
Özer, “Türkiye'nin iki büyük problemi
var. Biri gelir dağılımındaki adaletsizlik-
tir. Bu da topluma işsizlik, adaletsizlik,
eğitim, sağlık gibi hizmetlerden yararla-
namamak, kötü alışkanlıklara bulaşmak

olarak yansıyor. Bizim bu vasatı ortadan
kaldırmamız lazım. Şimdi bunun da en
can alıcı noktası işsizlik. Maalesef işsiz-
lik Türkiye'de resmi rakamlara göre çok
arttı. Açıklanmayan rakamlara göre de
iş gücü olarak talep edilen kesimin
dörtte birinin işsiz olduğu tespit edilmiş.
Esenyurt gibi büyük bir ilçede bu kar-
deşlerimize iş bulabilmek için gece gün-
düz çalışıyoruz. Bizim bir istihdam
ofisimiz var. Orada 35 arkadaşımızı bu
iş için görevlendirdik. Göreve geldiğim
günden bu yana 4 bin kardeşimizi iş sa-
hibi yaptık. Beş yılda hedefimiz 100 bin
istihdama ulaşmak” dedi. 
HABER MERKEZİ

HEDEF 100 BIN 
Esenyurt, İstanbul’un ilk ve tek istihdam fuarına ev sahipliği yapıyor. Esenyurt Belediyesinin
düzenlediği 2024 İstihdam Fuarı’nda farklı sektörlerden 240 firma, iş arayanlarla bir araya
geldi. Fuara ev sahipliği yapan Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, “Bugüne kadar
4 bin kardeşimizi iş sahibi yaptık. Beş yılda hedefimiz 100 bin istihdam sağlamak” dedi
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CEHENNEM!
Türk rock müziğinin yeni sesi Venüs, ilk sin-
gle çalışması "Cehennem" ile müzik dünya-
sına güçlü bir giriş yaptı. Söz ve bestesi
Venüs’e ait olan Cehennem’in, aranje, mix ve
mastering süreçleri usta prodüktör Genco
Arı tarafından gerçekleştirildi. Venüs, "Bu
dünya, bizim cennetimiz olabilecekken, ce-
henneme dönüştüren de biziz. Cehennem-
den çıkış, içimizde başlıyor” dedi. Nu Metal,
Alternatif Rock ve Hardcore türlerinden esin-
lenerek yapılan şarkı, dinleyiciye zengin ve
dinamik bir müzikal doku sunuyor.

İETT, tüm işletme ve yatırım faaliyet-
lerine ek olarak sürdürdüğü sosyal
sorumluluk projeleri kapsamında,
son zamanların en önemli gündem
maddelerinden olan sokak hayvan-
ları konusunda bir adım attı. İBB
Veteriner Hizmetleri Müdürlüğü,
Semtpati Vakfı ve İstanbul Gönüllü-
leri ile işbirliği halinde #sahiplenis-
tanbul projesine katılan İETT,
İstanbul Büyükşehir Belediyesi Te-
peören Sahipsiz Hayvan Geçici Ba-
kımevi’nde bulunan 4 patili dostu
sahiplendi. İETT Genel Müdürü
İrfan Demet’in bizzat teslim aldığı
patili dostlar, İETT’nin İkitelli ve
Hasanpaşa Garajları’nda kendileri
için oluşturulan yaşam alanlarına
alındı. İETT,  “yaşatan olacağız he-
defiyle” proje kapsamında sahiplen-
meye devam ederek, uygun olan
tüm birimlerinde patili dostları için
yaşam alanları oluşturacak.

ISTIHDAM!
YOKSULLUK

BÜYÜK
SORUN

Konuşmasında fuara katı-
lan tüm firmalara teşek-
kür eden Prof. Dr. Ahmet
Özer, “İşsizlik, yoksulluk
bizim en büyük problemi-
miz. Türkiye nüfusunun
önemli bir kısmı yoksul,
yoksulların da önemli bir
kısmı açlık sınırında. İşsiz-
lik konusunda da zaten
bıçak kemiğe dayanmış
durumda. Mevcut ekono-
mideki kriz giderek boyut-
lanıyor. Akşam evine
ekmek götürememenin
derdinde olan milyonlarca
insan var. Aynı durum
bizim ilçemizde de yaşanı-
yor. Esenyurt’ta 3 bin tane
fabrika var. Biz şimdi o
fabrika sahiplerine, iş-
letme sahiplerine şunu
söylüyoruz; Burada kazan-
dığınızın bir şükran bedeli
olarak bu ilçede yaşayan
insanlara dokunmalısınız.
Onları istihdam edecek
yeni iş olanakları yarat-
manız lazım. Bunu hem
insani olarak hem vicdani
olarak yapmalıyız. Biz de
hizmetlerimizle yaratılan
katma değerin tabana ya-
yılmasını sağlıyoruz. Bu
fuarın en büyük özellikle-
rinden biri bu; iş arayan
kardeşlerimizle işçi arayan
firmalarımızı buluştur-
mak” diye konuştu.

Yaşatan olacağız
İETT, İBB Veteriner Hizmetleri Müdürlüğü ve Semtpati Vakfı işbirliği ile
sokak hayvanlarını sahiplenerek, uygun olan tüm olan tüm birimle-
rinde yuva oluşturmaya başladı. Bu kapsamda ilk olarak İBB Tepeören
Sahipsiz Hayvan Geçici Bakımevi’nde bulunan 4 köpeği sahiplendi


	1 DAMGA
	2 RENKLİ
	3 RENKLİ
	4 RENKLİ
	5 RENKLİ
	6 RENKLİ
	7 RENKLİ
	8 RENKLİ
	9 RENKLİ
	10 RENKLİ
	11 RENKLİ
	12 RENKLİ
	13 RENKLİ
	14 RENKLİ
	15 RENKLİ
	16 DAMGA

